
İBB Genel
Sekreter

Yardımcısı Buğra
Gökce, deprem ris-

kinin yüksek olduğu
İstanbul için ayrı bir

kentsel dönüşüm ya-
sası olması gerektiğini

ve re-
zerv

alanlarla ilgili yapılan
düzenlemenin beklen-
tilerini karşılamadığını
söyledi. Gökce, ka-
muoyunda kentsel dö-
nüşüm yasası olarak
bilinen yasanın İBB

olarak beklentilerini
karşılamadığını
belirtti. I SAYFA 5

İBB Meclisi'nin kasım ayı oturumları-
nın dördüncü birleşiminde İSKİ'nin

2024 yılı bütçesi görüşüldü. İSKİ Genel
Müdürü Şafak Başa, 51 milyar 19 milyon

934 bin TL'lik 2024 bütçesini meclise
sundu. Bütçenin 3 milyar 488 milyon
716 bin TL'si borçla denkleştirildi. Bütçe

ile birlikte suya zam teklifi de görüşüldü. 
İSKİ'nin suya yüzde 48 zam teklifi  İBB
Meclisi'nde revize edildi. Millet İttifakı ve
Cumhur İttifakı arasında yapılan görüşme-
lerin ardından suya yüzde 15 zam yapılması
konusunda uzlaşmaya varıldı. Karar
oybirliği ile kabul edildi.

ADAYLAR AÇIKLANACAK

İnce eleyip sık
dokuyoruz!

Cezayir dönüşü uçakta 
açıklamalarada bulunan 

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Batı'nın
İsrail saldırılarına sessiz kalmasına
tepki göstererek, “Katliamı durdurmak
üzere müdahaleleri söz konusu değil”
dedi. “Belediye başkan adaylarının
duyurusu ne zaman yapılacak?” 
sorusu sorulan Erdoğan, “Adaylarla 
ilgili süreçte her konuyu ince eliyor 

sık dokuyoruz. 
Partimiz gerekli
hazırlıkları ve
analizleri yaptı.
Aralık ayının orta-
larına doğru artık
adaylarımızı 
peyderpey açıkla-
maya inşallah
başlarız” diye 
konuştu. I SAYFA 7
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Merve TOKGÖZ

Tipiniz olmayan birine
neden şans vermelisiniz?

Tuğçe MARİK

Barış Manço’nun 
bir aşk hikayesi

Sayfa 5

Kanun GÖÇER

Hep güçlü
kazanacaksa…

Sayfa 8

Merve İZMİR

500 yıllık moda
yolculuğu!

Sayfa 10Sayfa 4

Partisinin grup toplantı-
sında konuşan İYİ Parti

Genel Başkanı Meral Akşener,
partisi hakkında ortaya atılan
iddialara sert cevap verdi. 
“Neymiş? İYİ Parti zor durum-
daymış. Bak sen hele!” diyen 

Akşener, “Seçimleri el birliğiyle,
Sayın Erdoğan'a hediye edenle-
rin, keyfi yerinde. Dün; “Yüzde
60 ile kazanırız” yalanını üreten-
ler; Bugün çıkıp; İYİ Parti üze-
rinden, yeni yalanlar türetiyorlar”
ifadelerini kullandı. I SAYFA 7
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Özkul ailesinin iddialarına
göre, 49 yaşındaki Gönül

Özkul yanında kızı Dilan Özkul ile
birlikte 20 Kasım günü Beylikdü-
zü'nde özel bir hastaneye geldi.
Eşine varis ameliyatına gireceğim
diyerek geldiği hastanede karından
yağ aldırma ameliyatı geçiren 
Özkul'un ameliyattan çıktıktan

sonra nabzı durdu. Yoğun bakım
servisine alınan Özkul yapılan
tüm müdahalelere rağmen 
hayatını kaybetti. Özkul ailesi,
doktorların ve hastanenin ihmali
olduğunu iddia ederken, hastane
tarafından aileye verilen ölüm 
raporunda ise doğal ölüm yazdığı
görüldü. 
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HASTANEDEN VERiLEN RAPORDA
DOĞAL ÖLÜM DiYE YAZDILAR!

Gönül Özkul'un kızı 
Dilan Özkul, “Doktor

bana, tüm tahlilleri yaptıklarını
söyledi. Madem tüm tahlilleri 
yaptınız, benim annem niye öldü?
Ben burada sadece ameliyatımıza
giren doktoru değil, tüm ameliyat-
hanedeki doktorları, asistanları
hepsini suçluyorum” dedi. Eşinin

ölümünde ihmali olanların ceza-
sını çekmesini istediğini kaydeden
Haydar Özkul ise “Bir hata varsa,
hata yapan cezasını çeksin
istiyorum” diye konuştu. Aynı 
özel hastanede şubat ayında da
burun estetiği olan bir kişinin 
ameliyat sonrasında hayatını 
kaybettiği öğrenildi. I SAYFA 4
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EĞER HATA YAPAN BiRi VARSA 
CEZASINI ÇEKSiN iSTiYORUM

www.gazetedamga.com.tr

Beylikdüzü'nde özel bir hastanede yağ
aldırma ameliyatı sonrası hayatını kaybeden
Gönül Özkul'un (49) ailesi ihmal iddiasında
bulundu. Kızı Dilan Özkul, “Benim annem
niye öldü? Herhangi bir ölüm sebebi 
belirtmediler” tepkisini gösterdi. Eşi Haydar
Özkul ise “Bir hata varsa, hata yapan
cezasını çeksin istiyorum” diye konuştu. Bu
arada aynı hastanede şubat ayında da
burun estetiği olan bir kişinin ameliyat
sonrasında hayatını kaybettiği öğrenildi

Recep T. Erdoğan

ÇALIŞTAYDA KONUŞTU

Piyasanın değil
halkın ihtiyacı!

Beylikdüzü Belediyesi, “Sera
Gazı Emisyon Azaltım ve

İklim Uyum Çalıştayı” düzenledi. 
Belediye Başkanı Mehmet Murat
Çalık çalıştayın açılışında yaptığı 
konuşmada, “Yaşamın devam edebil-
mesi için çevreye karşı duyarlılıkları-
mızın artması lazım. Siyasallaşan

enerji krizlerini
aşmanın yolu ka-
musal yatırımlar-
dan geçiyor.
Piyasanın değil,
halkın ihtiyaçla-
rına göre düzen-
lenmiş politikaları
bir an önce oluş-
turmak zorunda-
yız” dedi. I SAYFA 7
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Mehmet M. Çalık

iYi PARTi ZOR 
DURUMDAYMIŞ!
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Gülben Ergen ‘Sen Gidince’ şarkısını 

Taşkın Sabah’ın yeni düzenlemesiyle

okudu. Ergen, Beyaz Kelebekler grubun-

dan ve ‘Hababam Sınıfı Uyanıyor’ fil-

minden aşina olduğumuz şarkının yeni

yorumuyla müzik listelerinde yükselişte

olan şarkısına klip çekti. Klip için 45 kişilik bir

ekip çalıştı. ‘Sen Gidince’ için 6 ayrı oda dekoru yapıldı

ve Gülben Ergen her odada farklı bir kıyafet girdi.

6 AYRI ODA

6 KIYAFET!

İBB Meclisi
kasım ayı top-

lantısındaki İETT
2024 yılı bütçe görüş-
melerinde konuşan
Silivri Belediye Baş-
kanı Volkan Yılmaz,
İBB yönetimine yük-
lenerek, “2020, 2021,
2022 ve 2023 yılları İBB Meclisi 
murakıp raporlarında belirtildiği üzere
borçlanma ve bütçe açığı verme konu-
sunda çok istikrarlısınız” dedi. Yılmaz,
“Siz borcu yapın, ödeme kısmını da
Cumhur İttifakı’nın yiğitlerine bırakın”
ifadelerini kullandı. I SAYFA 9
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Siz borçlanın
biz kapatırız!

İstanbul'da hafriyat kamyonları-
nın eksik evraklarına rağmen

geçişlerine izin verdikleri öne sürülen
şüphelilere yönelik operasyonda 46
polis gözaltına alındı. 67 olayda, 46
polis memuru ve 62 sivilin rüşvete ka-
rıştığı tespit edildi. Valilikten yapılan
açıklamada, “İstanbul, Kocaeli, Bitlis,
Muş, Gümüşhane ve Şırnak'ta toplam
46 adrese baskın düzenlenmiş, eylem-
lere karıştıkları tespit edilen 46 polis
memuru yakalanmıştır” denildi. 
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Büyükçekmece AK
Parti'de belediye

başkan aday adaylığına
rağbet giderek yükseliyor.
Dün, İlçe Başkanlığı'na
gelen Celal Babayiğit,
Recep Erol, İlker Gürbüz,
ve Cenap Karagöl'ün bir-
likte başvuru yağması dik-

kat çekti. Bu dört ismin ha-
ricinde, Velittin Küçük,
Halit Kanak, Mir Mehmet
Öztürk, Tolga Cangüloğlu
ve Zeki Çebi de aday aday-
lık başvurusu yaptı. Başvu-
ruları alan İlçe Başkanı
Murat Çelik'in de aday
adayı olması bekleniyor. 
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46 polis memuru
gözaltına alındı!

TARiHTE
iLK KEZ!

UEFA 2024 Avrupa Şampiyo-
nası'na katılmayı daha önce

garantileyen A Milli Futbol Takımı,
Galler'le deplasmanda 1-1 berabere
kalarak D Grubu'nu lider tamamladı.
A Milli Takım, tarihinde ilk kez büyük
bir turnuvaya grup lideri olarak katıl-
mayı başardı. Türkiye, D Grubu'nda
oynadığı 8 maçta 5 galibiyet, 2 bera-
berlik ve 1 mağlubiyet sonucunda 17
puanla zirvede yer aldı. I SAYFA 14
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İSRAİL’E GÖRE
DEMOKRASİ!

Hollywood yetenek ajansı
UTA, ünlü Oscar ödüllü

oyuncu Susan Sarandon'ı hafta
sonu Filistin yanlısı bir mitingde
yaptığı konuşmanın ardından
müşterisi olmaktan çıkardı. Oscar
ödüllü oyuncu, Filistin'i destekle-
mek için birçok mitinge katılmış
ve “İnsanlar sorguluyor, insanlar
ayağa kalkıyor, insanlar kendile-
rini eğitiyor, insanlar çocukken
başlayan beyin yıkamadan 
uzaklaşıyor”
demişti.
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BENIM ANNEM
NEDEN OLDU?

Dilan Özkul, “Bize dedikleri şeylerin yüzde 60'ı şaşkınım kelimesiydi. 
Annemle gireceği ameliyatı babama varis ameliyatı olarak söylemiştik.
Göbek operasyonu olarak girdi aslında. Babamın panik olmaması 
açısından söylememiştik. Girip çıkar zannettik ama girip çıkamadı” dedi. 

ŞAŞKIN OLDUKLARINI SÖYLEDiLER

iSKi YÜZDE 48 ZAM TALEP ETTi
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İSKİ'nin suya
yüzde 48 zam

teklifi İBB
Meclisi'nde 

revize edildi.
Yapılan

görüşmelerin
ardından suya
yüzde 15 zam

yapılması
konusunda
uzlaşmaya

varıldı

AK PARTi’DE 
ADAY BOLLUĞU!

Alem dört
parçaya 
bölünecek!

HABERİN

DEVAMI 

SAYFA 
4’TE

Haydar Özkul
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V atandaşın sağlığıyla oynayan fır-
satçılar, zeytinyağında binbir türlü
oyuna başvuruyor. Zeytinyağının

içine palm yağı, kolza yağı, pamuk yağı ve
ayçiçek yağı karıştırılarak elde edilen ka-
rışım yağlar katkısız zeytinyağı adı al-
tında satılıyor. Gıda Mühendisi Nurten
Sırma, vatandaşın markasını bilmediği
zeytinyağlarını almaması konusunda
uyarıda bulundu. Gıda Mühendisi
Nurten Sırma, "Zeytinyağı sofraların
vazgeçilmezi, ama birkaç senedir fiyat
anlamında, hem rekorte azlığı bakı-
mından Türkiye’de de dünyada da bir
sorun var.  Dünyada baş gösteren ku-
raklık nedeniyle hem dünyada zeytin-
yağında bir rekolte azlığı oldu üretimde
de öyle. Ülkemizde de bu azlıkla birlikte,
gıda enflasyonu da üzerine eklendiği
zaman fiyatlar anlamında çok yüksek fi-
yatla karşılaşıyoruz. Litre fiyatları da haki-
katen bir zirve noktaya ulaştı. Bugünden
itibariyle 320-330 bandında bir litre fiya-
tını görüyoruz zeytinyağının. Şimdi vatan-
daş da zeytinyağını alırken ucuz fiyata
yönelmek istiyor. Fakat bunu fırsat bilen
bir de art niyetli üreticiler var. Öyle ki ger-
çek zeytinyağının içine palm yağı gibi,
kolza yağı gibi, pamuk yağı gibi, ayçiçeği
yağı gibi farklı yağlar karıştırarak bir paçal
yapıyorlar ve maliyeti düşürüyorlar. Mali-
yeti düşürmek aslında insan sağlığı açısın-
dan zararlı ama görünüşte değil fakat

ka-
yıt-
dışı
üretim ya-
pıyorlar. Dola-
yısıyla da hijyen
şartlarına ne kadar uyuyor?
Kullandığı diğer yağlar ne kadar sağlıklı?
Hepsini bir kenara bırakın para olarak va-
tandaşın cebindeki parayı almış oluyor.
Parasını çalmış oluyor vatandaşın. Çünkü

ger-
çek bir zeytinyağı ala-
yım derken içerisinde farklı yağlarla
karşılaşıyor. Bu zeytinyağında sahteciliktir,
bu vatandaşın hem sağlığıyla hem de pa-

rasıyla oynamak demektir" dedi. 

Gerçek zeytinyağı nasıl anlaşılır?

Sırma, "Gıdada sahtecilik önemli bir başlık.
Zeytinyağında sahteciliği vatandaş anla-
maya çalışıyor. Sahte bir zeytinyağını
gözle anlayabilir miyim, koklayarak anla-
yabilir miyim, tadarak anlayabilir miyim
diye soruyorlar Hatta bazen riskli de-
neme yapıyorlar evde. İçerisine kezzap
damlatarak gerçek olup olmadığını an-
lamaya çalışıyorlar. Zeytinyağı donar
mı, donmaz mı? Birçok deney var. Bu
deneyler gerçekleri gösteriyor mu? Bu

yolla gerçek zeytinyağını anlamak
hakikaten çok zor. Çünkü gerçek
bir zeytinyağı laboratuvar koşulla-
rında anlaşılır. Tadından, görün-
tüsünden, kokusundan sadece
bu işin eksperleri anlayabilir.
Yani bu işte uzmanlaşmış olan-
lar anlayabilir. Zeytinyağında
asitlik oranı yükseldikçe kalitesi

düşer. Zeytinyağını şöyle düşü-
nün reyonlarda natürel sızma,

soğuk sıkım, riviera ve diğer pirina
yağları gibi sınıflandırılıyor.  Gerçek

zeytinyağı 0.8 asitliğe kadar olan asitiliği
düşük, daha kaliteli, tadımı daha lezzetli
olan bir ürün. Fakat asitlik oranı sıkımdan
önce ürünün bekletilmesiyle birlikte yükseli-
yor veya yörelere göre de değişiyor" sözlerini
kullandı.  DHA
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Zeytinyağı fiyatlarının yükselmesiyle
sahtecilik çoğaldı. Fırsatçılar zeytinyağı
olarak farklı yağlardan oluşan
karışımları satıyor.Gıda Mühendisi
Nurten Sırma, “Gerçek zeytinyağının
kokusu, tadı, lezzeti önemli.
Zeytin kokusu veya içildiği zaman
boğazı yakan bir raiyalı tadın gelmesi
beklenir; bazen sahteciler de bu yolu
kullanabiliyorlar”diye konuştu

Sırma, "E-ticaret platformları var. E ticaret siteleri falanca yağ 5 litrelik tene-
kede diye satış yapıyor. Asitlik oranı nedir, fiyatı düşük ama içerisinde sahtecilik

yapılmış mı, güvenli bir yağ mı, hangi firma satıyor bilinmiyor. Bir güven algısı yaratı-
yorlar. Şöyle düşünün falanca birlik, falanca kooperatif, fakat bunlar hakikaten o normlara

sahip kuruluşlar mı, bunu bilemiyoruz. Öyle bir güven algısıyla ve arkasından hakikaten düşük
kalitede bir yağ veya karışım yağlar görebiliyoruz. Bir şekilde vatandaşın cebindeki parayla oyna-
nıyor. Bu yüksek fiyatlı ürünlere ulaşamayan vatandaş bilsin ki bu ürünlerde piyasada daha fazla

sahtecilik yapılıyor. Lütfen nereden geldiği belli olmayan malları almasınlar. Vatandaş bazen pazar-
dan almayı tercih ediyor, bazen yol kenarlarında 5 litrelik pet şişelerde satılan yağlar var, üzerinde

markası yok, hangi yörenin ürünü bilinmiyor. Asitlik seviyesi nedir, hakikaten soğuk sıkım veya gerçek
bir zeytinyağı mı, içerisine farklı yağlar karışmış mı, hiçbir bilgimiz yok. Do-
layısıyla markasını bilmediğimiz denetlenmeyen bir yerden zeytinyağı
almak risklidir. O nedenle pazardan almak güvenilir bir yol değil.
Gerçek zeytinyağının kokusu, tadı, lezzeti önemli. Zeytin kokusu

veya içildiği zaman boğazı yakan bir raiyalı tadın gelmesi
beklenir ; bazen sahteciler de bu yolu kullanabiliyorlar.
Yani zeytinin kokusu, tadı, rengi kimyasal olarak taklit

edilebilir." ifadelerini kullandı.  Zeytin ve zeytinyağı
satıcısı Mustafa Aksu, "Çok fazla sahte zeytinyağı

satanlar ortaya çıktı. Karışım zeytinyağı satanlar
ortaya çıktı. Bugünkü şartlarda yağ fabrikaları

zeytinyağını köylüden aşağı yukarı 280-300
lira bandında alıyor. Bunun altında bir

zeytinyağı alıyorsanız mutlaka içinde
farklı birşey vardır bunun" şek-

linde konuştu.
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Sağlıklı beslenmenin şifreleri
İnsanların beslenme konusunda yanlış tercihler yaptığını belirten Karatay, “Genellikle hazır gıdalara yönelim
var. Bu yüzden göz göre göre pek çok hastalık tetikleniyor” dedi ve sağlıklı beslenmenin ipuçlarını verdi

Kardiyoloji ve İç Hastalıkları
Uzmanı Prof. Dr. Canan Karatay
sağlıklı yaşama ilişkin bilgiler verdi.

Karatay, “Sağlıklı beslenmek isteyenler hazır
hiçbir şeyi almasın. Markete giren her şey
maalesef bozuk. Markette paket veya kutu
halinde gelen sütler, süt tozundan yapılıyor.
Peynirler de öyle, ayranlar da öyle. Sütte bu-
lunan bir protein olan kazeinin kaynağı
önemli. Mesela inek sütünden yapılmış pey-
nirler dokunabilir, çok alerjiktir. İnekleri suni
gıda ile besliyor ama keçi peyniri, manda
peyniri, alerjisi yoksa koyun peyniri denene-
bilir. Laktoz dedikleri de bence inek sütüdür.
Onda olan glutendir. Manda sütü çok
önemli. Ülkemizde manda var. Amerika'da
manda yok. Manda bilmezler. Bizim diye-
tisyenler de oradan kopyala yapıştır yaptığı
için. Bütün mesele bu” dedi.

Yağsız yemek olmaz

Yağsız yemeğe ilişkin konuşan Karatay,
“Yağsız protein olmaz. Yağsız vitamin de
olmaz. Trans yağ dediğimiz yağlar tehlikeli.
Tuz da olacak, mineral de olacak, vitamin
de olacak. Bir örnek vereyim: Yapılan araş-
tırmalarda gösterildi ki, yeşil göbek salata,
marul içeren salataya bol zeytinyağı koy-
mazssanız, C vitamini emilmiyor. O zaman
C vitamini vücuda girmiyor. Vitaminler yağ
ile emilir. Yağda eriyen vitaminler A, D, E, K
vitaminleri. Onlar bol yağ ile tüketilecek.
Yağsız, tuzsuz yemek olmaz. Ayçiçek yağı,
mısır özü yağı; yağ elde edilmek için 22
tür işlemden geçiyor. Bütün özellikleri
bozuluyor. Zeytinyağı da işlemden ge-
çince riviera oluyor, o da çok tehlikeli.
Bu sıvı yağlar kullanıldığı zaman, kı-
zartmalarda özellikle çok kullanılıyor,
trans yağ hemen meydana geliyor ve

kanserojen oluyor. Ben bunlara karşı deği-
lim. Çiğ olarak tüketilebilir. Ama hiçbir fay-
dası yoktur. Kızartma olduğu anda çok
tehlikeli” diye konuştu.

Vegan beslenme hastalıktır

Vegan beslenme tarzını da ilişkin Karatay,
“Vegan beslenme bir hastalıktır ve ve-
ganların bağışıklık sistemleri iyi çalış-
maz. Bir kere kansızlar, sık
hastalanırlar, halsizler ve beyinleri
çalışmaz. Veganlık hastalığı davet
etmektir. Proteinsiz hayat olur
mu? Beyaz beniz dolaşıyorlar.
Vejetaryenlere karşı değilim. Ve-
jetaryenler yine hiç olmazsa
hayvansal ürün yiyorlar. Yu-
murta, yağ, yoğurt yiyorlar.
Veganlar bal bile yemiyorlar
arı üretiyor diye. Özetle insan
vücudunun yapısına aykırı bir
beslenme. Diyelim ki, zürafa bir
vegan. Et yemez, ot oburdur ama
otoburların vücudunda 5 tane mide var-
dır. İnekler de öyle, 5 mideleri vardır. 5
midedeki enzimler
onlardan yağ
üretir, pro-
tein üretir.
Zürafayı
dü-

şünün, 1 ton, 2 ton, protein dolu ve ot yiyor
yalnız. İnsanda böyle bir şey var mı? İn-
sanda bir tek mide var. O kadar ters bir olay
ki fizyolojiyi, anatomiyi bilenler için…
Ancak gençleri ve çocukları kandırıyorlar
maalesef. Vegan yemekler vegan lokanta-

larla… 5 mideye karşı tek
midemiz var. Sade ot

yiyerek beslenmeyi
vücudumuz
ayarlayamaz,
yapamaz. Biz
insan olarak
hem etobu-
ruz hem
otoburuz.
Midemiz,
bağırsak-
larımız,

bütün vü-
cudumuz-

daki
enzimler ve

hor-

monlar ona göre programlanmıştır” diye
konuştu.

Bağırsak sağlığı çok önemli

Bağırsak sağlığının önemine de dikkat çeken
Karatay, “Bağışıklık sistemini çökerten en
önemli şeylerden biri de mısır şurubu şekeri-
dir. Yani nişasta şekeri. Dışarda yediğiniz
bütün tatlılarda o var. Çünkü çok ucuz. Ba-
ğışıklığı güçlendirmenin en önemli yolların-
dan biri ise sağlıklı bağırsaklardır. Çünkü

bağışıklık sistemimizin yüzde 90'ı
bağırsaklardadır. Stres hormonu

da, serotonin de bağırsaklar-
daki doğal, sağlıklı mikrobi-

yomda ürer. Orada depo
edilir. Oradan beyne
gönderilir. En önemli
alışkanlık mide-ba-
ğırsaklarımızı sağ-
lıklı tutalım. Temel
bağırsaklardır”

dedi. HABER
MERKEZİ

Ömrünüzü
8 sene uzatın!
Uzmanlar, orta yaşta daha sağlıklı bir diyete
geçmenin, hayatınıza sekiz yıldan fazla bir
süre katabileceği konusunda açıklama yaptı

ingiltere’de 460 binden fazla insan üze-
rinde yapılan bir araştırmaya göre, daha
uzun yaşamak için şekerli içecekleri ve

sosis, salam gibi işlenmiş etleri azaltmak, daha fazla
fındık ve tam tahıllı ekmek tüketmek ömrü uzatmada
fayda sağlıyor. Buna göre 40 yaşındaki bir erkeğin
beslenme düzeninde yaptığı değişiklikler, yaşam bek-
lentisini neredeyse dokuz yıl uzatmaya, yani 74 ya-
şında ölmekten neredeyse 83 yaşına ulaşmasına
yardımcı olabilir. Araştırmanın sonuçları, en sağlık-
sız beslenmeye sahip kişilerin en sağlıklı beslenmeye
geçmeleri halinde, 40 yaşında ortalama yaşam süre-
lerini on yıla yakın, 70 yaşında ise beş yıldan fazla
uzatabileceklerini gösteriyor.

Erken ölümü önlüyor

Araştırmayı Norveç’teki Bergen Üniversitesi’nden
yürüten Profesör Lars Thadnes, “Sağlıklı beslenme,
kalp krizi ve felç gibi erken ölümleri önleyebilir.” “Di-
yetlerini mümkün olduğu kadar değiştiren insanlar,
bu önlenebilir ölümlerin azaltılmasına yönelik hedef-
lere ulaşılmasına yardımcı olabilir. Eatwell Rehberi,
ne tükettiğimizin daha fazla farkında olmamız için
bir bakış sunuyor.” dedi. Eatwell Rehberi, insanlara
günde beş porsiyon meyve ve sebze yemelerini, ni-
şastalı ve protein açısından zengin gıdaları yeterince
tüketmelerini ve yağ, tuz ve şeker oranı yüksek gıda-
ları azaltmalarını tavsiye ediyor.  HABER MERKEZİ

Bebeklerin dişine
kıymet verİn!
Bebeklerde ilk diş hekimi muayenesinin
gecikmesinin gelecekte önemli sorunların
tedavisine engel olduğunu söyleyen
Bahçeşehir Üniversitesi Diş Hekimliği 
Fakültesi Çocuk Diş Hekimliği Anabilim 
Dalı Başkanı Doç. Dr. Banu Öter,
bebeklerin ilk diş çıktıktan sonra en geç 
1 yıl içinde ilk muayenelerinin yapılması
gerektiğini dile getirdi

Bahçeşehir
Üniversitesi Diş
Hekimliği Fakül-

tesi Çocuk Diş Hekimliği
Anabilim Dalı Başkanı
Doç. Dr. Banu Öter, anne
ve babaları çocuklarının
diş hekimi muayenesi ve
diş tedavilerini ertelememeleri konusunda uyardı.
Süt dişlerinin çene gelişimi ve konuşmadaki önemine
dikkat çeken Öter, çocuklarda diş çürüklerinin önlen-
mesi ile ağız ve diş sağlığı için önerilerde bulundu.
Ağız ve Diş Sağlığı Haftası'nda diş sağlığının öne-
mine dikkat çeken Doç. Dr. Banu Öter, bebeklerde ilk
dişin çıkmasından sonraki 6 ay veya 1 sene içinde diş
hekimi muayenesinin gelecekteki olası sorunları ön-
leyeceğini söyledi. İlk muayenede çene gelişimi, ağız
içi yumuşak dokuların kontrolünün son derece
önemli olduğunu belirtti.  

Önlem yoksa sorun var

Doç. Dr. Banu Öter, “Çocuklarda diş muayenesinin
ertelenmesi, tedavinin geciktirilmesiyle pek çok
olumsuzluğa neden olur. Çürükler çocuklarda şid-
detli diş ağrısına yol açabilir. Ağız ve diş eti hastalık-
ları, çocukların genel sağlığını etkileyebilir. Özellikle
diş eti hastalıkları, inflamasyon ve enfeksiyonlara
neden olarak, vücutta çeşitli sorunlara yol açabilir.
Bunlar arasında sindirim problemleri, kalp ve dola-
şım bozuklukları, solunum yolu enfeksiyonları görü-
lebilir. Ağız sağlığı bozulduğunda yiyeceklerin
düzgün çiğnenememesi ve sindirime uygun bir şe-
kilde hazırlanamaması sindirim sorunlarına neden
olabileceği gibi çürüklerin ilerlemesi, dişte apse olu-
şumuna, erken diş kaybına, çene gelişiminde sorun-
lara ve konuşma problemlerine yol açabilir" dedi.

Süt dişleri konuşmada etkili

Süt dişlerinin, çocukların beslenmeleri, konuşması ve
çene gelişimleri açısından oldukça önemli olduğu-
nun altını çizen Doç. Dr. Banu Öter, sağlıklı süt diş-
lerinin çocukların yemekleri doğru şekilde
çiğnemeleri ve konuşması üzerinde etkili olduğunu
belirtti. Öter, sağlıklı süt dişlerinin sürekli dişlerin de
düzgün bir şekilde çıkmasını desteklediği gibi süt diş-
lerinin erken kaybının sürekli dişlerin çene yerlerini
yanlış almasına neden olabileceğini ifade etti. 

Anne baba rol model

Anne ve babalara çocukların ağız bakımlarını nasıl
yapacakları konusunda bilgi veren Doç. Dr. Öter,
“Öncelikle anne - baba olarak dişlerinizi düzenli fır-
çalayarak çocuklarınıza rol model olabilirsiniz. İyi
bir örnek olmak iyi alışkanlıklar kazandırmaktır. Diş-
lerinizi çocuğunuzla birlikte fırçalayabilirsiniz. Çocu-
ğunuz sizinle vakit geçireceği için diş fırçalama
zamanlarını keyifli anlar olarak benimseyecektir.
Renkli diş fırçaları ve düzenli diş fırçalama alışkanlı-
ğını ödüllendirme sistemiyle ağız bakımı konusunda
destekleyerek çocuklarınıza alışkanlık kazandırabilir-
siniz" diye konuştu.  HABER MERKEZİ
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eski Diyanet İşleri Başkanlığı çalışanı
H.C. ve A.C. İstanbul'da eşleri üzerine
kurdukları araç kiralama şirketi üzerin-

den, aralarında vali, hakim, kaymakam ve kamu
görevlilerinin de bulunduğu 400 kişiyi yaklaşık
500 milyon lira dolandırdı. '0' otomobilin sıkıntısı-
nın yaşandığı 2021 yılında, araç kiralama şirketi
üzerinden '0' araç satışı vaadiyle para toplayan
H.C. ve A.C., TIR'lar dolusu aracı sosyal medya
hesaplarından paylaştı. Firmalarından araç alan
bürokrat ve siyasilerin görüntülerini de paylaşan
H.C. ve A.C. insanların güvenini kazandı. Piya-
sada '0' araç bulamayan vatandaşlar da bu fir-
maya yöneldi. Araç almak için firmayla görüşen
ve paralarını ödeyen birçok vatandaş dolandırıldı-
ğını sonra öğrendi. Nasıl dolandırıldı?Mustafa
Tok, "İnsanlar bayilerde sıfır araç bulamayınca al-
ternatif yollara başvurdular. Bu süreçte araç kira-
layan şirketler de bunu satışa çevirmişler. Ben de 1
milyon 200 bin TL'lik bir araca talip oldum,
almak istedim. Bunun 700 bin TL'sini ödedim,
500 yüz bin TL'sini ise araç teslim edildikten
sonra ödeyecektim. Ancak araç teslim edilmedi.
Sonra birçok mağdur olduğunu öğrendim. Ben
aracı eşim için alıyordum. Eşim yeni ehliyet al-
mıştı. Para gitti. Araç yok" şeklinde konuştu.

Sakın güvenmeyin?

Mağdurların avukatlarından Şura Nur Bülbül,
"Türkiye'de sıfır araç bulma noktasında sıkıntıla-
rın yaşandığı bir dönemde söz konusu firma
TIR'lar dolusu aracı sosyal medya hesaplarından
sergiledi. Sosyal medyadan bürokratların ve hatırı
sayılır siyasilerin firmadan araba alıp problem ya-
şamadığını gören, vatandaşlar da akın akın bu şir-
kete yöneldi. Ödemelerini yapmış olmalarına
rağmen yüzlerce mağdur araçlarını teslim ala-
madı. Bu basit bir dolandırıcılık faaliyeti değildir
ve son yüzyılın en büyük otomobil vurgunu olarak
kayıtlara geçmiştir" dedi.  

Suç duyurusunda bulundu

Bülbül, "Jandarmaya drone hediye etme, cami ve
kuran kurslarına yardım, derneklere bağış gibi
yöntemlerle de şüpheliler halk nazarında itibar
edindiler.  Başta göz önündeki üst düzey büro-
kratların ve hatırı sayılır siyasilerin firmadan araba
alıp problem yaşamadığını gören sıradan vatan-
daşlar da akın akın bu şirkete yöneldi. Filo arabası
olduğu için satış yaparken '6 ay ve 6 bin kilometre'
şartını öne süren firma, alıcılara 'Araç Satış Vaadi'
isimli bir sahte bir sözleşme imzalatıp, araçların o
günkü değerini peşin olarak tahsil etti. Ruhsat de-
virlerini belli bir süre boyunca zamanında yapan
firma, 2023 yılı başlarından itibaren elinde araç
olan vatandaşlara araçların resmi devirlerini ge-
ciktirmeye başladı. Bazı alıcılar ise, 2-3 ay sonra
teslim edilmek üzere paralarını peşin verdikleri
arabalarını alamamaya başladı. Dolandırıldığını
anlayan onlarca kişi savcılığa giderek suç duyuru-
sunda bulundu" diye konuştu. DHA

kAzA, Küçükçekmece Hal-
kalı Merkez Mahallesi Tur-
gut Özal Bulvarı'nda saat

14.40 sıralarında meydana geldi. İd-
diaya göre 34 GGS 382 plakalı oto-
mobil sürücüsü Cengiz Dervişoğlu
aniden yola çıktı. 4 DVZ 642 plakalı
otomobiliyle arkadan gelen Ramazan

Yıldız, Dervişoğlu'nun otomobilini
fark edemeyerek arkadan çarptı. Yıl-
dız'ın kullandığı otomobil kazanın et-
kisiyle yol ayrımındaki refüje çarparak
takla attı. Ramazan yıldız takla atan
aracın içinde sıkıştı. Çevredekiler
polis, sağlık ve itfaiye ekiplerine haber
verdi. Ramazan Yıldız kendi imkâ-

nıyla otomobilden çıkarken, olay ye-
rine gelen sağlık ekipleri ilk müdaha-
lesini yaptı. Hafif şekilde yaralanan
Yıldız, ambulansla hastaneye sevk
edildi. Kaza nedeni ile trafiğe kapatı-
lan Turgut Özal Bulvarı aracın kaldı-
rılmasıyla normal haline döndü.
DHA

O lay, saat 17.00 sıralarında Ke-
malpaşa Mahallesi'nde bulu-
nan 5 katlı bir binanın 3'üncü

katında meydana geldi. İddiaya göre
aralarında çocuklarında bulunduğu
yabancı uyruklu bir grup, yurt dışına
çıkmak için para karşılığında bir grupla
anlaştı. Verilen miktarı yetersiz bulan
grup, yabancı uyruklu kişilerin ellerini
ve ayaklarını bağlayarak evde tutsak
tuttu. İşkence gördükleri de iddia edi-
len yabancı uyruklu kişilerden Afganis-
tan uyruklu 2 kişi kaçmak için 3'üncü
kattan atladı. Atlayanlardan biri ağır
yaralanırken, bir kişi ise binanın dı-
şında bulunan klimanın dış ünitesinin
üzerine düşerek yara almadan kur-
tuldu.  Olay sonrası evde bulunan 3
şüpheli kaçtı. İhbar üzerine olay yerine
polis ve sağlık ekipleri sevk edildi. Elle-
rinin bağlı olduğu görülen ağır yarala-
nan yabancı uyruklu vatandaş, sağlık
ekiplerinin ilk müdahalesinin ardından
ambulansla hastaneye sevk edildi.
Polis ekipleri, evden bulunan 3 çocuğu
ve klimanın üzerine düşen yabancı uy-
ruklu vatandaşı polis merkezine gö-
türdü. Ağır yaralan ve Afganistanlı
olduğu öğrenilen vatandaş yapılan
tüm müdahalelere rağmen hayatını
kaybetti. Olayın ardından cep telefonu
kamerasına yansıyan görüntülerde,
3'üncü kattan atlayan yabancı uyruklu
vatandaşın alt katta bulunan klimanın
dış ünitesinin üzerinde kaldığı görülür-
ken, klimanın üzerinde duran vatanda-
şın, evde Ali baba adında bir kişi ile 3
çocuğunun bulunduğunu söylüyor. 

Sürekli yabancı birileri var!

Bir mahalle sakini, binada sürekli ya-
bancı kişileri gördüklerini belirterek,
"Her hafta sürekli yabancı birileri
gidip geliyor. Mesela 3 ay önce Afrika
asıllı kişiler gördük, ondan öce Suri-
yeli, Pakistanlı, Türkmenistanlı de-
vamlı böyle değişik değişik insanları
görüyoruz binada, girip çıkarlarken.
Muhtemelen günübirlik ya da haftalık
kiraya veriliyor. Bugün de bir şahsın
aşağı düştüğünü gördük. Diğer şah-
sında aşağı düşerken birinci katta kli-
manın üstüne düştüğünü gördük o
şahsı kurtardık.  Ondan sonra polis
ekipleri, olay yeri inceleme, ambulans
geldi. Biz dışarı çıktığımızda, yere
düşen şahsın eli bağlıydı, klimanın üs-
tüne düşen şahsın eli de bağlıydı. Ve
'kurtarın' diye bağırıyordu. Diğer şa-
hısları da kaçarken görenler olmuş.
Onların da Afganistanlı olduğu söyle-
niyor. Düşen şahısların da Pakistanlı
olduğu söyleniyor, 3 tane çocukları
vardı yukarıda. Çocuklarını olaydan
sonra kurtardık. 3 tane çocuk vardı, 2
tane Pakistanlı, Pakistanlılardan birisi
öldü. 3 şahıs da kaçtı. Onlarda Afga-
nistanlıymış. Şahsı polisler aldığında,
'Biz buradan Avrupa'ya geçmek için
geldik, 10 bin lira istediler, 10 bin lira
verdik. Ondan sonra 30 bin lira iste-
mişler, vermedikleri için dayak yedik-
lerini işkence gördüklerini' söylediler.
Muhtemelen işkenceden sonra ya at-
ladılar ya da birileri tarafından aşağı
atıldılar" diyerek yaşananları anlattı.
DHA

Küçükçekmece'de seyir halindeki sürücü kullandığı otomobille önce önüne aniden çıkan araca
ardından refüje çarparak takla attı. Kazada takla atan araç sürücüsü hafif şekilde yaralandı

Önce çarptı sonra takla attı

Yol Yemezler Çetesi'ne baskın!
Büyükçekmece'de 9 Kasım'da bir villada yaşanan silahlı çatışmanın ardından Bakırköy Cumhuriyet
Başsavcılığı'nın başlattığı soruşturma kapsamında 19 kişi gözaltına alındı. Gözaltına alınanların
kendilerini 'Yol Yemezler' olarak tanıtan silahlı suç örgütünün üyesi oldukları tespit edildi

400 milyon
liralık vurgun!

Oturduğu
evi benzin
döküp yaktı

İstanbul'da geçen yıl '0' araç bulma konusunda
yaşanan sıkıntıyı fırsata dönüştüren iki kişi,
kurdukları araç kiralama şirketi üzerinden '0'
araç satma vaadiyle 500 kişiyi yaklaşık 400
milyon lira dolandırdı. Olayla ilgili yapılan
operasyonda 7 kişi tutuklanırken, mağdurlar-
dan birinin yeni ehliyet alan eşine otomobil
almak isterken dolandırıldığı öğrenildi.

Küçükçekmece'de yurt dışına çıkmak için anlaş-
tıkları kişiler tarafından bir evde tutsak tutulan
yabancı uyruklu iki kişi kaçmak için 3'üncü 
kattan atladı. Aşağı atlayanlardan biri hayatını
kaybetti. Diğeri ise binanın dışında bulunan kli-
manın üzerine düşerek yara almadan kurtulduFIlm gIbI!

Büyükçekmece'de 9
Kasım'da yan villanın
bahçesindeki telleri ke-

serek içeri giren iki şüpheli ile vil-
ladakiler arasında çıkan silahlı
çatışmada bir kişi yaralandı. Olay
sonrası şüphelilerin kaldığı villada
arama yapan polis ekipleri bod-
rum katında banyo içerisindeki
gizli bölmede 4 tabanca, 1 pom-
palı tüfek, 2 otomatik tabanca,
400 mermi, 100 boş kovan ve 13
şarjör ele geçirdi. Yapılan çalışma-
larda, çatışmanın yaşandığı villa
içerisinde bulunan şüphelilerin,
sosyal medyada kendilerini "Yol
Yemezlerö olarak tanıtan silahlı
suç örgütünün mensupları olduk-
ları tespit edildi. Çetenin, Büyük-
çekmece, Güngören ve Silivri'de
silahlı saldırı, cinayet, silah ile bir-
den fazla kişinin yaralanması, iş
yeri ve araç kurşunlama, silah ile
tehdit ve yağmaya teşebbüs gibi
suçlara karıştıkları belirlendi. 

14 şüpheli gözaltına alındı

Yürütülen soruşturma kapsa-

mında eylemleri ve kimlikleri tes-
pit edilen 28 şüpheliden 4'ünün
halen cezaevinde olduğu belir-
lendi. Kalan 24 şüpheliyi yakala-
mak için Bakırköy Cumhuriyet
Başsavcılığı'nın talimatıyla hare-
kete geçen organize şube polisleri
İstanbul merkezli Diyarbakır ile
Balıkesir'in Bandırma ve Edremit
ilçelerinde belirlenen adreslere bu
sabah eş zamanlı operasyon dü-
zenledi. Çete üyesi 14 şüphelinin
gözaltına alındığı operasyonda
adreslerde yapılan aramalarda 7
ruhsatsız tabanca, 1 yivsiz av tü-
feği ele geçirildi. Aralarında silahlı
suç örgütünün lideri ve yöneticisi-
nin de yer aldığı firari şüphelilerin
yakalama çalışmaları devam edi-
yor. 

Yerlikaya açıklama yaptı

Operasyonla ilgili sosyal medya-
dan açıklama yapan İçişleri Ba-
kanı Ali Yerlikaya, İstanbul
Merkezli Diyarbakır ve Balıke-
sir'de Eş Zamanlı Düzenlenen
"KAFES-14" operasyonları  kap-

samında, "Yolyemezlerö Grubu
olarak bilinen organize suç ör-
gütünün çökertildiğini ve 19 şüp-
helinin yakalandığını duyurdu.
Yapılan operasyon kapsamında,
11 adet ruhsatsız tabanca, 2
adet av tüfeği, 2 adet otomatik
tabanca, 23 adet şarjör, 900 adet
değişik çaplarda fişek, 1 adet
çelik yelek, 15 adet kar maskesi,
2 adet GPS takip cihazı, Muhte-
lif miktarda uyuşturucu, 8 adet
sanal bahiste kullanıldığı değer-
lendirilen bilgisayar ve çok sa-
yıda dijital materyale el
konulduğunu açıkladı. Yerlikaya
paylaşımında operasyonların
devam ettiğini belirterek, "Bakır-
köy Cumhuriyet Başsavcılığı
Koordinesinde operasyonları
düzenleyen kahraman Polisleri-
mizi tebrik ediyorum. Allah aya-
ğınıza taş değdirmesin. Aziz
Milletimizin duaları sizlerle.
Hangi büyüklükte olursa olsun
organize suç örgütlerini çökertip,
adalete teslim edeceğizö 
ifadelerini kullandı. DHA

İş makinesi altında can verdi!
Büyükçekmece'de kaldırım ve çevre 
düzenlemesi yapan iş makinası geri 
manevra yaptığı sırada S.G.'nin (72) 

ölümüne neden oldu. Kadının cenazesi
morga kaldırılırken, iş makinası operatörü

polis ekipleri tarafından gözaltına alındı

OlAy, saat 14.30 sıralarında Ekinoba Mahallesi Piri
Reis Caddesi'nde meydana geldi. İddiaya göre, iş
makinası sokakta kaldırım ve çevre düzenlemesi yap-

tığı sırada geri manevra yaptı. S.G. (72) iş makinasının altında
kaldı. Olayı gören vatandaşlar polis ve sağlık ekiplerine ih-
barda bulundu. Olay yerine gelen sağlık ekipleri yaptığı kont-
rollerde, S.G.’nin yaşamını yitirdiğini belirledi. İş makinası
operatörü polis ekipleri tarafından gözaltına alındı. Kadının
cenazesi yapılan incelemenin ardından morga kaldırıldı. DHA

AvcılAr'dA madde bağımlısı olduğu
iddia edilen E. A., oturduğu evi benzin
dökerek yaktı. Yangın itfaiye ekipleri ta-

rafından söndürüldü. Yangın, 14.15 sıralarında
Denizköşkler Mahallesi, Karaman Sokak'taki 5
katlı binanın 4'üncü katında meydana geldi. Dai-
reden dumanların yükseldiğini gören vatandaşla-
rın ihbarı üzerine olay yerine polis, itfaiye ve sağlık
ekipleri sevk edildi. İtfaiye ekipleri tarafından yan-
gın kısa sürede söndürüldü. Evdeki eşyaların üze-
rine kapının önünde bulunan 5 litrelik su şişesi
içerisine doldurulan benzinin dökülerek yangının
çıkarıldığı belirlendi. E.A.'nın oturduğu evdeki eş-
yaların üzerine benzin dökerek yaktığı öğrenildi.
E.A.'nın kardeşi Emircan A., kardeşinin daha önce
böyle bir şey yapmadığını ifade etti. Aynı binada
oturan Metin Sevinç ise, "Kapı komşuyuz. Ba-
ğırma sesi duydum. Kavga olduğunu sandım.
Yangın olduğunu görünce ana doğalgaz hattını
kapattım, itfaiyeyi aradım. Kısa sürede gelip mü-
dahale ettiler. Evde bir genç varmış, yangını o 
çıkarmış" ifadelerini kullandı. DHA



O lay, Beylikdüzü'nde bulunan
özel bir hastanede meydana
geldi. Özkul ailesinin iddiala-

rına göre, 49 yaşındaki Gönül Özkul
yanında kızı Dilan Özkul ile birlikte 20
Kasım Pazartesi günü sabahın erken
saatlerinde özel hastaneye geldi. Eşine
varis ameliyatına gireceğim diyerek gel-
diği hastanede karından yağ aldırma
ameliyatı geçiren Özkul'un ameliyattan
çıktıktan sonra nabzı durdu. Yoğun
bakım servisine alınan Özkul yapılan
tüm müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Özkul ailesi, doktorların ve hastanenin ihmali ol-
duğunu iddia ederken, hastane tarafından aileye
verilen ölüm raporunda ise doğal ölüm yazdığı
görüldü. Aile ihmal iddiaları üzerine savcılığa şi-
kayette bulundu. Özkul'un cenazesi kesin ölüm
nedeninin belirlenmesi için Adli Tıp Kurumu'na
götürüldü. Adli Tıp Kurumu'nda otopsi incele-
mesinin tamamlanmasının ardından Gönül
Özkul, Zeytinburnu Erikli Baba Cem Evi'nde dü-
zenlenen cenaze töreninin ardından defnedilmek
üzere Erzincan'a götürüldü. Özkul'dan geriye
vefat etmeden bir gün önce ailesiyle yemek yerken
çekilen fotoğrafı kaldı.

Bana eksik bilgi verdi

Kızı Dilan Özkul, "Annem Pazartesi günü saat
11.00'de ameliyata girdi. Bana ameliyatın 4-5
saat süreceğini söylediler. Saat 18.00'de doktor
bey yanıma geldi ve bana annenin durumu kritik,
operasyon güzel geçti ama kalbinin durduğunu
söyledi. Ben durumu anlamadım. Anesteziden
geç uyanacak gibi anladım sonra beni 8'inci katta
ameliyathaneye çağırdılar. Burada bekle dediler.
O sıra bana eksik bilgi vermiş. Bana, 'Annenin
durumu kritik' dedi ama 15 dakika sonra 'Anneni
hayata döndürdük' dedi. Yani bana orada anne-
min nabzının gittiğini söylemedi, sadece duru-
munun kritik olduğunu söyledi. 15-20 dakika
sonra yanıma geldi, 'Annen hayata döndü ama
şu an kritik bir aşamadayız, yoğun bakıma alaca-
ğız' dedi. Yoğun bakıma almamız için de 'Sen git
giriş aç' dedi. Benim bildiğim normalde ben daha
giriş yapmadan yoğun bakım aciliyeti olan bir
hastanın oraya alınması gerekiyor. Giriş kayıt üc-
reti ya da kayıt ücreti beklemesi gerekmiyor. Belki
de benim annem orada öldü zaten. Olay bu şe-
kilde oldu” dedi. 

Hepsini suçluyorum

Sonrasında anestezi doktorunun kendi-
siyle konuştuğunu ifade eden Dilan
Özkul, “Doktor bana, 'Anneniz uyandı
aslında, ellerini kollarını hareket ettirdi
ama işte birden nabzı durdu. Aslında
biz ameliyat esnasında tüm tahlilleri
yapmıştık' dedi. Madem tüm tahlilleri
yaptınız, benim annem niye öldü? Her-
hangi bir ölüm sebebi belirtmediler.
Bana, 'Biz de çok şaşkınız, nasıl böyle

bir şey olabilir, bu binde bir yaşanan bir şey.
Anestezi esnasında oldu' dediler. Ben burada sa-
dece ameliyatımıza giren doktoru değil, tüm ame-
liyathanedeki doktorları, asistanları hepsini
suçluyorum. Özellikle anestezi birimini suçluyo-
rum. Çünkü benim annemin daha önce yapılan
ameliyatlarını, kaç tane yapıldığını biliyorlar. Ona
göre narkoz verip ona göre anestezi uygulanması
gerekiyordu. Benim anneme sabah test yaptılar.
Bu testlerden zaten ne kadar anestezi verecekleri
ortaya çıkması gerekmiyor muydu? Bizi sabah
06.30'da hastanede niye bekletip de bütün testleri
yaptınız ya da tüm testleri yaptınız mı? Ben e-
devletten baktığım zaman hiçbir test görünmüyor.
Bu olaylar yaşanırken ruh sağlığım iyi olmadığı
için doktorla henüz konuşamadım. Bana onlar
bir şeyleri anlatırken bile krize girdiğim için çok
anlayamıyorum. Bana sadece anneniz zaten
yoğun bakıma girerken ölmüştü dediler. O zaman
niye yoğun bakıma soktunuz?” diye sordu. 

Hiçbir tahlili girmediler

Ameliyatı gerçekleştiren doktorun annesini daha
önce de burnundan estetik ameliyatı yaptığını
kaydeden Dilan Özkul, “O gün ameliyata giren
tüm doktorlar, asistanlar, anestezi birimi yani
ameliyathanede olan herkes ve ameliyatımızı
yapan A. M. U. 'dan şikayetçi oldum. Annem es-
tetik ameliyatı oldu. Babama yoğun bakımda ol-
duğunu söyledim sadece. Zaten o sıra babam
gelirken annemin öldüğünü öğrendim. Bize de-
dikleri şeylerin yüzde 60'ı şaşkınım kelimesiydi.
Bir doktorun şaşkınım kelimesiyle bir ihtimali yok
bence. Bir de şöyle bir ayrıntı var. Normalde
yoğun bakıma girdikleri zaman tahliller ve her
şeyi tek tek e-devlette görünmesi gerekiyordu, ya
benim annemi yoğun bakıma aldıkları zaman
hiçbir tahlili girmediler. Yoğun bakımda hiçbir ha-
reket yoktu. Yapılmadı. Normal bir ameliyata gi-

rildiğinde e-devletteki tahliller de mesela yok, e-
nabız uygulamasında da gözükmüyor. Normalde
yapılan tahlillerin orada gözükmesi gerekiyor.
Hiçbiri yok. Annemle gireceği ameliyatı babama
varis ameliyatı olarak söylemiştik. Göbek operas-
yonu olarak girdi aslında. Babamın panik olma-
ması açısından söylememiştik. Girip çıkar
zannettik ama girip çıkamadı" dedi. Özkul'un yağ
aldırma ameliyatı sonrasında hayatını kaybettiği
özel hastanede Şubat ayında da burun estetiği
olan bir kişinin ameliyat sonrasında hayatını kay-
bettiği öğrenildi. Konuyla ilgili hastane yönetimi
ve doktorlar açıklama yapmak istemedi. DHA
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H epimizin uzun yıllardır daha çekici
veya daha itici bulduğu bazı fiziksel
özellikler veya davranışlar vardır.

Geniş omuzları, alçak sesli bir kahkahayı,
kıvrak zekayı, iyi bir bel-kalça oranını, her
gün günaydın mesajı atan birini, solcu bir po-
litik duruşu sevebiliriz... liste uzayıp gidiyor.

Çekici bulduğumuz, belirli özelliklere
sahip insanları seçmek bizi ciddi şekilde sı-
nırlayabilir. Aslında bizim için ideal olabile-
cek diğer kişileri bir kenara atmamıza sebep
olabilir.

Sizin "tipiniz" olan kişilerden etkilenmenin
yanlış bir yanı yoktur, ancak birini tanıma-
dan önce bu ayrıntılara çok fazla takılırsa-
nız, bu sizi birçok harika eşleşmeden
uzaklaştırabilir.

Doğduğumuz andan itibaren insan ilişkile-
rini öğreniriz. Bebek ve bakım veren arasın-
daki bağ, kişinin gelecekte kuracağı
bağlanma şekli için zemin hazırlar. Yani ya-
kınlık kuracağımız insanları seçerken bağ-
lanma stilimiz büyük rol oynar.

Bağlanma stilimiz çoğu zaman bilinçsizce

ebeveynlerimizin (bakım verenin)
bize davranma şekline göre insanları seçme-
mize sebep olur.

Bebeklikte öğrendiğiniz ilişki kurma ka-
lıplarınızı fark etmek, kalıbı değiştirmede ya-
rarlı bir ilk adım olabilir. Şuan bir ilişkide
hissettikleriniz çocukluğunuzda ebeveyninizle
kurduğunuz ilişkinin yansımasıdır. İlişkileri-
nizde karşılanmayan ihtiyaçlarınızı neyin te-
tiklediğini fark etmeyebilirsiniz. Bu
ihtiyaçlarınızı çocukken öğrendiğiniz yön-

temlerle, aynı dinamikleri tekrarlayarak size
iyi gelmeyen insanlarda aramaya devam
edersiniz. Evet, aynı tip kişiliklerle farklı be-
denlerde aynı dinamikleri tekrarlıyorsunuz.

Bu durum aslında "neden sürekli aynı tip
insanları hayatıma çekiyorum?" un da ceva-
bıdır. Alışılmış olanı acı verici olsa bile bi-
linçsizce seçip dururuz.

İyi haber şu ki bu kalıpları değiştirebilir ve
ilişkilerinizi geliştirebilirsiniz.

Tipiniz olmayan birine şans vermek yal-
nızca partner bulma şansınızı artırmakla
kalmaz, aynı zamanda daha tatmin edici ve
duygusal açıdan sağlıklı bir ilişkiye de yol
açabilir.

İlgi Çekici Noktalar Olması, Uyum Sağla-
yacağınız Anlamına Gelmez

İki insan karşılaştığındaki ilk çekim uzun
vadeli uyumluluk sağlamayabilir. Hatta
yoğun çekim gerçekleri bulanıklaştırır.

Kendinize şu soruyu sormak faydalı 
olabilir.

"Çekici bulduğum insanlar bana gerçekten
ihtiyacım olan duygusal bağı verdi mi?"

Cevap hayırsa aynı tip kişilikler yerine
farklı tipleri denemek iyi bir yol olabilir.

Bu değişimi tek başınıza yaşamak zor ge-
liyorsa, bağlanma stilinizi ve davranış kalıp-
larınızı değiştirmek için bir terapistle
çalışmak, ilişkilerinizde daha iyi seçimler
yapmanızı sağlar.

Kim bilir, tipiniz olmadığını düşündüğünüz
insanlar size ihityaç duyduğunuz sağlıklı ve
tutarlı ilişkiyi verebilir.

Tipiniz olmayan birine 
neden şans vermelisiniz?

Beylikdüzü'nde özel bir hastanede yağ aldırma ameliyatı sonrası 
hayatını kaybeden Gönül Özkul'un (49) ailesi ihmal iddiasında bulundu.
Kızı Dilan Özkul, “Madem tüm tahlilleri yaptınız, benim annem niye öldü?
Herhangi bir ölüm sebebi belirtmediler” tepkisini gösterdi. Eşi Haydar
Özkul ise “Bir hata varsa, hata yapan cezasını çeksin istiyorum” diye
konuştu. Bu arada aynı hastanede şubat ayında da burun estetiği olan bir
kişinin ameliyat sonrasında hayatını kaybettiği öğrenildi
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Galata Kulesi’nde 1 Kasım’da başlayan restorasyon çalışmaları sürüyor.
Çalışmalarla ilgil bilgi veren İstanbul Rölöve ve Anıtlar Müdürlüğü 
Yüksek Mimar Restorasyon Uzmanı Nevhiz Deniz Koyukan, "Bakır
alemimizi de 4 parça halinde aşağıya indireceğiz. Alem 270 kilo
ağırlığında, söküldükten sonra daha net ağırlığını söyleyebiliriz" dedi

1349 yılında inşa edilen, İs-
tanbul’un simge yapılarından
Galata Kulesi’nde restoras-

yon çalışmaları başladı. 674 yaşındaki
kulede 1 Kasım’dan itibaren devam eden
çalışmalar kapsamında yalnızca 8’inci
katta bulunan Seyir Terası bölümü geçici
olarak ziyaretçiye kapandı. Kuşların göç
dönemi dikkate alınarak başlayan çalış-
malarda, hem çevre esnafı hem de ziya-
retçileri etkilememek için kulenin dış
cephesine iskele kurulmadı. Külahında
bulunan kurşun kaplamaların ve dış cep-
henin yenileceği çalışmaların detaylarını
İstanbul Rölöve ve Anıtlar Müdürlüğü
Yüksek Mimar Restorasyon Uzmanı
Nevhiz Deniz Koyukan anlattı. Koyukan,
hava şartlarının çalışmaları etkilemediği
takdirde seyir terasının da 1 aylık gibi kısa
bir süre içerisinde ziyarete açılabileceğini
planladıklarını vurguladı. Kuledeki çalış-
maların yine kuşların göç dönemi dikkate
alınarak Nisan ayı sonunda biteceği ön-
görülüyor.

Kurşunla kaplanacak

İstanbul Rölöve ve Anıtlar Müdürlüğü
Yüksek Mimar Restorasyon Uzmanı
Nevhiz Deniz Koyukan, "Göçmen kuşla-
rın buradaki konaklama süresi Nisan
sonu ve Ekim sonu arasında olduğu için
fiili olarak işe başlamamız 1 Kasım’ı
buldu. 1 Kasım’da 8’inci katın kapatılma
onayıyla beraber külaha iskele kurma ça-
lışmalarına başlandı. Öncelikli olarak
kurşun imalatına, söküm işlerine başla-
dık. Bu arada cephe duvarlarının, bütün
beden duvarlarımızdaki doluluk, boşluk
inceleme çalışmalarımız yapıldı. Hatta
yapılmaya devam ediyor. Dış cephede
platformlu vinçlerle dış cephedeki bozul-
malar, taş, tuğla, derz bozulmaları tespit-
leri yapıldı. Bunlar bölge bölge işlenerek
laboratuvarla ortak çalışarak buralarda
yapacağımız müdahale yöntemleri gün-
deme gelecek. Buna göre de sistemli bir
müdahale çalışmasına gireceğiz. Kurşun-

larımız sökülmeye devam ediyor. İzabeye
gönderilmekte. Bütün külahın kendi kur-
şunu eritilerek izabeden gelecek 3 milim-
lik rulolarla kendi kurşunuyla
kaplanacak" dedi. 

Kuleden indirilecek

Koyukan, "Bakır alemimizi de 4 parça
halinde aşağıya indireceğiz. Bunun kon-
servasyonu özel hazırlanmış bir mekanda
belli ısıda konservasyonu yapılıp altın
varak işçiliği ile yüz deftere yakın varak
kullanaraktan 10-12 metre civarında
alem yüzeyi kaplanmış olacak. Kurşunu-
muz da bittikten sonra en son alemimizi
yerleştireceğiz. Çok fazla bir süre almaya-
cak, en fazla kurşunla beraber 1 aylık
süre içerisinde tamamlanmış olacak.
Ondan sonra da iskelemizi indireceğiz.
Dış cephedeki imalatlara geçeceğiz. Alem
270 kilo ağırlığında, söküldükten sonra
daha net ağırlığını söyleyebiliriz. Bu çeşitli
belgelerde 270 kilo deniyor. 12 metre
yüzey alanında. 4 parça olarak biliniyor.
Bazen birbirine kaynamış parçalar da
oluyor. Söktükten sonra bunun gerçek
adedine ulaşacağız" dedi. Koyukan, "Bi-
nanın içerisinde çok fazla bir işimiz yok.
Boya, badana, bakım, onarım yapacağız.
Daha evvel ki onarımlarda kuşlardan do-
layı yapılamayan dış cephedeki müdaha-
leleri yapacağız. Kopmuş, kopmak üzere
olan taş silmeler ya da cephedeki taşlarla
ilgili lokal müdahalelerimiz de olacak.
Bunları iskele kurmadan yapacağız. Bir-
kaç tane büyük vincimiz var. 120 tona
yakın vinçlerle de destek sağlayarak plat-
formlu vinçlerle bu çalışmayı yapacağız.
Çok fazla da çevre halkına, ticari işletme-
lere de zarar vermeden engellemeden, zi-
yaretçiyi ve turisti engellemeden bu
çalışmaları sürdürmeyi planlıyoruz. Kuş-
ların tekrardan göç mevsimine yetiştir-
meye çalışacağız. Süremiz var ancak biz
yine Nisan sonu gibi çalışmaları tama-
men bitirmeyi planlıyoruz" ifadelerini 
kullandı.   DHA

damgaweb@gmail.com

UZMAN PSİKOLOG

MERVE TOKGÖZ

BENIM ANNEM 
NIYE OLDU?

Eşinin ölümünde ihmali olanların cezasını çekmesini
istediğini kaydeden Haydar Özkul ise “Eşimin ölü-
münde ihmal olduğunu düşünüyorum. Bir hata
varsa, hata yapan cezasını çeksin istiyorum. Ben eşi-
min girdiği ameliyatı varis ameliyatı olarak biliyor-
dum. Eşim bana varis ameliyatı olduğunu söyledi.
Varisi gerçekten vardı. Ben varis ameliyatı olarak bildi-
ğim için bu kadar basit bir ameliyattan risk olduğuna
ihtimal vermiyorum. İşin içinde çok büyük ihmal ol-
duğunu düşünüyorum. Suçlu kimse, hata kimdeyse,
ben kimseye çamur atmak da istemiyorum ama ha-
tası olan cezasını çeksin. Ben aslında bu tip şeyleri
yapma taraftarı da değilim. Kimseyi zorda bırakmak
da istemiyorum ama benden sonra oraya giden has-
talara bunu yapmasınlar. Şikayette bulunduk, savcılık
da geldi. Her türlü belgeleri toparladılar. Ben şikayet-
çiyim. Ben yaşadım, başkası yaşamasın. Kızım dün
akşam aradı beni. Ben tam eve gidiyordum, evin kapı-
sının önünde beni aradı. Baba çabuk gel dedi. Dokto-
run o an bana söyledikleri bir kulağımdan giriyor, bir
kulağımdan çıkıyor. Tıbbi kelimeler kullanarak bana
açıklamalar yaptı. Benim bilmediğim kelimeler. Gere-
ken neyse onu yapacağız. Eğer ortada bir hata ve
ihmal varsa hatayı yapan cezasını çeksin. Ben sadece
kendim için değil başkaları için de bunu istiyorum"
diye konuştu.

HATA YAPAN CEZASINI ÇEKSİN!

Hassasiyet bekliyorum!
Kartal Belediyesi, 25 Kasım
Kadına Yönelik Şiddetle Ulus-
lararası Mücadele Günü dolayı-

sıyla  2 farklı etkinlik düzenledi. Kartal
Belediyesi Kadın ve Aile Hizmetleri Mü-
dürlüğü tarafından düzenlenen ilk toplantı
meclis salonunda yapıldı. ‘Yerel Eşitlik
Eylem Planı’ toplantısına Kartal Belediye
Başkanı Gökhan Yüksel’in yanı sıra baş-
kan yardımcıları, meclis üyeleri ve birim
müdürleri katıldı. Kadın Dernekleri Fede-
rasyonu Başkanı Canan Güllü ve Yerel
Yönetim Uzmanı Bahar Özden’in konuş-
macı olarak yer aldığı bilgilendirme top-
lantısının açılışında Kartal Belediye
Başkanı Gökhan Yüksel bir konuşma ger-
çekleştirdi. Konuşmasında Kartal Beledi-
yesi’nin 15 kreşi olduğunu ve bu kreşlerde
de kadın istihdamı olduğunu hatırlatan-
Yüksel, bir neslin şimdiden yetişmeye baş-
ladığını, hem onlara örnek hem de hizmet
bekleyen vatandaşlara ulaşmak açısından
Yerel Eşitlik Eylem Planı’nı destekledikle-
rini belirtti. Belediyenin tüm birimlerinden
aynı hassasiyeti beklediğini ifade etti.

Önemli bir adım atıldı

25 Kasım Kadına Yönelik Şiddetle Ulus-
lararası Mücadele Günü kapsamında dü-

zenlenen ikinci etkinlik ise Kartal Beledi-
yesi Soğanlık Kültür Merkezi’nde yapıldı.
‘Yerelde Eşitlik İçin Mücadele Ediyoruz'
panelin açılış konuşmasını Kartal Belediye
Meclisi Üyesi Aysel Yücel gerçekleştirdi.
Yücel, Kartal Belediyesi’nin Kadın ve Aile

Hizmetleri Müdürlüğü’nü kurarak bu
alanda önemli bir adım attığını ifade etti.
25 Kasım’da dayanışmanın, eşitliğin ve
mücadelenin azmi ile bu zorlukların da
aşılacağına inandığını söyledi.
HABER MERKEZİ



İ stanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) Genel Sekreter
Yardımcısı, Şehir Plancısı Buğra Gökce, kamuoyunda
kentsel dönüşüm yasası olarak bilinen ve kasım ayı ba-

şında yasalaşarak özellikle rezerv alanlarla ilgili kaygı yaratan
yasanın İBB olarak beklentilerini karşılamadığını söyledi.
Gökce, Reuters ile yaptığı söyleşide deprem riskinin yüksek
olduğu İstanbul için ayrı bir kentsel dönüşüm yasası olması
gerektiğini belirtti. En az 50 bin kişinin hayatını kaybettiği
Kahramanmaraş merkezli deprem uzun yıllardır deprem
riski ile karşı karşıya olduğu bilinen İstanbul halkını bir yan-
dan büyük felaketin acısıyla, diğer yandan beklenen depreme
dayanıksız konutlarda yaşadıkları gerçeği ile yüzleşmek zo-
runda bırakmıştı.

Yıkıp yapmak istemiyor

Özellikle İstanbul gibi deprem riski olan bir şehirde imar affı
çıkan sorunlu binaların dönüşümünü geciktiren engellerin
kalkması gerektiğini vurgulayan Gökce, bu konuda yapılması
gereken daha acil düzenlemeler varken onların yerine, rezerv
alanlarla ilgili yapılan düzenleme ile kamuoyunda soru işa-
reti oluştuğuna dikkat çekti. “İstanbul kentini 6 Şubat dep-
remlerinden sonra depreme ve afetlere hazırlamak
anlamında daha yoğun bir mesaiye ihtiyacımız var” diyen
Gökce, “Biz İstanbul İmar Yönetmeliği’nde bazı değişiklikler
getirmeyi öngördük. Ancak bunlar, özellikle güçlendirmeye
yönelik yönetmelik önerilerimiz maalesef merkezi idarenin
genele ilişkin yönetmelik düzenlemelerinde yeri ve karşılığı ol-
madığı için hukuken hayata geçemiyor. Biz istiyoruz ki artık
binalar kısmen de güçlendirilsin. Maalesef imar affı uygula-

maları, binaları güçlendirme olanağını yok ediyor. Kısmen
güçlendirme şansını ise imkansız kılıyor. Örneğin adam
kaçak yapı yapmış, iki kat fazla yapmış ellerine siz de imar af-
fıyla yapı belgesi vermişsiniz. Bu bina tamamen yıkılıp yeni-
den yaptığında eski imar durumuna göre iki kat eksik
yapıldığı için yıkıp yapmak istemiyor” ifadelerini kullandı. 

İstanbul büyümemeli

İstanbul’un artık büyümemesi gerektiğini söyleyen Gökce,
“İstanbul’un daha fazla büyümeye tahammülü yok. İstan-
bul, su kaynaklarını, doğal kaynaklarını tüketti. İstanbul’a
suyu doğudan batıdan kilometrelerce 250 km uzaktan getir-
mek zorundayız ve bu elektrik parası demek. Bu kamunun
sırtına yük demek. Bu kenti daha fazla zorlamanın gereği
yok” dedi. Şehircilik Bakanlığı altında Kentsel Dönüşüm
Başkanlığı kurulduğunu ve arkasından da 6306 sayılı ka-
nunla kamuoyunun “mülkiyet gaspı” diye kodladığı şekilde
rahatsızlık yaratan bir yasa değişikliği geldiğine dikkat çeken
Gökce, yeni düzenlemenin bakanlığa ilettikleri talepler ile il-
gisi olmadığını söyledi. Gökce, “Biz bakanlığa İstanbul’un
kentsel gelişimi durdurulmalıdır dedik. Artık yeni rezerv alan
ilan ilanları yapılmamalıdır. Yapılacak ise mevcut riskli konut-
ların yerine, afete dirençli ve güvenli konutların nereye yapıla-
cağı birebir eşleştirilerek belirlenmesi. Ayrıca belediyelerin
rızası alınmadan rezerv alan ilan edilmesin dedik. Ama bun-
lara benzeyen maddeler olmadı yeni yasal düzenlemede, re-
zerv konut alanlarının meskun alanlara da genişletilmesi
yönünde bir karar oldu” diye konuştu.  
HABER MERKEZİ
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Tuğçe MARİK
ORTAYA KARIŞIK

T ürkiye'de rock müziğin öncülerinden olan ve
Türkiye’nin gelmiş geçmiş en değerli sanatçı-
ları arasında yer alan Barış Manço, 1960’lı

yıllarda “Kaygısızlar” isimli bir müzik grubuna dahil
oldu. Bu grupta henüz MFÖ kurulmamışken Mazhar
Alanson ve Fuat Güner de vardı. Gruba zaten sürekli
birileri dahil olup çıkıyormuş. Gruba dahil olan isim-
lerden birisi de hala ezbere söylenilen “Bu Kalp Seni
Unutur mu?” ve “Gönül” gibi klasikleşen şarkılara
imza atan Fikret Kızılok olmuş. Ama tabi Fikret Kı-
zılok o zaman ünlü değilmiş, grupta gitar çalıyormuş. 

Barış Manço da bir yandan nişanlı olduğu Marie
Claude ile sıra dışı bir törenle evleniyor. Liege’de kıyı-
lan nikahın ardından üç gün bir arada kalıyorlar ve
sonra herkes işine dönüyor. Barış Manço plak çalış-
maları için Londra’ya, fotomodel olan eşi Marie
Claude ise bir reklam için İstanbul’a gidiyor. Ve bilin
bakalım neler oluyor?

Marie Claude, İstanbul’a gittiği sırada Barış Man-
ço’nun aynı müzik grubunda beraber müzik yaptığı
Fikret Kızılok ile yakınlaşıyor ve aralarında aşk başlı-
yor. Ardından uyku tulumları ile beraber Anadolu’yu
gezmeye gidiyorlar. Henüz 40 günlük evli olan Barış
Manço bu durumu öğrendiğinde sizce ne yapıyor?

Hiçbir aşırılıkta bulunmadan direkt gidip boşanma
davası açıyor ve 1970 yılında ihanetin görüldüğü evli-
likleri resmen bitiyor. Dönemin dergileri de dahil her-
kes Marie ve Fikret Kızılok’un evlilik haberini
beklerken, ayrılık haberi geliyor ve Kızılok, 1973 yı-
lında Şeyda Kızılok ile evleniyor.

Olaylara şahit olan Barış Manço ve Fikret Kızı-
lok’un ortak arkadaşı Arda Uskan olayı şöyle anlatı-
yor: “Barış’ın Belçika’dan getirdiği eşini Fikret
Kızılok aldı. Barış ona ‘Mamur’ derdi. Mamur, ünlü
Barış Manço’yu değil, Fikret’i tercih etti ve Ana-
dolu’ya gittiler. Barış bizden birkaç yaş büyüktü ama
gençliğimiz Moda’da beraber geçti desem yeridir. Bu
olayın üzerinden yıllar geçtiği için anlatmakta bir
mahzur görmüyorum. Fikret Kızılok, o günlerde

Barış Manço’nun gru-
bunda gitar çalardı.
Barış da Marie Claude
isimli Belçikalı bir kızla
evli. Mamur diye çağı-
rırdık. Çok tatlı bir
kızdı. Fikret ile Marie
birbirilerine aşık olmuş-
lar. Bir gece kapı çaldı.
İkisi el ele gelmişler.
‘Bu gece sizde kalabilir

miyiz?’ dediler. Sırtlarında uyku tutumları, ertesi
sabah doğru Anadolu’ya gittiler. Sevmişler birbirle-
rini, yapacak bir şey yok. Barış hiçbir şey yapmadı,
sessizce boşandı kızdan.”

Ben bu olayı zaten biliyordum fakat geçenlerde
Birol Öztürk’ün yazdığı “Barış Manço – Yaz Dos-
tum” kitabını okurken bu olayı da detaylı olarak öğ-
renmiş oldum. Bu arada Barış Manço ile ilgili pek
çok kitap gördüm fakat en çok beğendiğim Birol Öz-
türk’ün yazdığı oldu. 

Barış Manço’yu çok sevdiğimiz için onun başına
böyle bir ihanet gelmesi ister istemez insanı biraz kı-
rıyor. Ne kadar tuhaf değil mi? Belki de çoğu kişinin
ortalığı ayağa kaldıracağı olayda Barış Manço tek
kelime bile etmeden boşanıyor. 7’den 77’ye herkesin
sevgilisi olan, adam olacak çocuklar yetiştiren, şarkı-
larında ve kurduğu cümlelerde sevgiyi aşılayıp doğ-
ruyu göstermeye çalışan ve ihanet gördüğü kişiye bile
saygısını bozmayan Barış Manço, yine ne yapılması
gerektiğini öğretmiş oldu...

“İnsanın öğrenmesi gereken ilk dil tatlı dildir...
Çıkmaz sokağa girmeden gösterelim ve hiçbir insan-
dan esirgemeyelim sevgilerimizi. Üç beş günlük
dünya hayatı değmiyor hiçbir kavgaya.”

-Barış Manço

Barış Manço’nun 
bir aşk hikayesi
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sayıştay'ın 2022 yılı İstanbul büyükşehir beledi-
yesi (İbb) denetim raporu yayımlandı. Raporda,
Cumhurbaşkanlığı izni alınmadan bazı kişilerin
toplu taşıma hizmetinden ücretsiz yararlanması
mevzuata uygun bulunmadı. Raporda, ücretsiz
tarife belirleme yetkisinin Cumhurbaşkanına ait
olduğu belirtilerek “bu düzenlemelere rağmen
idarece, mevzuatında yer almadığı halde, Cum-
hurbaşkanınca alınmış bir karar olmaksızın, bazı
günlerde tüm kişilere, bazı günlerde ise belirli
bazı kesimlere (öğrenci ve sınav görevlileri,
meclis üyeleri ve muhtarlar gibi) ücretsiz olarak
hizmetten yararlanma hakkı tanındığı, geçiş be-
dellerinin belediye bütçesinden ödendiği görülm-
üştür. Kamu kurumları tarafından herhangi bir
kişi veya kuruma ücretsiz veya indirimli mal ve
hizmet temini yasaklanmıştır. bu bağlamda mev-
zuatta taşıma hizmeti bedellerinde indirim yapı-
labileceğine dair hüküm bulunmayan günlerde
(YGs-lYs-YKs vs. gibi),  ücretsiz-indirimli yarar-
lanma hakkı tanınmayan kişilere (sınav görevli-
leri ve öğrenciler, meclis üyeleri ve muhtarlar
gibi), meclis kararı ile uygulanan genel indirim-
ler/ücretsiz kullanımların mevzuatta herhangi bir
karşılığı olmadığından, bu şekilde bir uygulama
yapılması da uygulamadan kaynaklanan bedelle-
rin belediye bütçesinden ödenmesi de mümkün
görülmemektedir” denildi. İbb verdiği yanıtta
toplu taşımanın bir kamu hizmeti olduğunu, dini-
milli bayramlar, okulların açıldığı ilk gün ve sınav
günleri gibi hareketliliğin en üst düzeye ulaştığı
günlerde trafik yoğunluğunun azaltılarak yolcula-
rın toplu ulaşım araçlarına yönelmesi adına üc-
retsiz yolculuklar yaptırıldığını aktardı. Mevzuat
hükümlerine aykırı olarak alınan bir kararla, İs-
PaRK aŞ otoparklardan meclis üyeleri, muhtar-
lar, hakim ve savcılar müfettişler, fahri
konsoloslar, gazeteciler, milletvekillerinin  ücret-
siz yararlanması mevzuata aykırı bulundu. Üni-
versite öğrencilerine Yüksek Öğrenim Kredi ve
Yurtlar Kurumu aracılığı olmadan eğitim desteği
ödemesi yapılması da rapora yansıdı. 

MEVZuatta 
KaRŞIlIĞI YOK

İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) Şehir Plancısı Buğra Gökce,
deprem riskinin yüksek olduğu İstanbul için ayrı bir kentsel
dönüşüm yasası olması gerektiğini ve rezerv alanlarla ilgili
yapılan düzenlemenin beklentilerini karşılamadığını söyledi.
Gökce, kamuoyunda kentsel dönüşüm yasası olarak bilinen
yasanın İBB olarak beklentilerini karşılamadığını belirtti

Turan söyledi
onlar oynadı!

Kadıköy’de görev yapan yaklaşık 
3 bin öğretmen, Kadıköy 

Belediyesi’nin düzenlediği 24 Kasım
Öğretmenler Günü etkinliğinde

buluştu. Bostancı Gösteri Merkezi’nde
gerçekleştirilen etkinlikte halk müziği
sanatçısı Hüseyin Turan sahne aldı

KADIKÖY Belediyesi 24
Kasım Öğretmenler Gü-
nü’nü her yıl olduğu gibi bu

yıl da öğretmenler için düzenlediği özel
bir gece ile kutladı. Konser öncesi tüm
öğretmenlere; Dr. Mehmet Alev Coş-
kun’un yazdığı Atatürk’ün Hatıraları,
Niyazi Altunya’nın yazdığı Türkiye’de
Eğitimin Son 100 Yılı, Prof Dr. Bilsay
Kuruç, Dr. Mehmet Alev Coşkun,
Onur Öymen, Prof Dr. Hüseyin Pazar-
cı’nın birlikte kaleme aldığı 100. Yılda
Lozan’ın Önemi, Mucize Özünal’ın

yazdığı Yıldız Avcısı kitapları hediye
edildi. Kadıköylü öğretmenler için dü-
zenlenen geceye katılan ve öğretmenler
gününü kutlayan Kadıköy Belediye
Başkanı Av. Şerdil Dara Odabaşı, “Kıy-
metli Öğretmenlerim, sizler her türlü
zorluğa katlanarak emeklerinizle ve öz-
verili çalışmalarınızla, ülkece özlemini
duyduğumuz aydınlık bir geleceğin in-
şası için çalışıyorsunuz. Çocuklarımızı,
gençlerimizi kısacası toplumumuzun
geleceğini emanet ettiğimiz siz değerli
öğretmenlerimize ne kadar teşekkür

etsek az” dedi.

Yıllardır çalışıyoruz

“Başöğretmenimiz Atatürk, kurduğu
Cumhuriyeti gençlere; gençleri ise siz
fedakâr öğretmen ve eğitimcilere ema-
net ederken bugünlerde karşılaşacağı-
mız zorlukları da pek tabii
öngörmüştü” diyen Odabaşı, “Cum-
huriyetin devrimleri de toplumumuzu
daha ileriye götürmek ve bilimin ışığın-
dan ayrılmayan yeni nesillerin yetişmesi
içindi. Bizler, Kadıköy Belediyesi olarak
kreşlerimizle, sanat ve etüt merkezleri-
mizle bilimin ışığında Atatürk'ün yo-
lunda yürüyen aydınlık bir nesil için
yıllardır çalışıyoruz. Kadıköy'de kimse-
nin diğerine üstün olmadığı, ötekileşti-
rilmediği, özgür, bağımsız bireylerin bir
arada, kardeşçe yaşadığı; eşitlik, özgür-
lük ve adaletin hâkim olduğu bir top-
lumu sizlerin de emeklerinizle,
çabanızla birlikte kuruyoruz” ifadelerini
kullandı. 

Bizim için bir nefes

Kadıköy Belediyesi’nin düzenlediği et-
kinliğe katılan öğretmenlerden biri de 6
Şubat Depremi sonrası Hatay’dan İs-
tanbul’a gelen Okul Öncesi Öğretmeni
Oğuzhan Kocacık’tı. Kocacık, “İlk defa
böyle değer görüyormuşum gibi oldu.
Bizim orada böyle etkinlikler olmazdı.
Davetiye ile davet edilmek hoş, hediye-
ler de güzel” dedi. Bostancı Halk Eği-
tim Merkezi’nde Halk Oyunları
Öğretmeni Şükran Güvenir ise “Kadı-
köy Belediyesi her sene birbirinden de-
ğerli sanatçılarla bizi mutlu ediyor.
Konserlere, sinemalara çok gidemiyo-
ruz. Maddiyat olarak rahat olmanız ge-
rekiyor. Burası bizim için bir nefes”
ifadelerini kullandı.   
HABER MERKEZİ

Kızımın kanı yerde kalmadı!
Kağıthane'de boşanma aşamasında olduğu 2 çocuk annesi eşi Sultan Barut'u bıçaklayarak öldürdüğü
iddiasıyla yargılanan Şener Barut'a mahkeme indirim uygulamadan ağırlaştırılmış müebbet hapis
cezası verdi. Sultan Barut'un annesi, "Kızımın kanı yerde kalmadı. Adalet yerini buldu" dedi

İstanbul 2. ağır Ceza Mah-
kemesindeki duruşmaya, tu-
tuklu sanık Şener barut

getirildi. Duruşmada, öldürülen sultan
barut'un annesi neriman Ovaç ve babası
Murat Ovaç ile taraf avukatları hazır bu-
lundu. Şikayetçi anne neriman ve baba
Murat Ovaç, sanığın cezalandırılmasını
istedi. Şikayetçi avukatı da sanığa haksız
tahrik indirimi ve iyi hal indirimi uygulan-
madan en üst sınırdan cezalan-
dırılmasını talep etti.

Karakola sığındım

savunmasında sanık Şener
barut, "Çok üzgünüm ve pişma-
nın. bu olay sebebiyle çocukla-
rımı da kaybettim. Dinlenen ses
kaydında, 'beni seviyordun,
benim neden bu kadar acı çek-
meme izin verdin' ibaresi abi
kardeş ilişkisi ötesinde olduğunu
gösterir. benim Zonguldak'tan
geliş amacım çocuklarımı alıp,
onların annesiz büyümemesi.
Eşimin de kötü yola düşmemesi
için geldim. ben olay yerinden
tepki görmemek ve korktuğum
için kaçarak karakola sığındım.
ben eşimle barışmak için me-
sajlar attım, çok uğraştım. ben
14 yıl boyunca düşündüm eşime
bir şans daha vermek, çocukla-
rım büyüyene kadar birlikte ya-

şamak sonrasında ayrılmayı düşündüm.
bıçağı onu korkutmak için aldım. Ken-
dime bıçağı saplayıp 'seniz yaşayamam'
diyecektim. ama apartmanda kavga çı-
kınca annem ve aileme küfredince,
Şahin ile yaşadıklarını gülerek anlatınca
kendimi kaybettim. Pişmanım, takdir
mahkemenindir" dedi. sanık avukatı mü-
vekkilinin öldürme kastının olmadığını,
pişman olduğunu belirterek tahliyesini

istedi. son sözü sorulan Şener barut,
"Pişmanlığımı belirtmek istiyorum, olay-
ların buraya gelmesini istemezdim.
Eşimi ve çocuklarımı kazanmak istiyo-
rum. Olayların bu noktaya geleceğini bil-
seydim İstanbul'a adım atmazdım" dedi. 

Adalet yerini buldu

Mahkeme heyeti, sanık Şener barut'a
'Kadına ve eşe karşı kasten öldürme' su-

çundan haksız tahrik ile iyi
hal indirimi uygulamadan
oy çokluğuyla ağırlaştırıl-
mış müebbet hapis cezası
verdi. Heyet sanığın tutuklu-
luk halinin devamına hük-
metti. Kararda karşı oy
kullanan mahkeme başkanı
sanığın olaydan önce yap-
tığı internet yayını ve bir
süre geçtikten sonra mar-
ketten bıçak satın alarak
eyleme gitmesinin bir bütün
halinde değerlendirildiğinde
'tasarlayarak' suçu işlediği
düşüncesinde olduğunu be-
lirtti. Duruşma sonrası açık-
lama yapan sultan barut'un
annesi, "Kızımın kanı yerde
kalmadı. adalet yerini
buldu. bu şahsın içeriden
çıkmamasını istiyorum.
Ceza benim için çok güzel
oldu" dedi.DHa



Y erli üreticiler ve global müşteriler ara-
sında e-ihracat köprüsü olma gör-
evini sürdürdüklerini belirten

Trendyol Grubu Başkanı Çağlayan Çetin,
“Bugün baktığımızda ülkemizde e-ihracatın
toplam ihracat içinden aldığı pay yaklaşık
olarak yüzde 1 olarak hesaplanıyor. Ticaret
Bakanlığı’mız bu rakamı 2030 yılında yüzde
10’a çıkarma hedefini açıkladı. Biz de bu he-
defe katkıda bulunmak için sadece iki yılda
42 bin satıcımızı ilk kez ihracatla buluştur-
duk. Hedefimiz, Trendyol olarak 300 bin sa-
tıcımızı yurtdışı pazarlarla buluşturmak ve
üç yılda 10 milyar dolarlık e-ihracat hac-
mine ulaşmak” dedi.

Müşteriler için çalışıyoruz

Trendyol Grubu CEO’su Erdem İnan da
“E- ticaret için çok önemli bir dönem olan
Kasım kampanyalarında satıcılarımızı sa-
dece Türkiye ile sınırlamıyoruz. Artık Trend-
yol olarak, Kasım kampanyalarını
yurtdışına taşıdık. 7-12 Kasım arası gerçek-
leşen “Süper Alışveriş Günleri”nde 45 bine
yakın satıcımız 3 milyonu aşkın ürünü yurt
dışı müşterilerimizle buluşturdu. Bu Ka-
sımda ilk defa kendi lojistik şirketimiz
Trendyol Express de yurtdışındaki müşteri-
lerimize ürünlerini ulaştırmaya başladı”
diye konuştu.

2026 hedefi

Almanya- Türkiye Dostluk
Maçı’nda A Millileri tribünden
desteklemek için Berlin’de basın
mensupları ile bir araya gelen
Trendyol Grubu Başkanı Çağla-
yan Çetin ve Trendyol Grubu
CEO’su Erdem İnan, Türkiye’nin
e-ihracatına yapmış oldukları
katkıları anlattı. Yerli üreticiler ve
global müşteriler arasında e-ihra-
cat köprüsü olma görevini sür-
dürdüklerini belirten Trendyol
Grubu Başkanı Çağlayan Çetin,
“Bugün baktığımızda ülkemizde
e-ihracatın toplam ihracat için-
den aldığı pay yaklaşık olarak
yüzde 1 olarak hesaplanıyor. Ti-
caret Bakanlığı’mız bu rakamı
2030 yılında yüzde 10’a çıkarma
hedefini açıkladı. Biz de bu he-
defe katkıda bulunmak için çalışı-
yoruz. Sadece iki yılda 42 bin
satıcımızın ilk kez ihracat yapma-
sını sağladık. Hedefimiz, 300 bin
satıcımızı yurtdışı pazarlarla bu-
luşturarak üç yılda 10 milyar do-
larlık e-ihracat hacmine ulaşmak.
Trendyol.com/de’nin yanı sıra İn-
gilizce konuşulan ülkelerdeki
müşterilerimize özel açtığımız
trendyol.com/en sitesi üzerinden
Türk üreticileri Avrupa'nın 27 ül-
kesiyle buluşturuyoruz. Ayrıca bugün ta-
mamı Türkiye’de üretilen ürünler,
Azerbaycan’dan Körfez ülkelerine çok geniş
bir coğrafyada kullanıcılar tarafından tercih
ediliyor. Buna ek olarak, 100’ü aşkın global
e-ticaret platformu aracılığıyla da yerli üreti-
cileri farklı coğrafyalardaki müşterilere ulaş-
tırıyoruz. 2022 yılının başından bu yana 51
binden fazla satıcımızın ihracat yapmasına
aracılık ettik. Bu sürede 42 bin satıcımızın
ise ilk kez ihracat yapmasını sağladık.
Trendyol satıcıları iki yıllık süreçte yurtdışına
37 milyonu aşkın ürün sattı. Hedefimiz, sa-
tıcılarımız ile birlikte gelecek yıl 2 milyar
dolar, 2026’da ise 10 milyar dolar ihracat
yapmak. Körfez ülkeleri, Türki Cumhuriyet-
ler ve Balkanlar Türk ürünleri için büyük
potansiyel taşıyor. Buralarda Türk ürünleri-
nin kalitesi biliniyor. Ayrıca pazara yakınlığı-
mız ile de müşterilere hızlı bir şekilde
ürünlerini teslim edebilecek noktadayız. Yıl-
başından sonra da Balkan pazarına açılaca-
ğız” diye konuştu.

81 ilde ihracatçı var

En çok mikro ihracatçının İstanbul, Ankara
ve İzmir’de olduğunu kaydeden Çağlayan
Çetin, şöyle devam etti: “Bu 3 büyük ili sıra-
sıyla Bursa, Antalya, Adana, Konya ve Kay-

seri takip ediyor. Bizim için asıl sevindirici
olan konu ise 81 ilin tamamında mikro ihra-
cat yapan Trendyol satıcısı bulunuyor. Yılın
hemen başında asrın felaketi olarak tanım-
ladığımız çok acı bir deprem gerçeği ile yüz
yüze kaldık. Bir kez daha hayatını kaybe-
denlere Allah’tan rahmet diliyorum. Bölge-
deki satıcılarımızı da yurtdışı pazarlara
taşıyacağımızı belirtmiştik. 51 bin ihracat
yapan satıcımızın yaklaşık yedi bini dep-
remden etkilenen satıcılarımızdan oluşuyor.
Burada da hedefimiz bu 11 ildeki en az 35
bin satıcımızı ihracat yapar hale getirmek”

2 ayda 2 milyon!

Yakın zamanda Körfez ülkelerinde faaliyete
başladıklarını hatırlatan Trendyol Grubu
CEO’su Erdem İnan da “Körfez ülkele-
rinde 19 Eylül’de faaliyete başladık. Bu iki
aylık süreçte yaklaşık 2 milyon adet “Made
in Türkiye” etiketli ürün satıldı. Şimdi de
Suudi Arabistan, Birleşik Arap Emirlikleri,
Katar, Kuveyt, Bahreyn ve Umman’da
pazar yeri modeline geçtik. Satıcılarımıza
tek tuşla ihracat yapma imkanı sağlıyoruz.
Satıcılarımızın satıcı paneli üzerinde mikro
ihracata izin vermesi ve faturalarını mikro
ihracata uygun kesmesi yeterli oluyor. Daha
önce hiç ihracat yapmamış firmaların ilk ih-

racatlarında tek seferlik gümrük kaydı
yapma zorunlulukları bulunurken, Trendyol
olarak bu süreci de biz üstleniyoruz. Mikro
ihracata izin veren satıcılarımızın vergi kim-
lik numaralarını (VKN) Ticaret Bakanlı-
ğı’nın gümrük sistemine yükleyerek, zaman
tasarrufu yapmalarını sağlıyoruz” dedi.
Türk markalarının ve ürünlerinin bölgedeki
bilinirliğinin yaygın olduğuna işaret eden
İnan, “En fazla yaz sezonu giyim ürünleri
satılıyor. İklim koşulları gereği yaz sezonu
bütün sene devam ediyor. Ev tekstili ile
çocuk ve bebek ürünleri de büyük ilgi görü-
yor. Bu ürünlerde Türkiye çok iyi alternatif-
ler sunuyor. Yakın vadede Körfez
ülkelerinde 10 milyon farklı ürünün plat-
formda yer almasını hedefliyoruz” şeklinde
konuştu.Yurtdışına açılıyorEkim ayında 5
binden fazla satıcısını Körfez ülkelerine
satış yapar hale getirdiklerini anlatan İnan,
“E- ticaret için çok önemli bir dönem olan
Kasım kampanyalarında satıcılarımızı sa-
dece Türkiye ile sınırlamıyoruz. Artık
Trendyol olarak, Kasım kampanyalarını
yurt dışına taşıdık.  7-12 Kasım Süper Alış-
veriş Günleri kampanyamız süresince 30
milyondan fazla ürün satıldı. 400 binden
fazla iş ortağımız bu kampanyalara katıldı.
Bunların 45 bine yakını bu altı günlük kam-

panya döneminde ihracat yaptı. Bu dö-
nemde yurtdışındaki 2.5 milyon müşterimiz
Trendyol’dan alışveriş yaptılar. Yurtdışına
satılan ürün sayısı 3 milyonu aştı. Satıcıları-
mız arasında yurtdışına yurtiçinden daha
fazla satış yaptığını gördüklerimiz var.
Kampanya dönemindeki ziyaret sayımız da
350 milyonun üzerine çıktı. Suudi Arabis-
tan ve Birleşik Arap Emirlikleri’nde tüm uy-
gulamalar arasında en çok indirilen
uygulama Trendyol oldu. Kasım ayı so-
nuna kadar 60 binden fazla satıcımızı tek
tuşla Körfez ülkelerine satış yapar hale geti-
receğiz. Biz var olduğumuz tüm pazarlarda
ekosistemi büyütmek; ekosistemle birlikte
büyümek istiyoruz. Bu bağlamda da bu pa-
zarlarda büyük oyuncularla yapılacak iş
birliklerini çok önemsiyoruz. Gerçekleştiri-
lecek iş birlikleri ülkeler arasında e-ticaret
ekosistemini büyütmekle beraber ülkelerin
birbirleriyle know-how paylaşımını da
mümkün kılacak. İhracat için en önemli ka-
lemlerin başında gelen ödeme sistemleri ve
lojistik alanında çalışan partnerlerin bir
araya gelerek ülkeler arası bu süreçlerin ko-
laylaştırılması için çalışmalar yapması geli-
yor. Kendi lojistik şirketimiz Trendyol
Express’i de yurtdışına taşımaya başladık.
Trendyol Express bünyesindeki taşıyıcı iş
ortaklarımız geçtiğimiz hafta Azerbay-
can’da ilk teslimatlarını yaptılar. 2024'te
Trendyol Express International operasyo-
numuzu Körfez ülkelerine de bölgedeki
partnerlerle yapılacak iş birlikleriyle taşı-
mayı hedefliyoruz” ifadelerini kullandı.

Körfez için dev rakam

2022 sonunda açıkladıkları 5 yılda 5 milyar
dolarlık yatırım planlarının 1 milyar dolarlık
kısmını gerçekleştirdiklerini ifade eden
Trendyol Grubu Başkanı Çağlayan Çetin,
“Yatırım programımızı uygulamaya devam
ediyoruz. Sadece Ortadoğu pazarları için 3
milyar dolar yatırım yapacağız. Bu yatırım-
lar ağırlık olarak pazarlama, lojistik ve tek-
noloji alanında olacak” dedi. Çetin
sözlerine şöyle devam etti “Müşterilere
daha hızlı teslimat gerçekleştirebilmek için
İstanbul Havalimanı yanındaki (IGA) e-ih-
racat merkezi yatırımlarımızı gerçekleştiri-
yoruz. Bu merkez ile yakın coğrafyayı
kapsayan lojistik ağımızı kurmayı hedefli-
yoruz. Bu operasyon merkezimizin uzun
vadede e-ihracata büyük katkı sağlayaca-
ğına inanıyoruz. Aynı zamanda Ankara’da
da bir de e-ticaret operasyon merkezi yatırı-
mımız var. Bu merkez sadece Türkiye’nin
değil Avrupa’nın en büyük e-ticaret 
operasyon ve aktarma merkezlerinden birisi
olacak.” DHA
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Geleceğe iyi bakmak amacıyla ekonomiye güç katan kadın girişimcileri destekleyen Garanti BBVA ile Boğaziçi Üniversitesi Yaşamboyu
Eğitim Merkezi'nin (BÜYEM) birlikte hayata geçirdiği Türkiye Kadın Girişimci Akademisi'nin yeni eğitimi Erzincan'da gerçekleştirilecek

TürKiye Kadın Giri-
şimci Akademisi'nin 4 -
28 Aralık tarihleri ara-

sındaki eğitimlere katılmak isteyen
Erzincanlı kadın girişimcilerin 1
Aralık tarihine kadar başvuru yap-
ması gerekiyor. Boğaziçi Üniversi-
tesi eğitmenleri ve profesyoneller
tarafından Erzincan Ticaret ve Sa-
nayi Odası Eğitim Salonu'nda fi-

ziki ortamda ayrıca online olarak
da verilecek eğitimlerde; dijital pa-
zarlama, insan kaynakları, müşteri
deneyimi, kurum içi iletişim, e-tica-
ret için sosyal medya iletişimi, şir-
ket yönetimine finansal bakış,
liderlik, sürdürülebilir şirket yöne-
timi, yenilikçi iş modelleri geliş-
tirme, temel ticaret hukuku ve ticari
sözleşmeler gibi girişimcilerin işle-

rini yönetmelerinde fark yaratacak
alanlara odaklanılacak. Girişimci-
lerin ihtiyaç duyduğu bilgi biriki-
mini arttırmayı hedefleyen Türkiye
Kadın Girişimci Akademisi eğitim-
lerini başarıyla tamamlayan kadın
girişimciler Boğaziçi Üniversitesi
Yaşamboyu Eğitim Merkezi
(BÜYEM) tarafından düzenlenen
sertifikaya sahip olacak. DHA Efsane kasım

SONUÇLARI
AÇIKLANDI
Hepsiburada Efsane Kasım’ın ilk 19 
günlük sonuçlarını açıkladı. Kasım ayının
ilk 19 gününde iş ortakları, 112 bin adet
kampanya gerçekleştirerek geçen senenin
aynı dönemine göre satışlarını üç katına
çıkardı. Bu süreçte kupon kullanımıyla
elde edilen satışlar ise geçen yılın aynı
dönemine kıyasla tam 10 katına çıktı

Kasım ayı kampanyalarının e-ticarete yoğun
ilgi uyandırması, perakendeciler ve KOBİ’ler
için de fırsatlar barındırıyor. KOBİ’lerin

ürünlerini milyonlarca müşteriyle tanıştırma fırsatı bul-
ması ve artan talep, ülkenin dört bir yanındaki KOBİ’lere
işlerini büyütme fırsatı sunuyor. 2016 yılında Efsane Ka-
sım'ı Türkiye'ye getiren Hepsiburada, 24 Kasım'da ger-
çekleşecek olan Efsane Cuma öncesinde platformdaki
satıcıların büyük başarılarıyla dikkat çekiyor. Platform
üzerinden gerçekleşen satışların önemli bir kısmı KO-
Bİ’ler, aile işletmeleri ve esnaflar tarafından gerçekleştiri-
liyor. Efsane Kasım kampanyaları, perakendeciler ve
KOBİ’ler için benzersiz fırsatlar sunarken, milyonlarca
müşteriyle buluşma imkanı sağlayarak artan alışverişin
ekonomiye katkısını arttırdı. 

Rekorlarla geçen günler

Efsane Kasım'ın getirdiği yoğun ilgi, ayın ilk 19 gününde
Hepsiburada'nın 100 bini aşkın iş ortağı için rekor satış
ve ciro hacimlerine ulaşma fırsatı sundu. Bu dönemde
Hepsiburada'nın sunmuş olduğu komisyon destekli fiyat
teklifleriyle gerçekleşen satışlar 5 kat artış gösterdi. Ay-
rıca, iş ortaklarının kendi sepet kampanyalarını başarıyla
uygulamaları sonucunda elde ettikleri satışlar, geçen
sene aynı döneme göre dikkat çekici bir büyüme göstere-
rek 20 katına ulaştı. Efsane Kasım haftası, Hepsiburada
iş ortaklarının yaptığı satışlar toplam satışların yüzde
70’ini oluştururken, pazar yeri cirosunun yüzde 80’i ise iş
ortaklarının kampanyaları sayesinde elde edildi.  Hepsi-
burada 24 Kasım'da gerçekleşecek olan Efsane Cuma
için iş ortaklarına "Günün Yıldız Fırsatları" ve "Efsane
Sepet İndirimleri" gibi özel konseptlerle ekstra görünür-
lük ve iletişim desteği sağlayacak. Efsane Cuma için ya-
pılan özel kampanyalarla beklenenin üzerinde bir
hareketlilik öngörülüyor.   DHA

Kadınlar için girişimciliK eğitimleri başlıyor

3 YILDA 10 MILYAR
DOLAR IHRACAT!

E-ticaret platformu
Trendyol,  2022 yılının
başından bu yana 51
binden fazla satıcısına
ihracat yapma imkanı
sağladı. Son 2 yılda ise
bu satıcıların 42 binini
ilk kez ihracat ile
buluşturan platform,
satıcıları aracılığıyla
gelecek yıl 2 milyar
dolar, 2026’da ise 10
milyar dolar ihracat
yapmayı hedefliyor

Almanya-Türkiye milli takımları ara-
sında oynanacak dostluk maçı için
Berlin’de bir araya geldiklerini söy-
leyen Çağlayan Çetin Trendyol’un
son dönemde artan spor yatırımları
hakkında da bilgi verdi. Spora ilk
desteklerini 2021 yılında Futbol Milli
Takımları'nın resmi sponsoru olarak
verdiklerini anlatan Çetin, “Türk
sporunun gelişmesine ve sporcula-
rın hayallerini gerçekleştirmelerine
katkıda bulunmayı sorumluluğumuz
olarak görüyoruz. Sporun gücünü ve
birleştirici etkisini kullanarak ülke-
mizin spor kültürüne ve sporcula-
rına destek olmak en büyük
amaçlarımız arasında. Bu doğrul-

tuda da Türk sporunu ve sporcula-
rını bir bütün olarak görerek, sporun
her branşına önem veriyoruz. A
Milli Futbol Takımı'nın yanı sıra
Kadın Milli Takımlar ve Erkek Milli
Takımlarının da resmi sponsorlu-
ğunu üstlendik. Bunu, Türkiye Milli
Olimpiyat Komitesi'nin (TMOK)
resmi sponsorluğu izledi. O dö-
nemde Tokyo'da düzenlenen 32. Yaz
Olimpiyatları'nda ülkemizi temsil
eden, güreşte Taha Akgül ve Evin
Demirhan, tekvandoda Nur Tatar,
artistik cimnastikte Ferhat Arıcan ve
boksta Busenaz Sürmeneli’nin bu
önemli yolculuklarında yanlarında
olduk. Önceki yıl da Voleybol Milli

Takımları’mızın ana sponsorluğunu
üstlendik. Bu desteğimiz Türkiye Vo-
leybol Federasyonu tarafından kuru-
lan ve Türkiye’de; 6-12 yaş
arasındaki çocukları voleybol ile ta-
nıştırmayı ve lisanslı sporcu sayısını
artırmayı hedefleyen Türkiye’nin 30
ilindeki TVF Fabrika Voleybol Okul-
ları’nı da kapsıyor. Bildiğiniz üzere
bu yıl da Süper Lig ve 1. Lig’in isim
sponsoru olduk. Buna ek olarak
Trendyol Yemek ile de deprem son-
rası ligden çekilen Atakaş Hatays-
por forma göğüs, Gaziantep Futbol
Kulübü’nün ise forma sırt sponsoru
olarak futbola destek veriyoruz”
dedi.

Spora tam destek veriyor
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Cezayir dönüşü uçakta açıklamalarada bulunan Cumhurbaşkanı Erdoğan, Batı'nın
İsrail saldırılarına sessiz kalmasına tepki göstererek, "Katliamı durdurmak üzere mü-
dahaleleri söz konusu değil" dedi. “Belediye başkan adaylarının duyurusu ne zaman
yapacak?” sorusu sorulan Erdoğan, “Adaylarla ilgili süreçte her konuyu ince eliyor sık
dokuyoruz. Partimiz gerekli hazırlıkları ve analizleri yaptı. Aralık ayının ortalarına
doğru artık adaylarımızı peyderpey açıklamaya inşallah başlarız” diye konuştu

CumhurbaşkanıErdo-
ğan'ın '50+1' çıkışına iliş-
kin konuşan BBP lideri

Mustafa Destici, "50+1, Cumhurbaş-
kanlığı Hükümet Sistemi’nin yani baş-
kanlık sisteminin temel taşıdır. Bu taş
yerinden oynarsa yeni başkanlık sis-
temi çöker. Binaenaleyh bu husus tar-
tışmaya kapalı olmalıdır" dedi.
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan'ın "Yüzde 50+1'in değişmesi isa-
betli olur" çıkışının yankıları sürüyor.
Bu kapsamda, Cumhur İttifakı ortağı
Büyük Birlik Partisi'nden (BBP) ilk
açıklama geldi. Partisinin genel merkez
binasında düzenlediği haftalık basın
toplantısında konuşan Genel Başkan
Mustafa Destici, Cumhurbaşkanlığı
seçimindeki yüzde 50+1 tartışmala-
rına ilişkin, “Kamuoyu önünde gerçek-

leşen 50+1 tartışmaları maalesef hede-
fini şaşırmış, farklı boyutlara taşın-
maya çalışılmak istenmektedir. Hedef
Cumhur İttifakına zarar vermek nokta-
sına taşınmaya başlamıştır. Cumhur
İttifakı’na zeval gelmesi demek direk
milli güvenlik sorunu ve siyasi istikrar-
sızlık doğurur. Bu tartışmalar sistemi
2016 öncesinde olduğu gibi zora sokar
en başa döneriz” dedi. 

Şeffaf hale getirilmeli

“Açıkça ifade edelim ki, 50+1, Cum-
hurbaşkanlığı Hükümet Sistemi’nin
yani Başkanlık sisteminin temel taşıdır”
diyen Destici, “Bu taş yerinden oy-
narsa yeni Başkanlık Sistemi çöker. Bi-
naenaleyh bu husus tartışmaya kapalı
olmalıdır. Yapılacak olan ise Siyasi
Partiler Yasası ve Seçim Kanunu’nun
ivedilikle demokratikleştirilmelidir. Si-
yasetin finansmanı şeffaf hale getiril-
melidir. Partilere anayasaya aykırı
şekilde yapılan Hazine ve Seçim Yar-
dımı mutlaka kaldırılmalıdır. Kuvvet
ayrılığı esaslı bir şekilde yerli yerinde
oturtulmalı ve yargı kurumları arasın-
daki ilişkilerde, çatışmalara son 
verilecek şekilde yasal ve anayasal 
düzenlemeler yapılmalıdır” dedi.

INCE ELEYIP SIK

DOKUYORUZ!

C umhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, resmi ziyaret kap-
samında gittiği Cezayir'den

döndü. Yurda dönüşte gazetecilerin
sorularını yanıtlayan ve gündeme iliş-
kin değerlendirmelerde bulunan Er-
doğan, İsrail'in 47 günden beri
Gazze'de gerçekleştirdiği katliama
tepki göstererek, “Her şeyden önce
herkes bir defa şunu bilmeli, Gazze
bir Filistin toprağıdır. Her ne kadar
Filistinlilerin kadim yurtları kademe
kademe İsrail tarafından 1947'den iti-
baren işgal edilmişse de Gazze, Filis-
tin toprağı olarak inşallah kalacaktır.
İsrail’in aşama aşama Filistin toprak-
larını işgali adeta bir kapkaç olayıydı.
Ama artık devran böyle dönmüyor.
Şu anda tüm dünyanın İsrail'e karşı
nasıl bir tavır takınmaya başladığını
görüyorsunuz. Gazze'de gerçekleşen
işgal, bazı ülkelerin yönetimlerini ses-
sizliğe gömse de toplumların vicdan-
larını Allah'a hamdolsun harekete
geçirdi. Sokaklarda Filistin'e destek
olanların sayısı artıyor. İşte Al-
manya’ya bakın. Geçen oradaydım,
aynı gün Berlin'de yürüyüşler oldu.
İngiltere aynen bu şekilde. Amerika
Birleşik Devletleri'nde Beyaz Saray'ın
önünde neler olduğunu görüyorsu-
nuz. Fransa'da, Latin Amerika ülkele-
rinde neler olduğunu görüyorsunuz.
Artık maşeri vicdan harekete geçti ve
bununla birlikte İsrail'in sokakları bile
hareketlendi. Herkes Netanyahu'ya
“artık git” der hale geldi. Bazı ya-
bancı ülke yetkilileri bize “bundan
kurtulmalıyız” diyor. Bu sürecin ileri
düzeyde devam edeceğine ihtimal
vermiyorum. İnşallah çok kısa bir za-
manda Netanyahu pılını pırtısını to-
parlayıp, buradan çekilecek. Zaten
Netanyahu’nun mahkemelik bir du-
rumu da var biliyorsunuz. Belki de
oradan kurtulmak için böyle bir
adımı atmış da olabilir. Fakat hangi
yönde adım atarsa atsın, kurtulama-
yacak” dedi. 

Mısır'a gidebilirim

Refah Sınır Kapısı’nda Mısır yöneti-
minin olumlu adımlar attığını belir-
ten Erdoğan, “İlk etapta Gazze’deki
kanser hastalarından 40’ı ülkemize
geldi. İkinci etapta bu sayı ciddi ma-
nada arttı ve 88 hasta, 67 refakatçiye
ulaştık. Bunların tedavilerini biz şehir

hastanelerimizde yapıyoruz, buna
devam edeceğiz. Gazzeli hastaların
oradan çıkartılarak ülkemize getiril-
mesinin artarak devamını istiyoruz.
En kısa zamanda bir Mısır seyahati
düzenleyebilirim. Mısır’da ağırlıklı
gündemimiz bu konular olacak. “Ne
gibi adımlar atabiliriz, hastaların tah-
liyesinin önünü nasıl açarız?” bunları
konuşacağız. Bir an önce istiyoruz ki
bu hastaların tamamını getirebilelim.
Hatta benim arzum, cerrahi müda-
hale gerekenleri de bir an önce ala-
lım. Hele hele çocukları bir an önce
alalım, tıbbi müdahaleleri yapalım.
Bu konuda arkadaşlarımızla mutabı-
kız ve süreci de inşallah bu şekilde iş-
leteceğiz” açıklamasını yaptı. 

Gerekli analiz yapılıyor

Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Belediye
başkan adaylarıyla ilgili süreç devam
ediyor. Adayların duyurusu ne
zaman yapacak? Bununla ilgili tak-
vimi paylaşır mısınız?” sorosuna ise
“Cumhur İttifakı olarak tüm seçim-

lerde olduğu gibi yaklaşan yerel se-
çimde de iddialıyız. Çalışmalarımızı
bu iddiamız nispetinde çok titiz bir
biçimde yapıyor, adaylarla ilgili sü-
reçte her konuyu ince eliyor sık doku-
yoruz. Partimiz gerekli hazırlıkları ve
analizleri yaptı. Zaten bildiğiniz gibi
Ak Parti olarak bizim seçim hazırlık-
larımız bir önceki seçimin tamamlan-
masıyla birlikte başlar. Özellikle
büyükşehirler başta olmak üzere her
ilde kamuoyu yoklamaları yaptık, ya-
pıyoruz. Sonuçları analiz edip mille-
timizin gönlündekini anlamaya,
şehirlerimize en faydalı olacak aday-
ları belirlemeye gayret gösteriyoruz.
Bir defa 1 Aralık belediye başkan
adayı olmak isteyen ve görevden bu
nedenle ayrılması gereken memurla-
rın istifaları için son tarih. Memurla-
rın durumunu da görelim. Onların
durumu da netleştikten sonra Aralık
ayının ortalarına doğru artık adayla-
rımızı peyderpey açıklamaya inşallah
başlarız” cevabını verdi. 
HABER MERKEZİ

İYİ Parti zor durumdaymış!

İYİ Partİ Genel Başkanı Meral akşener,
partisinin grup toplantısında konuştu. İsra-
il'in Gazze'de gerçekleştirdiği soykırıma
değinen akşener, “aziz milletim dünya,
tam 47 gündür, bir soykırımı izliyor. İnsan-
lığa karşı başlatılan bir savaşı, tüm dünya
oturmuş, sadece izliyor. Katil Netanya-
hu'nun katışıksız caniliğinin, şımarık sözle-
rinin, psikopatça tavırlarının karşısında hiç
kimse, hiçbir şey yapmıyor. ağır hastalar,
harabe olmuş yollarda, sedyelerin üze-
rinde taşınıyor. Binlerce insan, güvenli bir
yere gitmenin yollarını arıyor. ama nafile.
Çünkü artık maalesef, gözü dönmüş Ne-
tanyahu'nun karşısında, güvenli bir yer
bile kalmadı” dedi. 

Bizi dinlemediniz

Cumhurbaşkanlığı Sistemi yüzzde 50+1
tartışmasına değinen akşener, “Dün;
büyük büyük, hamasi cümlelerle savun-
dukları; İtirazlarımızı da, her türlü hakaret
ve iftirayla reddettikleri, 50+1 sistemini;
bugün, değiştirmek istiyorlar. Hem de biz-
zat, Sayın Erdoğan'ın sözcülüğüyle. Sabah
şeriflerin hayrolsun, Sayın Erdoğan. Biz
zaten; hesapsız kitapsız, alelacele getirdi-

ğiniz, Partili Cumhurbaşkanlığı Sistemi'nin;
türkiye'nin başına, bela olacağını; daha
2017 yılında söylemiştik. Bu ucube siste-
min, türk demokrasisinde, derin yaralar
açacağını söylemiştik. tüm uyarılarımıza
rağmen, bizi dinlemediniz. Yanlışta ısrar
ettiniz. Hatalarınızda inat ettiniz. Ez cümle;
Günaydın Sayın Erdoğan! Sonunda yine,
bizim dediğimize geldiniz. Peki bu süreçte,
kaybeden kim oldu? Ne yazık ki, yine aziz
milletimiz oldu” eleştirisinde bulundu. 

Bak sen hele!

İYİ Parti hakkında ortaya atılan iddialara
sert tepki gösteren akşener, “Neymiş? İYİ
Parti zor durumdaymış… Bak sen hele!
Seçmene verdiği sözlerin, hiçbirini tutma-
yanların, keyfi yerinde; Milletimizi, enflas-
yona ezdirenlerin, keyfi yerinde;
Memleketi, kaçak hendeğine çevirenlerin,
keyfi yerinde; ama yetkiyi alıp, türkiye'yi
düze çıkarmak için sabırsızlanan, İYİ Parti,
zor durumdaymış. Seçimleri el birliğiyle,
Sayın Erdoğan'a hediye edenlerin, keyfi
yerinde; Parti içi hesaplarını görmek için,
türkiye'yi feda edenlerin, keyfi yerinde;
Yüzde 60 şakşakçılarının, kola kutusu me-

raklılarının, keyfi yerinde; ama tüm itiraz-
larında, haklı çıkan; sözünün değeri, daha
yeni anlaşılan İYİ Parti, zor durumdaymış”
ifadelerini kullandı. 

Yeni yalan türetiyorlar

“Yüzde 60 ile kazanırız” yalanını üretenle-
rin bugün çıkıp; İYİ Parti üzerinden, yeni
yalanlar türettiğini belirten akşener, “Var-
sın olsun. Biz artık alıştık. Çünkü bunların,
tıyneti böyle. Hiç kusura bakmasınlar: İYİ
Parti'de; Güneş yerinde, her şey yolunda.
ama bu yaşadıklarımız, kesinlikle tesadüf
değil. Hatırlayın: Dün; Sözümüz dinlen-
seydi ve milletin tartısına, milletimizin, biz-
den talep ettiği bir adayla çıksaydık; bu en
çok kimi üzerdi? Elbette saray ve eşrafını
üzerdi. İşte bu nedenle, “kazanacak aday”
dediğimiz için, bizi topa tuttular; ama,
“yüzde 60'la alırız” diyen akılsızlara, do-
kunmadılar. Peki bugün; İYİ Parti'nin, hür
ve müstakil siyasetinden, en çok kim çeki-
niyor? Elbette saray ve eşrafı çekiniyor.
Peki sizce; Saray medyası ve trolleri;
Neden, İYİ Parti'ye ittifak baskısı kuran,
malum odaklara, destek veriyor?”
tepkisini gösterdi. HaBEr MErKEZİ

Partisinin grup toplantısında konuşan İYİ Parti Genel Başkanı Meral Akşener, partisi hakkında ortaya
atılan iddialara sert cevap verdi. “Neymiş? İYİ Parti zor durumdaymış. Bak sen hele!” diyen Akşener,
“Seçimleri el birliğiyle, Sayın Erdoğan'a hediye edenlerin, keyfi yerinde.Dün; “Yüzde 60 ile kazanırız”
yalanını üretenler; Bugün çıkıp; İYİ Parti üzerinden, yeni yalanlar türetiyorlar” ifadelerini kullandı

İSLAM DÜNYASI TEK YUMRUK OLMALIDIR!
Batılı ülkeler arasında bir ülke hariç,
hepsinin İsrail'in katliamına sessiz
kaldığını dile getiren Erdoğan,
“Hemen hemen Avrupa ülkelerinin
hepsi de bu konuda sessiz. Katliamı
durdurmak üzere müdahaleleri söz
konusu değil. Burada yalnız İspan-
ya'nın yaklaşım tarzı olumlu istika-
mette gelişiyor. İspanya’da malum
hükümet kuruldu. İspanya Başba-
kanı Sayın Pedro Sanchez ile haftaya
bir görüşmem de olacak, onun du-
rumu farklı. Bu ülkelere dirsek çevir-
memek lazım. Görüşeceğiz, “bunları

Filistin’in yanına nasıl çekeriz?” ko-
nusuna da bir taraftan bakacağız. En
son Almanya'daydık. Neler oldu-
ğunu görüyoruz. İslam dünyasının
da bu işgale sessiz kalma-
ması gerekir. Gazze’nin
düşmesi demek, İslam
dünyasının birlik ve bera-
berliğinin de derin yara al-
ması anlamına gelir.
İsrail’in pervasızca Gaz-
ze’yi işgal etmesi, uluslar-
arası hukuk, insan hakları,
etik değerleri tanımadan

etrafa saldırması karşısında sessiz,
tepkisiz kalmak bir utanç vesilesidir.
İslam dünyası Riyad’da sergilediği
kararlılığın arkasında durmak ve alı-

nan kararları uygulamak
için birlik ve beraberlik ru-
huyla hareket etmeli ve tek
yumruk olmalıdır. O yum-
ruk masaya olanca gücüyle
vurulduğunda, İsrail’in iş-
gale devam etmesi de zu-
lümlerini sürdürmesi de
mümkün olmayacaktır”
açıklamasını yaptı. 

Saadet ve Gelecek Partisi
liderleri partilerinin ortak
grup toplantısında açıkla-

malarda bulundu. Toplantıda ilk ola-
rak konuşan Karamollaoğlu, “Anayasa
değiştiriyorlar, yarım bırakıyorlar. Ka-
nunlarda değişiklik yapıyorlar, yarım
bırakıyorlar. Ücretleri düzenleyeceğiz
diyorlar, yarım bırakıyorlar. Ben de
buna şaşıyorum! Keyfilik de var ayrıca
bir takım değişikliği yapıyorlar. Önce
50+1 şimdi, '50+1' i yakalamamız

mümkün değil' diyerek 'şimdi 40+1
gibi bir değişikliği geçirelim' diyorlar.
Allah bu millete acısın” dedi. 

Devlet adamı aldatılmaz

Gelecek Partisi lideri Ahmet Davu-
toğlu ise “Devlet dediğiniz şey yapboz
tahtası değildir. 50+1 tartışması üze-
rinden size kısa bir tarih arka planı ve-
receğim. Sayın Erdoğan, 50+1
konusunda aldatıldığını söylüyor.
FETÖ konusunda da aldatıldığını söy-

lemişti. Birileri, Sayın Erdoğan'ı 50+1
konusunda aldatmış. Ya Allah aşkına
devlet adamı aldatılmaz. Devlet adamı
ufku görür. Şimdi kim aldattı Sayın
Cumhurbaşkanını? 50+1 için 1 sene
önce "bunu değiştirmek vatana ihanet-
tir" gibi ifadeler kullanan Cumhurbaş-
kanının danışmanı mı aldattı? Eski bir
arkadaşı olarak söylüyorum, onu nefsi,
kibri, kendisi aldatıyor. Onun bu zaa-
fını bilen gruplar da devlete sızıyor”
ifadelerini kullandı. 

Destici’den 50+1 çıkışı

Ben de buna şaşıyorum!
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T ürkiye Gazeteciler Sendi-
kası (TGS) ile Sputnik
Türkiye Ofisi işvereni

arasında sürdürülen toplu iş söz-
leşmesi görüşmelerinde anlaşma
sağlanamaması üzerine işten atı-
lan gazeteciler, grevlerinin 97. gü-
nünde Emek Partisi'ni ziyaret etti.
Grevlerinin 100. günü yaklaştı-
ğını söyleyen gazeteciler sendika-
ları, meslek örgütlerini, siyasi
partileri ve İstanbul halkını
Cuma günü saat 12'de Süzer
Plaza önüne beklediklerini ak-
tardı. Grevdeki gazetecileri Emek
Partisi(EMEP) Genel Başkanı
Selma Gürkan, EMEP İstanbul
İl Başkanı Sema Barbaros karşı-
ladı. Grevdeki gazetecilerden
Harun Erözbağ, cuma günü ger-
çekleştirecekleri eyleme destek
beklediklerini söyleyerek, "Sput-
nik grevi devam ediyor. Grevin
100. gününe doğru ilerliyoruz. 24
Kasım Cuma günü Süzer plaza
önünde etkinliğimiz olacak. Saat
12'de gerçekleştireceğimiz açıkla-
maya herkesi bekliyoruz" dedi.

TGS'nin Sputnik Türkiye'deki İş
Yeri Temsilcisi Nejdet Eksilmez
ise şunları söyledi: "Türkiye'de
sivil toplum kuruluşlarını, sendi-
kaları, meslek örgütlerini ve siyasi
partileri ziyarette bulunuyoruz.
Grevimizin 100. gününde herkesi
bize destek olmaya bekliyoruz,
bizi yalnız bırakmayacaklarını bi-
liyoruz. Bu vesileyle kamuoyunu
ve bütün vatandaşları cuma
günü Süzer plaza önünde saat
12'de gerçekleştireceğimiz basın
açıklamasına davet ediyoruz."

İşçiler için kazanım

EMEP Genel Başkanı Selma
Gürkan, "Sputnik grevi 100. gü-
nüne giriyor. Sputnik grevinin ba-
şarısı sadece Sputnik çalışanı
direnişçi işçilerin, emekçilerin ka-
zanımı değil. Bütün işçi sınıfının
kazanımı olacaktır. Demokrasi
mücadelesinin bir kazanımı ola-
caktır. O nedenle 100. gününde
grev alanına bütün İstanbullulara
bekliyoruz" dedi. 
HABER MERKEZİ

Togay Çoban
Esenyurt için
yola çıktı

Süleymanpaşa
coştu

UzUn yıllardır Esenyurt'ta AK Parti
içerisinde siyaset yapan ve mevcut
Belediye Meclis Üyesi olan Togay

Çoban, Esenyurt Belediye Başkan Aday
Adaylığını ilan etti. Partisinden aday adayı
olan Çoban, sosyal medya hesabından şu
açıklamayı yaptı; “Değerli Esenyurtlu hem-
şehrilerimiz; 1987’den beri Esenyurt’ta, 2007
tarihinden beri de  AK Parti Esenyurt teşkilatı
içerisinde yer alıyorum. Teşkilatımıza ve parti-
mize kurulduğu günden beri gönül vermiş bir
Esenyurtlu olarak 31 Mart’ta gerçekleşecek
olan yerel seçimler için Esenyurt AK Parti Be-
lediye Başkan Aday Adaylığı başvurumu ger-
çekleştirdim. Yaklaşan bu önemli seçim
sürecinde, Esenyurt ve Esenyurtlu hemşehri-
lerimizin hak ettiği AK Parti belediyeciliğine
kavuşması için  daima sahadayız. Şahsım ve
Esenyurt adına hayırlara vesile olmasını te-
menni ediyorum.” BARIŞ KIŞ

SüleYmanPaşa Belediyesinin her
ara tatil döneminde düzenlediği
Tatil Şenliği etkinliği, 13-17 Kasım

tarihleri arasında gerçekleşti. Yahya Kemal
Beyatlı Kültür Merkezi’nde tamamen ücretsiz
olarak düzenlenen birbirinden eğlenceli ve
öğretici etkinliklere binlerce öğrencinin akın
ettiği bildirildi. Eğlenceli bilim gösterileri, ti-
yatro ve müzikallerle dolu beş günlük Tatil
Şenliği, öğrencilere farklı ve verimli bir tatil
yaşatırken, etkinliklerde sosyalleşme imkânı
bulan çocuklar yeni arkadaşlıklar edinmenin
keyfine vardı. Süleymanpaşa Belediyesi Tatil
Şenliği etkinliklerini yakından takip eden Be-
lediye Başkanı Hüseyin Uzunlar, çocuklarla
tatil coşkusunu ve mutluluğunu paylaştı. Et-
kinlikler boyunca Süleymanpaşa Belediye
Başkan Yardımcısı Sabri Çınar da çocukları
yalnız bırakmadı. İRFAN DEMİR

iYi Parti Genel Başkanı Meral
Akşener'in ailesinin banka he-
saplarını incelettiğinin öne sü-

rülmesinin ardından dün "taciz"
iddiasıyla kesin ihraç talebiyle disiplin ku-
ruluna sevk edilen İYİ Parti Sakarya Mil-
letvekili Ümit Dikbayır, videolu bir
açıklama yayımladı. Sosyal medya hesa-
bından paylaştığı videoda kendisine yö-
nelik iddialar için "dedikodu" ve "iftira"
diyen Dikbayır, "Bu çirkinlikleri artık ada-
letin ve hukukun gündemine taşıyorum"
açıklamasında bulundu. İddialar üzerine
daha önce partiden istifa etme kararı
alan Dikbayır, bugün gazeteci İpek Öz-
bey’e “Vazgeçtim. Baktım istifa edersem
üstüme kalacak, sonuna kadar mücadele
etmeye devam edeceğim” demişti.

Sert bir cevap verdi

Haksız bir şekilde hedef alındığını anla-
tan, Dikbayır, “İlk günlerde şahsımın
onuru ve şerefi söz konusu olsa da dava
arkadaşlarımın bir toz zerresi kadar bile
emeğinin heba olmaması adına suskun-
luğumu korudum. İnandım ve bekledim
ki Genel Başkanımız bu dedikodu ve if-
tira çarkını kıracak, gereğini yapacak.
İnanıyordum ki Sayın Genel Başkan
Meral Akşener, partiye verilen hiçbir
emeği iftira, hırsızlık ve para ilişkileriyle
aynı cümle içerisinde kullandırmayacak.
Ama olmadı… Bu çirkin ve eğri işlerin

önüne geçmek yerine o kazanın altına
odun atıldı” dedi.

Emeklerim karşılık bulmadı

Konuşmasının devamında sitemkar me-
sajlar veren Dikbayır, “Suskunluğumu
korumakla birlikte partimizin elini rahat-
lamak, soluk aldırmak için hakkımdaki
iddiaların araştırılmasını talep ettim.
Ancak üzülerek tecrübe ettim ki, kutsal
emanet gördüğüm emekleri korumaktaki
hassasiyetim, partimizin kurullarında
karşılık bulmadı. Gelinen noktada Türki-
ye’ye ve Türk milletine güneşi vadeden
İYİ Partinin üzerine gölge düşürülmesi
karşısında susmam mümkün değildir.
Gördüm ki suskunluk Genel Başkanımı-
zın etrafına yuvalanmış olan hesapçı ve
kurnaz kişi ve odaklara güç katmaktan
başka işe yaramayacak” diye konuştu.

Her gün bir yalan

Kendisini hedef alanları da hedef alan
Dikbayır, Öyle sınır tanımaz bir iftira
kampanyasıyla karşı karşıyayız ki her gün
iddialar değişiyor, her gün yeni yalanlar
üretiliyor. Her gün yeni kalpler kırılıyor.
Nitekim benim Sayın Genel Başkan ve
yakınlarının banka hesaplarını inceletti-
ğim yalanlarıyla başlayan dedikodular,
disiplin kuruluna sevkimde gerekçe gös-
terilen taciz iftirasının atıldığı ahlaksız bir
girdaba kadar sürüklenmiştir” dedi.

Kendini bilmezler

Kendini bilmezlerin hedefinde olduğunu
savunan Dikbayır, “Bu kadar basitleşebi-
len, bu kadar alçalabilen bu güruhun iyi
ve cesur insanları daha fazla kirletmesine
sessiz kalamam. Ben bir haysiyet müca-
delesi veriyorum, bu mücadele yalnızca
kendi adıma verdiğim bir mücadele de-
ğildir. Bu mücadele başta canımdan aziz
bildiğim ailem olmak üzere, tüm emek-
tarlarımız, gönül veren seçmenlerimiz
adınadır. İYİ Partinin dedikodularla, hiç-
bir ferdinin hak etmediği iftiralarla anıl-
masına engel olmak içindir. Bu hareket,
tüm emektarlarımıza patronluk taslayan,
kendine özel üç beş kendini bilmezin ya-
lanlarıyla Genel Başkan'ın fikrini ve vic-
danını zehirlemeye kalkacağı sahipsiz bir
hareket değildir. Bu hareket, il ve ilçe baş
kanlarımızdan, mahallelerde emek veren
cesurlarımıza kadar hepimize ağalık tas-
layan üç beş kendini bilmezin dedikodu
çarkında ezilecek, itibarsızlaştırılacak bir
hareket de değildir. Bu hareket partimizi
şahsi malı zanneden, tüm unsurlarını
idare edebileceğini zanneden kendini bil-
mez bir güruhun elinde oyuncak olabile-
cek bir hareket de değildir. Bu hareket
kibirli bir güruhun iyi ve cesur insanları
bozuk para gibi harcayabileceği bir hare-
ket de değildir” şeklinde konuştu.
HABER MERKEZİ

Kesin ihraç talebiyle disipline sevk edilen İYİ Parti Milletvekili Ümit Dikbayır, videolu bir
açıklama yayımladı, “Bu çirkinlikleri artık adaletin ve hukukun gündemine taşıyorum” dedi 

Dışişleri Bakanlığı ve
AFAD Koordinasyo-
nunda Mısır'ın Refah

Sınır Kapısı'nda bulunan 107 Türk
vatandaşı Türk Hava Yolları'na ait
uçakla (THY) saat 13.45'te Kahi-
re'den İstanbul'a getirildi. Türk va-
tandaşları İstanbul Havalimanı

VIP Salonu'nda AFAD yetkilileri
tarafından karşılandı. Pasaport iş-
lemleri nedeniyle bir süre termi-
nalde beklemek zorunda kalan
vatandaşlar daha sonra otobüslerle
ikamet edecekleri yerlere hareket et-
tiler.  THY'nin uçağıyla Kahire'den
İstanbul'a gelen Abdullah ve Mu-

hammed El Nur kardeşler, “Gaz-
ze'deki insanlar saldırıların yanı
sıra hem açlıktan hem de susuzluk-
tan ölüyorlar. Yardım yok. Güvenli
hiçbir yer yok. 45 gündür yollarda-
yız. Hiç uyuyamıyoruz. Yemek ye-
miyoruz. Filistinli çocuklar
füzelerden ölmezse açlıktan ölüyor.
Türkiye'ye geldiğimiz için İyi hisse-
diyoruz. Arkadaşlarımız, akrabala-
rımız Gazze'de kaldı. Onlar için
üzülüyoruz” dedi. DHA

AK Parti Esenyurt Belediye Meclis
Üyesi Togay Çoban, 31 Mart 2024
seçimleri öncesinde AK Parti'den
Esenyurt Belediye Başkan Aday
Adaylığını ilan etti

Süleymanpaşa Belediyesi tarafın-
dan, öğrencilerin ara tatillerini ve-
rimli şekilde gerçekleştirmeleri
amacıyla düzenlenen Tatil Şenliği,
Süleymanpaşalı çocukların büyük il-
gisiyle karşılandı. Beş gün boyunca
binlerce öğrenci eğlenceli etkinliklere
katılarak tatillerini değerlendirdi

G üçlüyü yenecek çok acil bir fikir
bulunmalı.
Çünkü güçsüzler çok kalabalıklar

ama haklarını alamıyorlar ve çok eziliyor-
lar.  Güçsüzün sesi artık yok oldu. 
Konuşsa da duyulmuyor çığlıkları duyan
kimse yok.

Çünkü güçlü her ne yaparsa yapsın hep
haklı çıkmaya alıştı. Çalmayı, vurmayı,
işgali kendilerine hak görüyorlar. Onlar
artık zalim ve vicdansız oldu. Kendi 
adaletlerini temsil ediyorlar.

İkinci dünya savaşında galipler 
arasındaki; Amerika ve İngiltere.

Mağlup olan Almanya, ya Avrupa’nın
bekçiliğini vermiş, yine mağlup olan Ja-
ponya ya ise Asya’nın bekçiliğini vermiş.
Bu ülkelere yaptırım uygulayarak nere-

deyse tüm dünyayı kontrol altında tutan
Amerika, payandası İngiltere ile birlikte
dünya üzerindeki her ülkeyi sömürüp, her
hakka sahipmiş gibi yaşıyorlar.

Dünyanın yer üstü ve yeraltı tüm zen-
ginliklerini istedikleri gibi kullanıyorlar.
Dünya üzerindeki kendisinden güçsüz olan
her ülkeye ne isterse onu er ya da geç, si-
lahlı ya da silahsız yaptırıyor. Bazı ülke-
leri darbe ile bazı ülkeleri ise çatışma ile
her ne istiyorsa onu yapıyorlar.

Peki, tüm bunları bilmeyen var mı?
Bence dünya üzerinde yaşayan herkes
bunun az çok farkında. Amerika, kardeşi
İngiltere ve ortak çocukları olan İsrail ile
dünyanın altını üstüne getiriyorlar.

Çocukları olan İsrail çok şımarık ve
acımasız bir zalim oldu. Oysaki tarih bo-
yunca hep dışlanmış bir toplum olan (Ya-
hudiler) İsrail, eline ilk geçen fırsatta,
güçten aldığı cesaretle o da zalim oldu.
Tarih boyunca Yahudi milletinin tek koru-
yucusu Müslümanlarken, tek düşmanı ise
tüm Avrupa olmuştu.

İktidarı eline alan zalimleşiyor ve otur-
duğu o koltuğu devletin çıkarlarından çok
kendi çıkarları için kullanıyor ve bırakmı-
yor. Adaletten, haktan, hukuktan bahsede-
rek iktidara geliyorlar. Daha sonrasında
ise her türlü adaletsizliğin ve hırsızlığın
alasını yapıyorlar. 

Güçlünün güçsüzü ezmesi kuralı, siyasi
mecrada da devam ediyor.

Geçtiğimiz günlerde bir hayalimi siz
değerli okuyucularımla paylaşmıştım. Ha-
yalim; zihin okuyan bir makine yapılsın ve
her insan bu makineye girmek zorunda
kalsın. Kötü kalpli, adil olmayan, sapkın
her insanı içine girdiğinde bu makine onu
yok etsin demiştim.

Maalesef adil olmayan dünyamızda
adaleti isterken, adalet ile yaşayan bir
topluluk olmak üzere olumlu bir fikir üre-
temiyoruz. Daha çok okumalı ve bilinç 
düzeyimizi en üst noktalara çıkarmalıyız,
böylelikle adaleti biraz olsun kendi
içimizde tesis edebiliriz.

Bu da bugünden yarına olacak bir
durum maalesef değil, çok zaman 
gerektirir.

Yaşadığımız bu adaletsiz dünya için bir
hayalim daha var. Maalesef güçlünün
adaletsizliğine karşı hayal kurmaktan
başkada şimdilik bir çözüm de yok.

Bir bilim insanı bir icat yapsın. Bu icat
hiç bir güç ve yakıt kullanmadan mıkna-
tısların itme gücü ile sonsuz bir enerji
elde etsin, bu enerjiyi uçaklar da kullansın
ve bunu yıllarca havada durabilen uçak-
lara monte edebilsin. Uçakları uydu ola-
rak kullansın. Atmosferin dışındaki tüm
uydu ve sinyal vericileri yok etsin. Bu son-
suz enerjiyi savaş uçaklarına da monte
edip ilaveten lazer silahlarla donatıp, 

sınırsız menzili ile bu adil olmayan güçlü
ülkelerin silahlarını, silahlı gücünü,
savaşanları yok etmek üzere kullansın.

En yüksek irtifaya çıkıp, tüm güçlü ül-
kelerin savaş gücünü yok ederek, tüm can-
lılarla birlikte sınırların olmadığı, adil bir
yaşam alanına dönüştürecek, sınırsız zen-
ginliğin olmadığı bir dünya tesis etsin diye
hayal ediyorum.

Olur mu bilemem ama ben dünyanın
adalet sorununa çözümünü, çağımızın
insan topluluğu ile daha bir yüz yıl çözüm
bulunmasını çok zor olduğunu 
düşünüyorum.

Hep güçlüler mi kazanacak?
Gücü ve iktidarı kim elinde tutuyorsa,

onun adaleti ile adaletsizce mi yaşayaca-
ğız? Şimdilik evet 

Aklınızı açık tutunuz.
*Sonsuz enerji fikrim okuduğum bir 

kitaptan esinlenilmiştir. Bu kitabın 
okunmasını tavsiye ederim kitabın adı 
Damokles’in 100 Kılıcı yazarı Ramis
Manav.

Hep güçlü 
kazanacaksa… Kanun GÖÇER

HAYATIN SÜZGECİ

kanungocer1@gmail.com

Yanımızda olun!
97 gündür eylemde olan Sputnik emekçileri çeşitli siyasi partileri
ziyaret ederek 24 Kasım'da yapacakları etkinliğe davet etti

İddiaları hukuka teslim etti

Gerekli adımları
atmaya başladım

Hukuki olarak mücadele verdiğini anlatan Dikbayır,
“Bu gerçekler ve yüklediği sorumluluklar gereği ge-
reken adımları attım, atıyorum. Bu çirkinlikleri artık
adaletin ve hukukun gündemine taşıyorum. Tüm id-
diaların araştırılmasını ve gerçeğin ortaya çıkarılma-
sını talep ediyorum. Bu şahsıma genel başkan
yardımcılığı ve milletvekilliği gibi onurlu görevleri
yapma görevleri veren iyi ve cesur insanlara karşı
namus borcumdur. Bu noktadan sonra bütün vebal
de suskunluğun ebedi zarafetini görmezden gelen-
lerin boynundadır” ifadelerini kullandı.

Gazze'den İstanbul'a!



Kış lastiği
yoğunluğu 

Ticari araçlarda her yıl 1 Aralık ve 1
Nisan tarihleri arasında uygulanan kış las-
tiği zorunluluğu, meteorolojik veriler göze-

tilerek İstanbul Valiliği tarafından 25 Kasım’a çekildi.
Karar sonrasında oto lastikçilerinde yoğunluk oluştu.
Ticari araç sahipleri ve şoförleri sabah erken saatler-
den itibaren lastikçilerde sıra beklemeye başladı. Bay-
rampaşa’da bulunan bir lastikçide de yoğunluk
oluştuğu görüldü. Oto lastikçisi Yasin Dağcı, "Bizde
yoğunluk bir haftadır sürüyor. Normalde resmiyette 1
Aralık’tı, 25 Kasım’a çekildi. 25 Kasım'a kadar ticari
araçların kış lastiğinin takılması zorunlu. Şu anda yo-
ğunluğumuz devam etmekte. Bir takım lastiğin sök
tak işlemini 500 liraya yapıyoruz. Lastik almak iste-
yenler için ise fiyatlar adedi için bin 500 lira ile 3-4 bin
lira bandına kadar çıkıyor" İfadelerini kullandı.

Çok kısıtlı bir zaman

Şoför Ömer Faruk Tellioğlu, "55 dakikadır sıra bekli-
yorum, 30 dakika daha sürecek gibi gözüküyor. Kış
lastiği uygulaması 25 Kasım olarak belirlendiği için
tabi çok kısıtlı bir zaman var. Pazar günü de malum
meteorolojinin açıkladığı verilere göre kar yağışı ola-
cağı beklenmekte, biz de bu sebeple hem can güvenliği
hem trafik güvenliği açısından bir an önce lastikleri-
mizi değiştirme arzusundayız ve sıra beklemekteyiz"
dedi.Filo kiralama firması yetkilisi Serhat Yılmaz,
"Pazar günü kar yağacağından dolayı, sürekli de uzun
yol yapıyoruz bu sebeple değişim için geldik. Biraz
geçe bıraktık. Biz filo firmasıyız, anlaşmamız vardı bu-
rayla randevulu şekilde fakat randevumuz olmasaydı
en az 2-3 saat sıra bekleyecektik" şeklinde konuştu.

Alınan karar doğru

15 Temmuz Demokrasi Otogarı’nda da şehirlerarası
yolcu ve yük taşımacılığı yapan otobüs şoförleri, kış
lastiğine geçiş için sıraya girdi. Otogarın peron bölü-
münün alt katında yer alan oto tamircisi ve lastikçile-
rin olduğu bölüme gelen otobüsler, katta yoğunluk
oluşturdu. Otobüs şoförü Cüneyt Saçaklıoğlu, "Ara-
lık’ta olduğunu bildiğim için daha geniş davranıyor-
dum. Dün akşam bir yola gidecektim kış lastiklerim
takılı olmadığı için iptal ettim. Misafirlerimizin canı da
kendi canımız da önemli. Otogarda yoğunluk illa ki
var. Önümüz kış, kış turizmi de başlamak üzere, Ulu-
dağ olsun, Kartepe olsun. Turizme katılacak tüm ar-
kadaşlarımız illa ki yoğunluk oluşturuyorlar. Ben 1.5
saattir bekliyorum. Turizm taşımacılığı yapıyorum, bu
kararın çok doğru olduğuna inanıyorum” dedi. DHA

İstanbul'da ticari araçlarda 1 Ara-
lık-1 Nisan tarihleri arasında uy-
gulanan kış lastiği zorunluluğu
İstanbul Valiliği tarafından alınan
kararla 25 Kasım'a çekildi. Meteo-
rolojik verilere dayanılarak alın-
dığı bildirilen karar sonrasında oto
lastikçilerinde yoğunluk oluştu

İBB Meclisi kasım ayı toplantısındaki İETT 2024 yılı bütçe görüşmelerinde konuşan Silivri Belediye Baş-
kanı Volkan Yılmaz, İBB yönetimine yüklenerek, “2020, 2021, 2022 ve 2023 yılları İBB Meclisi murakıp
raporlarında belirtildiği üzere borçlanma ve bütçe açığı verme konusunda çok istikrarlısınız” dedi. 
Yılmaz, “Siz borcu yapın, ödeme kısmını da Cumhur İttifakı’nın yiğitlerine bırakın” ifadelerini kullandı

SIZ BOrCLAnIn
BIZ kAPATIrIZ!

Gazanfer
kArAkAş

Ak Parti Esenyurt 
Grup Başkan Vekili

Özlem
AkArken 
Sağlık Hizmetleri Sendikası

(SAHİM-SEN) Genel Başkanı

Soner YOLAL
Yolal Otomotiv

İ stanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB)
Meclisi kasım ayı toplantısı, meclis
üyelerinin katılımıyla gerçekleştirildi.

Toplantıda grubu adına söz alan Milliyetçi
Hareket Partisi (MHP) Grup Başkanvekili
ve Silivri Belediye Başkanı Volkan Yılmaz;
İstanbul Elektrik Tramvay ve Tünel İşlet-
meleri (İETT) bütçesinin yönetilememe-
siyle ilgili İBB yönetimini eleştirdi. Başkan
Yılmaz, yaptığı konuşmada Cumhuriyet
Halk Partisi (CHP) ve İBB yönetiminin
söz verip yerine getirmediği vaatleri sıra-
ladı. Başkan Volkan Yılmaz’ın günde-
minde özel halk otobüsü emekçilerinin
haklarının yenildiği ve haklarının savunul-
ması sürecinin yakından takip edileceği
konusu da yer aldı.

10 üzerinden 0

İBB Meclisi’nde bir konuşma yapan Silivri
Belediyesi Başkanı Volkan Yılmaz, “Bütçe-
ler, hepimizin malumu olduğu üzere ra-
kamların alt alta ve yan yana yazıldığı
tablolardan oluşmaktadır. Aynı istatistiki
verileri değerlendirmede olduğu gibi,
İETT bütçesinde yer alan rakamları da
baktığınız yere göre değerlendirmeniz
mümkündür. Bütçe değerlendirmesine
geçmeden önce İBB tarafından hazırlanan
2024 yılı bütçe kitapçığının ilk sayfasındaki
Mustafa Kemal Atatürk’e ait olan veciz
söze dikkatinizi çekmek istiyorum. Ga-
zi’nin ifadesi şöyle; “Siyasi, askeri zaferler
ne denli büyük olursa olsun iktisat zafer-
leri ile taçlandırılmazlar ise elde edilen za-
ferler devamlı olamaz az zamanda söner.”
Esasında, Gazi’nin ifadeleri tam da İBB
yönetiminin içinde bulunduğu durumu
özetliyor. Öncelikle 4 buçuk yıldır her de-
fasında sınıfta kaldığınız rakamlara ve
karne notunuza geçmeden önce İETT
olarak ortaya koyduğunuz performans he-
deflerinize dikkat çekmek istiyorum. Ken-
dinize 45 performans hedefi
koymuşsunuz. Bunların bazılarını kendi
aralarında tasnifleyerek takdirlerinize sun-
mak istiyorum. Performans hedeflerinizin
1. bölümünde yer alan hedefleri size aktar-
mak istiyorum. Kapalı durak sayısını artır-

mak, dezavantajlı gruplar için durak QR
projesi, güneş enerjisi sistemi kurmak, sos-
yal sorumluluk projesi gerçekleştirmek,
kurumdaki su arıtma tesislerinin verimlili-
ğini artırmak, atıkların geri kazanılması ve
sıfır atık projesi 1. bölüm hedeflerinizden-
dir. İBB’de atık ve sıfır atık denildiğinde
yönetiminizin aklına gelen tek şey ilkel de-
polamadır. Bu bölümdeki hedeflerinize
notumuz 10 üzerinden 0’dır” dedi. 

Balyalı otobüse binsin!

Performans hedefinin 2. bölümünde ise;
yolcu memnuniyetini artırmak, yolcu bilgi-
lendirme yazılımlarını geliştirmek, araç
alımı yaparak toplu taşıma konforunu ar-
tırmak ve elektrikli otobüs sistemini yay-
gınlaştırmak olduğunu belirten Yılmaz,
“Birisi yolcu memnuniyeti mi dedi? Yolda
kalan otobüs görüntüleri, yanan otobüs
görüntüleri, bitmeyen metrobüs kuyrukları
sizin bu konudaki karne notunuzu ortaya
koyuyor. Araç alımı ve toplu taşıma konfo-

runu artırmak konusunda İETT’nin de-
vasa bütçesinin yalnızca yüzde 3’ünü yeni
filo alımına ayırdınız. Avrupa’nın en genç
otobüs filolarından birisini devralıp en
yaşlı otobüs filolarına doğru yelken açtığı-
nız gün gibi ortadadır. Onun için bu bö-
lümde de notunuz kırık ve geçer değildir.
3. bölüm hedeflerinizde; bilgi teknolojileri-
nin devamlılığını sağlamak, bilişim ve ya-
zılım hizmetlerini güçlendirmek, bilişim
ürünleri alımı ve destek faaliyetlerini güç-
lendirmek konuları yer almış. İETT bilgi-
işlem bölümü olarak ürün alımları ve
ihalelerinde mahirsiniz. Ama bilişim ve ya-
zılım konusu ile hayatı kolaylaştırmada
yine sınıfta kalıyorsunuz. 4. bölüm perfor-
mans hedeflerinizde ise; mevcut binaların
bakım ve onarımı, yeni bina ve tesisler
yapmak konuları yer almış. Bırakınız yeni
bina ve tesis yapmayı, olanları satma der-
dindesiniz. Onun için burada da notunuz
kırıktır. 5. bölüm performans hedefleri-
nizde; yolcu memnuniyetini artırmak,

yolcu ilişkilerine etkin bir biçimde yürüt-
mek ve müşteri memnuniyetini artırmak
konularına yer vermişsiniz. Esasında bu
görevi CHP Grup Başkanvekili Sayın
Tarık Balyalı’ya verebiliriz. Kendisine bir
şapka, gözlük ve takma bıyık takıp bir oto-
büse binmesini öneririm. Birebir İETT
otobüs ve metrobüslerinde bir anket ya-
parsa yolcu memnuniyetinin ne kadar
düşük olduğunu kendisi görecektir” eleşti-
risinde bulundu. 

Haklısınız aslında!

İETT’nin bütçesi ile ilgili bilgiler veren
Volkan Yılmaz, “Burada dikkatinizi çek-
mek istediğim ilk husus 2024 yılı gider
bütçesi bir önceki 2023 yılı bütçesine göre
15 milyar 400 milyon TL’den 29 milyar
400 milyon TL’ye çıkarak artış oranı yüzde
90,91 olmuştur. 2020, 2021, 2022 ve 2023
yılları İBB Meclisi murakıp raporlarında
belirtildiği üzere maşallah borçlanma ve
bütçe açığı verme konusunda çok istikrar-
lısınız. Siz bugünkü yönetim anlayışınızla
ve bu kafayla, İETT’yi şarampole yuvarla-
mak üzeresiniz. 2023 ve 2024 raporlarında
ifade edilen tespitlerin benzerlerini 2020-
2021-2022 yılları içinde nerede ise aynı-
sıyla görmek mümkündür. Görülüyor ki
murakıp raporlarında tespit edilen ve pay-
laşılan hiçbir şey İETT yönetimince değer
verilip dikkate alınmamıştır. Sonuç olarak;
2023 ve 2024 yılları tahmini bütçe rakam-
larına bakılarak İETT’nin her geçen gün
mali durumunun idare edilmesinin müm-
kün olamadığı ve olamayacağı; bağış, yar-
dımlar ve borçlanma olmadan finansal
bağımsızlığını sürdüremeyeceği, etkin ve
verimli bir bütçeye ihtiyaç duyduğu apaçık
ortadadır. Şimdi CHP sıralarında ‘Ne var
bunda canım borç yiğidin kamçısıdır’ di-
yenleri duyar gibiyim. Bir bakıma haklısı-
nız aslında. 2024 bütçesinin ilk üç ayını siz
kullanacaksınız. 31 Mart’tan sonraki bölü-
münü ise Cumhur İttifakı olarak biz kulla-
nacağız. Bu durumda siz borcu yapın,
ödeme kısmını da Cumhur İttifakı’nın 
yiğitlerine bırakın” ifadelerini kullandı.
HABER MERKEZİ

CEZALAR
SOPAYA

DÖNÜŞTÜ!

Özel halk otobüsü şoförlerinin haklarına dair vurgu yapan Vol-
kan Yılmaz, “İstanbul’da İBB adına, İETT İşletmeleri Genel Mü-
dürlüğüne bağlı olarak çok önemli bir görevi ifa eden 353 gün
ve günde asgari 16 saat çalışan 16 bin sefer yapan, 650 bin kilo-
metre kat eden ve 1 buçuk milyon yolcuyu taşıyan özel halk oto-
büsleri konusuna temas etmek istiyorum. Bu mecliste oy birliği
ile bu arkadaşlarımızın sorunlarını çözme adına 01.12.2020 tari-
hinden itibaren Özel İşletmeci Sistemi’ne (OTİS) geçirmiştik.

Ancak OTİS adı verilen sisteme geçildikten sonra aylık hak ediş-
ler hiçbir zaman bu arkadaşlarımızın hesabına düzenli olarak
yatırılmamıştır. Bu düzensizlik gün geçtikçe artarak devam et-
mektedir. Kasım aynının sonuna gelmemize rağmen ağustos ayı
hak edişinin bir bölümü, eylül, ekim hak edişlerinin de tamamı
özel halk otobüsçülerine ödenmemiştir. OTİS’in başlangıcından
bu yana yaklaşık 3 yıl geçmiş olmasına rağmen giderlerini anlık
karşılamak durumunda olan işletmecilerimizin bu sorunu çö-

zümlenmemiştir. Yine tahsis edileceği söylenen garajlar halen
tahsis edilmemiştir. Özel halk otobüsleri güvenlikten yoksun bir
şekilde sokaklarda ve caddelerdedir. Bakım onarımlarını sağlık-
sız ortamlarda yapmaktadırlar. Yine garajların özel halk otobüs-
lerine tahsis edilmemesinden kaynaklı yedek araç
uygulanmasına başlanamamıştır. İETT’nin ceza baskısı miktar ve
sayı olarak her geçen gün artmaktadır. Ceza uygulamaları özel
halk otobüslerinin üzerinde adeta sopaya dönüşmüştür” dedi.
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5 00 yıllık moda yolculuğu!Küratörlü-
ğünü gazeteci ve yazar Laurence Be-
naim in üstlendiği sergide; Beymen

in 50 yılı kutlamaları kapsamında hazırla-
nan  50 eser ve lüksün tarihini geleceğe taşı-
yan Golden Opulence isimli sergi ziyarete
açık ve aynı ismi taşıyan kitabı da çıktı.
Precious Dreams', 'Bosphorus Gardens' ve
'Mineral Roundness' temalarıyla üç bölüme
ayrılan sergi Tophane-i Amire Kültür ve
Sanat Merkezi'nde ziyaretçilerle buluşuyor.
Çırağan sarayında gerçekleşen davete pek
çok ünlü katılmıştı. Aralarında oyuncu
Merve dizdar ,Les benjamıns marka kuru-
cusu ve tasarımcısı Bünyamin aydın ,tasa-
rımcı Neil barret ,balmain tasarımcısı
Olıvıer Rousteing, Leonie Hanne Serenay
Sarıkaya Mehmet Günsür, Burcu Esmersoy,
Özgür Masif, Dilek Hanif Serdar Gulgun,
Bryan Yambao Mirgün Cabas, Zeynep Yük-
sektepe, Meriç Küçük, Begüm Kıroğlu, Ed-
gardo Osorio, Arzu sabancı, Zerrin Tekindor,
Tiziana Terenzi, Hania Rachid  gibi cemiyet
,televızyon,moda,sanat  dünyasından pek
çok isim vardı. 

50'yi aşkın lüks markanın yer aldığı (Va-
lentino, Dior, Etro, Dolce&Gabbana, Bru-
nello Cuccinelli Victoria Beckham, Palm
Angels, Balmain, Alexander Mcqueen,
Offwhite, Sergio Rossi) lüks yolculuğundan
ilhamla hazırladıkları tasarımlara ve Kolek-
siyonerlerin gün yüzüne çıkardığı özel eser-
ler Golden Opulence sergisinde yerini aldı .

Sanatçı Hakan Yılmaz’ın dijital eseri ve
japon sanatçı Miyouki nakajimanın eserle-
ride 15 Aralık'a kadar Tophane-i Amire'de
sergilenmeye devam edecek. 

Büyük bir etki!

Golden Opulence sergisinin küratörü ve
kitabının yazarı Laurence Benaim de proje-
nin ilk gününden itibaren Beymen'in kültürel
mirasına olan yaklaşımından çok etkilendi-
ğini aktararak, 'Beymen, bu toprakların çok
dilli, çok boyutlu ve çok renkli kültüründen
köklenen güçlü kozmopolit mirasını, tarihi
araştırmalara dayanan sergi, kitap ve belge-
sel projelerinin merkezinde konumlandırdı.
Geçmişe olduğu kadar bugüne de saygı
duyan bu proje, kültürel sürdürülebilirliği de
kutluyor. Geçmişten ve günümüzden cömert
bir sentez sunan proje, bizi lüksün 500 yılını
kutlamaya, kendimizi ona kaptırmaya ve
onunla bütünleşmeye, tüm yönleriyle benzer-
siz yaşam tarzını deneyimlemeye ve ondan

ilham almaya davet ediyor.' değerlendirme-
sinde bulundu.

Pierpaolo Piccioli, Valentino 
Kreatif Direktörü: 

“Beymen’in yarım asrına olan saygımı bir
hediye ve bir diyalog olarak yorumladım. Va-
lentino’nun çağdaş ve tarihi senaryosunun en
iyi yanlarını aldım –hacimler, tüyler, dokular,
renkler ve kimlik– ve bunları Türk romantik
sembolü lalelerle süsledim. Bu iki lale,
Boğaz’da birbirini kovalayan iki âşık gibi…”

Marco De Vincenzo, 
Etro Kreatif Direktörü:

“Ziyaret ettiğim yerler benim için daima
büyük ilham  kaynağı olmuştur. Beymen için
yaptığım bu tasarım, yıllar önce yansımaları
ve yoğunluğuyla beni derinden etkileyen, Bo-
ğaz’da deneyimlediğim ilk gün batımına
övgü niteliğinde.”

Victoria Beckham: 

“Bu çok özel tasarımlarla, Beymen için
bir dönüm noktası olan bu kutlamada yer al-
maktan onur duyuyorum. Bu eşsiz görü-
nümü oluşturan parçalar, üstün zanaat
geleneklerinden ilham alıyor ve daha da ile-
riye taşıdığım çağdaş bir yorumla, çok sev-
diğim siluetlere atıfta bulunuyor.”

Olivier Rousteing, Balmain 
Kreatif Direktörü:

“Beymen için hazırladığımız bu özel ko-
leksiyon doğrudan Mösyö Balmain’in eşsiz
mirasına dayanıyor. Ekibim ve ben, Osmanlı
zanaatkarlarının ünlü ihtişamını Türkiye’nin
zengin mirasıyla birleştirerek olağanüstü ku-
maşlara, boncuklar ve mücevher niteliğin-
deki detaylarla nakışlara yansıttık. Ve tüm
bu güzellikleri, Balmain’in geçmişten bu
yana takdir gören Parizyen terzilik becerile-
rini, net kesimlerini ve etkileyici hacimli
formlarını süslemek için kullandık.”Martine
Assouline, Assouline Publishing Kurucu Or-
tağı: “Yıllar önce İstanbul’u keşfetmek ger-
çek bir mucizeydi çünkü bu şehir, kendi
kültürel eğitimim sırasında zihnimde yarat-
tığım ve biriktirdiğim tüm imgeleri aşıyordu.
Beymen, Doğu ile Batı arasındaki ilhamla-
rın kesişimini ve İstanbul’un, bu zengin kül-
türel tarihin kalbinde nasıl yer aldığını
anlatan bir kitabı hayata geçirmeyi önerdi-
ğinde bu benim için adeta bir hazineyi
açmak gibiydi. Bu, bir yayıncının rüyasıydı.”

500 yıllık moda yolculuğu!
ginnacouturetekstil@gmail.com

Merve İZMİR
Moda Tasarımcısı 



C umhurbaşkanı Erdoğan, Cezayirli
mevkidaşı Tebbun ile düzenlediği
basın toplantısında, İsrail-Filistin

meselesi ve Türkiye ve Cezayir arasındaki
ikili ilişkiler konusunda açıklamalarda bu-
lundu. Erdoğan, Dışişleri Bakanı Hakan
Fidan ve Milli İstihbarat Teşkilatı Başkanı
İbrahim Kalın’ın Katar’la müşterek bir ça-
lışma yürüttüğünü ve rehineler konusunda
beklentinin olumlu neticeler almak oldu-
ğunu söyledi. Erdoğan, “Rehinelerin iade-
siyle ilgili görüşmeler devam ediyor. Gerek
Dışişleri Bakanım gerek Milli İstihbaratı
Teşkilatı Başkanım, Katar ile müşterek bir
çalışma içinde süreci devam ettiriyorlar. Te-
mennimiz odur ki bir an önce bu rehinelerin
takasında neticeyi alırız. Sürekli görüşme
halindeyiz ve beklentilerimiz buralardan
olumlu neticeler almak” dedi.

Öncelik insani yardımlar

Cumhurbaşkanı Erdoğan, mevkidaşı Teb-
bun ile İsrail-Filistin konusunu da görüştü-
ğünü, önceliğin kalıcı bir ateşkes ve insani
yardımların engelsiz şekilde Gazze’ye ulaş-
ması olduğunu dile getirdi. Erdoğan, “Kar-
deşimle Filistin’de yaşanan insani dramı da
konuştuk. Cezayir, Filistin davasına en
güçlü, en samimi desteği veren ülkeler ara-
sında yer alıyor. Her iki ülkenin de vicdan
aynasında makes bulan Filistin meselesinde
Cezayir’in kararlı duruşunu takdir ediyoruz.
Toplu cezalandırmaya dönüşen ve savaş
suçu teşkil eden İsrail saldırılarını hiçbir şe-
kilde kabul etmiyoruz. Hastane, ibadethane,
okul, her koşulda koruma altında olması ge-
reken mekanların hedef alınması, halkın
göçe zorlanması vicdansızlıktır, barbarlıktır.
Önceliğimiz Gazze’de kalıcı ateşkesin teş-
hisi ve insani yardımların engelsiz şekilde
bölgeye intikalidir. Bu yönde basına yansı-
yan haberleri biz de takip ediyoruz. Biz de
sürece gereken katkıyı sunuyoruz. Filistin
meselesi adil bir siyasi çözüme kavuşturul-
madan, bölgemizde kalıcı barış ve istikrarın
tesisi mümkün değildir. 1967 sınırlarında
başkenti Doğu Kudüs olan bir Filistin dev-
letinin tesisi artık kaçınılmazdır. Bu doğrul-
tuda elimizden geleni yapmaya devam
edeceğiz. İsrail ve Filistin’in üzerinde muta-
bık kalacağı adil bir barışın uygulanmasında
bölge ülkeleriyle birlikte garantör olarak eli-
mizi taşın altına koymaya hazır olduğu-
muzu açıkladık” ifadelerini kullandı.

Cezayir'e yatırım sözü

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 1400 civarında
Türk firmasının Cezayir ekonomisine des-
tek verdiğini vurgulayarak şu ifadelerini kul-
landı: “Cezayir’in Tebbun kardeşimin
liderliğinde ekonomik potansiyelini değer-
lendirmeye yönelik çalışmalarını takdirle iz-
liyoruz. 1400 civarında Türk firması, bu
sürece destek veriyor. Şirketlerimizin Ceza-
yir’de hidrokarbon harici sektörlerdeki en
büyük yatırımcı ve istihdam sağlayıcısı ol-
masıyla iftihar ediyoruz. Bu yatırımları
daha da artırma gayretinde olacağız. Ceza-
yir’in ülkemizdeki yatırımlarından memnu-
niyet duyuyoruz. Yatırımların karşılıklı
teşviki ve korunması anlaşmasının en kısa
sürede imzalanması bu sürece destek vere-
cektir. Cezayir’in altyapı alanındaki yatırım-
larında müteahhitlik firmalarımızın önemli
payı olması bizler için ayrı bir gurur kayna-
ğıdır. Ziraat Bankamız, Cezayir’de şube
açmak üzere gereken izinleri almıştır. Hayırlı
olsun. Bu gelişme, ekonomik ve ticari iş bir-
liğimize büyük katkı sağlayacaktır. Enerji ve
yenilenebilir enerji alanındaki ilişkilerimizi
yeni ortaklıklarla çeşitlendirerek geliştirmeyi
arzu ediyoruz. Botaş ve Sonatrach arasında
akdedilen doğalgaz sözleşmesi bunun güzel
bir örneğini teşkil etti. Savunma sanayi ala-
nında da çok büyük bir potansiyele sahip

olduğumuzu görüyoruz. Bugünkü görüş-
melerimizde bu alanda neler yapabileceği-
mizi enine boyuna değerlendirdik.
Cezayir’de Yunus Emre Türk Kültür Mer-
kezi ve Türkiye’de Cezayir Kültür Merkezi
açılmasına ilişkin süreçlerin en kısa süre

içinde tamamlanması çalışmalarımızı da
hızlandırdık. Cezayir atasözünün de ifade
ettiği gibi; ‘Kul gayret eder, Allah tamamlar’.
İş birliğimizi bu şiar temelinde her alanda
geliştirmeye yönelik çabalarımızı önümüz-
deki dönemde de sürdüreceğiz.” DHA
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SiSi, Gazze'deki duruma
ilişkin BRICS liderleri ve
BRICS üyeliğine davet

edilen ülke liderlerinin katıldığı çevi-
rim içi zirvede konuştu. "Mısır'ın
önceliği, bir an önce ateşkes sağla-
narak Gazze Şeridi'nde akan kanın
durdurulmasıdır." diyen Sisi, insani

durumun giderek kötüleştiği Gazze
Şeridi'nde yardımların sürekliliğinin
önemine işaret etti. Sisi, "Gazze Şe-
ridi'nin toplu cezalandırma, abluka,
açlık ve zorunlu göçe maruz kaldı-
ğını" ifade ederek, "Bu acımasız in-
sani manzara uluslararası
toplumun acizliğini ve vicdansızlı-

ğını gözler önüne seriyor." dedi.
Mısır Cumhurbaşkanı, "Gazze
içinde veya dışında Filistinlileri
zorla yerinden etmeye yönelik her
türlü girişime karşıyız. İsrail'in
Gazze Şeridi'ni işgaline yönelik tüm
önerileri reddediyoruz." ifadesini
kullandı. AA

Mısır Cumhurbaşkanı Abdulfettah es-Sisi, Gazze Şeridi'ndeki sivilleri
korumak için bir an önce ateşkesin sağlanması gerektiğini ve "İsrail'in
Gazze Şeridi'ni işgaline yönelik" her türlü öneriyi reddettiklerini belirtti

Önceliğimiz akan kanın durması

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, resmi temaslarda bulunmak üzere geldiği Cezayir’de Cumhurbaşkanı Abdülmecid Tebbun ile yaptığı
görüşmelerin, anlaşmaların imzalanmasının ardından basın toplantısı düzenledi. Erdoğan, İsrail-Filistin krizinde rehinelerin iadesiyle ilgili
görüşmelerin sürdüğünü belirterek, “Sürekli görüşme halindeyiz ve beklentilerimiz buralardan olumlu neticeler almak” dedi

BEKLENTIMIZ
olumlu bir netice!

Gazzeli çocuklardan
MEKTUP VAR!
UNRWA Genel Komiseri Philippe 
Lazzarini, Dünya Çocuklar Günün'nde
Gazze’deki çocuklardan aldığı bir 
mektubu paylaştı. Gazzeli öğrencilerin
mektubunda “Gazze'deki çocuklar
için, tıpkı dünyadaki tüm çocukların
sahip olduğu temel hakları talep
ediyoruz: her şeyden önce yaşam
hakkı, güvenlik ve barış hakkı, gıda
ve ilaç hakkı” ifadeleri yer aldı

UNRWA’NıN faaliyet gösterdiği Gaz-
ze’deki bir okulun öğrencileri, Genel Ko-
miser Phillipe Lazzarini’ye mektup

gönderdi. Temel haklarından mahrum kaldıklarını
belirten çocuklar mektuplarında, “Bizler, Ajans ça-
pında faaliyet gösteren Okul Parlamentosu üyeleri
olarak, bugün sizlere yüreklerimiz buruk, derin bir
üzüntü ve endişe içinde sesleniyoruz. Her gün Gaz-
ze'deki ailelerin tamamı bombalanıyor ve öldürülü-
yor.  Gazze'deki aileler 40 günü aşkın bir süredir
gıda, su ve yaşamın temel gereksinimlerini karşıla-
mak için gerekli yakıttan mahrum bırakılarak nere-
deyse tamamen kuşatılmış durumdalar.  Bu acı
gerçek acımızı körüklemekten başka bir işe yaramı-
yor” dedi.

Yaşamak istiyoruz!

Gazze’deki mevcut durumdan dolayı en temel ihti-
yaçları olan yaşama haklarının ellerinden alınması-
nın üzüntüsünü belirten çocuklar, “Gazze'deki
çocuklar için, tıpkı dünyadaki tüm çocukların sahip
olduğu temel hakları talep ediyoruz: her şeyden önce
yaşam hakkı, güvenlik ve barış hakkı, gıda ve ilaç
hakkı ve Gazze'deki binlerce ailenin tek sığınağı ha-
line gelen, ancak uluslararası dokunulmazlıklarına
rağmen bombardıman ve yıkımdan kurtulamayan
okullarında oyun oynama ve öğrenme hakkı” ifade-
lerini kullandı.

Dünya nasıl sessiz kalır?

Barış çağrısı yapan çocuklar dünyadan desteklerini
beklediklerini vurgulayarak şunları ifade etti;“Bu sa-
vaşta masum çocukların ve ailelerinin her gün çektiği
acılara tanık olurken haklarımızdan yararlanamıyor
ve onlara karşı süregelen bu adaletsizliği anlayamı-
yoruz. Çocuklar böylesine korkunç koşullarda nasıl
yaşayabilir? Tüm temel haklarını kaybetmiş olmala-
rına rağmen, savaşı durdurmak için dünyanın dört
bir yanındaki toplumlardan destek ummaya devam
ediyorlar.  Dünya onların acıları karşısında nasıl ses-
siz kalabiliyor? Sesleri ve çığlıkları neden duyulmu-
yor? Neden tüm bu acılara tek başlarına katlanmak
zorundalar? Onların acılarına son vermek için yardı-
mınıza ve uluslararası eyleme ihtiyacımız var. Gaz-
ze'deki çocuklar için barış ve güvenlik çağrılarımızı
duymanızı ve onları desteklemenizi ve savunmanızı
umuyoruz.” DHA

Hollanda insanlığa
çağırıyor!
Hollanda'nın idari başkenti olan
Lahey'de genel seçim arifesinde
tren istasyonunda düzenlenen
oturma eyleminde, "Gazze'de
ateşkes" çağrısı yapıldı ve
hükümetin İsrail'e desteği eleştirildi

UNRWA’NıN faaliyet gösterdiği Gaz-
ze’deki bir okulun öğrencileri, Genel
Komiser Phillipe Lazzarini’ye mektup

gönderdi. Temel haklarından mahrum kaldıkla-
rını belirten çocuklar mektuplarında, “Bizler,
Ajans çapında faaliyet gösteren Okul Parlamen-
tosu üyeleri olarak, bugün sizlere yüreklerimiz
buruk, derin bir üzüntü ve endişe içinde sesleni-
yoruz. Her gün Gazze'deki ailelerin tamamı
bombalanıyor ve öldürülüyor. Gazze'deki aileler
40 günü aşkın bir süredir gıda, su ve yaşamın
temel gereksinimlerini karşılamak için gerekli ya-
kıttan mahrum bırakılarak neredeyse tamamen
kuşatılmış durumdalar.  Bu acı gerçek acımızı kö-
rüklemekten başka bir işe yaramıyor” dedi. AA

Erdoğan, Türkiye ve Cezayir arasın-
daki ticaret hacminin geçen yıl 5,3
milyar dolarla rekor kırdığına dikkat
çekerek, “Konseyimizin adını stratejik
tanımlamasını eklemek suretiyle Yük-
sek Düzeyli Stratejik İşbirliği Konseyi
olarak yeniden belirledik. Bu karar
ilişkilerimizin ulaştığı seviyenin ve
beslendiği stratejik vizyonun nişanesi
olmuştur. Geçen yıl 5,3 milyar dolarla
rekor kıran ticaret hacmimizin bu
sene sonunda 6 milyar doları yakala-
masını bekliyoruz. Kardeşim Tebbun
ile belirlediğimiz 10 milyar ticaret
hacmine de gayretlerimizi artırarak
inşallah kısa zamanda ulaşacağız. Ti-
caret Bakanlarımızın bugün imza at-
tıkları Ortak niyet Beyanı’yla
müzakerelerine başlanacak tercihli ti-
caret anlaşmasının bizlere yardımcı
olacağına inanıyorum” diye konuştu.

Ticaret
hacmimiz
rekor kırdı

İsrail araştırılsın!
İran Cumhurbaşkanı Reisi, İsrail'in Gazze'de kimyasal silah kullanımını
araştırmak için Uluslararası Misyon oluşturulması teklifinde bulundu
İran Cumhurbaşkanı İbrahim reisi, "İsrail'in
Gazze'de kullandığı yasaklı silahların araştırıl-
ması için özel bir Uluslararası Misyon oluştu-
rulması" çağrısı yaptı. İran resmi ajansı
Irna’ya göre reisi, Güney afrika'nın daveti
üzerine Gazze'deki duruma ilişkin BrICS lider-
leri ve BrICS üyeliğine davet edilen ülke lider-
lerinin katıldığı olağanüstü
çevirim içi zirvede ko-
nuştu. Gazze'yi Ba-
tı'nın ahlaki
çöküşünün
sembolü ola-
rak tanımla-
yan reisi,
“Bugün, tüm
dünya Gaz-
ze'de Filistin
halkına karşı iş-
lenen eşi benzeri
görülmemiş
şiddet

ve suça canlı olarak tanıklık ederken bir araya
geldik. Bugünlerde Gazze'de yaşananlar Batılı
uluslararası sistemin adaletsizliğini açıkça or-
taya koyuyor. Gazze meselesi insanlık ve ada-
let meselesidir.” dedi. reisi, İsrail ve
destekçilerinin insanlığı, ahlakı ve hukuku
ayaklar altına almakla kalmadığını, aynı za-
manda dezenformasyon yaparak dünya ka-

muoyunu yanıltmaya çalıştığını savundu.

BRISC üyeleri baskı yapmalı

aBD’nin tüm uluslararası kuruluşları
“kişiliksiz ve kimliksiz” hale getirdiğini
savunan reisi, BrICS üyelerine ve hü-
kümetlere, dünyada güvenliği ve ada-

leti sağlamak ve milliyetçiliğe karşı
mücadele etmek için tüm siyasi ve eko-
nomik güçlerini kullanarak İsrail’e ve

onun Batılı destekçilerine baskı yapma-
ları çağrısında bulundu. reisi, İsrail'e silah
ve askeri mühimmat gönderen aBD, İngil-
tere, almanya ve Fransa’nın ateşkesin sağ-
lanmasını engellediklerini,

aBD’nin Gazze’ye giden yardım
yollarını tıkadığı gibi Birleş-

miş Milletler Güvenlik
Konseyini

(BMGK)
de

felce uğrattığını söyledi.

Barışa yönelik bir tehdit

İsrailli yetkililerin “çocukları meşru hedef” ola-
rak tanımlamasını ve “Gazze'ye nükleer saldırı
seçeneğini” dile getirmesini eleştiren reisi,
“Her türlü kimyasal kitle imha silahı ve atom
bombasıyla donanmış bir rejim, kesinlikle böl-
gesel ve uluslararası barış ve güvenliğe yöne-
lik bir tehdittir.” dedi. BMGK’nin barış ve
güvenliği sağlama misyonunu yerine getire-
mediğini ve ateşkes için bağlayıcı bir karar alı-
namadığını dile getiren reisi, BrICS üyesi
ülkelerin BMGK’de bağlayıcı bir karar alınması
için gücünü kullanması gerektiğini vurguladı.
reisi, İsrail’in hastanelere, sağlık merkezlerine
ve dini mekanlara aralıksız saldırılarına işaret
ederek, kadınların, çocukların, doktorların,
hemşirelerin ve gazetecilerin öldürülmesinin
“terör eylemi” olduğunu, bu nedenle İsrail’in
“terörist rejim” ve ordusunun “terör örgütü”
olarak tanımlanması gerektiğini savundu. Bazı

ülkelerin, İsrail'in Gazze'deki suçlarını Ulus-
lararası Ceza Mahkemesi'ne taşıma eyle-
mini desteklediklerini kaydeden reisi,
İsrail'in yanı sıra aBD'nin de “insanlığa
karşı suçlar ve çocukları öldürme suçla-
rından” uluslararası mahkemelerde yar-
gılanması gerektiğini ifade etti. reisi,

BrICS üyelerinin ortak eylemiyle Gazze'ye
insani yardım gönderilmesi için kalıcı ve

güvenli bir rotanın oluşturulması gerektiğini
belirterek yasaklı silahların kullanılma-

sını araştırmak üzere de özel bir
uluslararası misyon oluşturulması

teklifinde bulundu. aa
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TV

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 
03:10 Diriliş Ertuğrul
05:20 Lingo
06:20 İncir Ağacı
07:10 Elimi Bırakma
10:30 Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15Seksenler
14:55 Diriliş Ertuğrul
17:45 Lingo
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Kendi Düşen Ağlamaz

06:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Gece Görüşü

05:00 Güzel Köylü

07:00 Kiralık Aşk

09:45 Sabahın Sultanı Seda Sayan

13:30 Zahide Yetiş ile Yeniden

Başlasak

16:15 Söz

18:15 Star Haber

19:00 Sakla Beni

20:00 Sakla Beni

07:00 Günaydın Türkiye
10:00 Bilmedikleriniz
11:30 Gündem Ekonomi
11:58 Dijital Para
13:30 Gündem Ekonomi
15:00 Günün İçinden
15:40 Haber Bülteni
16:30 Spor Bülteni
17:00 Günün İçinden
18:00 Gündem
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:45 Ana Haber
21:00 Gündem Özel

03:00 Aşk ve Umut
04:00 Poyraz Karayel
04:45 Güneşi Beklerken
07:00 Yabancı Damat
09:00 Neler Oluyor Hayatta
11:00 Yaprak Dökümü
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Aşk ve Umut
17:30 Arka Sokaklar
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Bir Derdim Var

05:20 Cennet'in 
Gözyaşları
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Müge Anlı ile Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Aldatmak

04:45 Aşk Yeniden

06:00 Ruhun Duymaz

07:45 İlker Karagöz İle Çalar Saat

Hafta Sonu

10:30 Çağla ile Yeni Bir Gün

12:00 Yasak Elma

13:30 En Hamarat Benim

16:15 Şahane Hayatım

19:00 Selçuk Tepeli ile FOX Ana Haber

20:00 Şahane Hayatım

23:30 Hudutsuz Sevda

03:30Demet ve Jess'le 
Gel Konuşalım
05:00 Tuzak
07:15 8'de Sağlık
08:30 Müge ve Gülşen'le 2. Sayfa
11:15 Masterchef Türkiye All Star
12:45 Demet ve Jess'le Gel
Konuşalım
16:00 Zuhal Topal'la Yemekteyiz
20:00 Masterchef Türkiye All Star

06:00 Gün Uyanıyor
09:00 9'dan 12'ye
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
16:30 Akşam Raporu
18:30 Ece Üner ile 
Ana Haber Bülteni
20:00  Eşit Ağırlık

01:15 Aile
02:15 Kızılcık Şerbeti
05:30 Yeni Gelin
08:00 Bu Sabah
10:00 Kuzey Yıldızı: İlk Aşk
12:15 Aslı Hünel ile Gelin Evi
15:00 Didem Arslan Yılmaz'la
Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Güldür Güldür Show

06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
10:00 Güne Bakış
11:45 Spor Bülteni
12:00 Gün Ortası
13:45 Spor Bülteni
14:00 Haber Hattı
15:45 Spor Bülteni
16:00 HT 360
17:15 Ekosistemlere Yeni Bakışlar
18:00 Ana Haber
20:00 Habertürk Gündem

08:00 Güne Başlarken
10:00 Haber Merkezi
11:40 Laf Aramızda
13:00 Öğle Bülteni
15:00 Öğle Bülteni
16:35 NTV'ye Sorun Çalışma Hayatı
17:35 Gece Gündüz
18:15 Ceyda Düvenci İle Bambaşka
Sohbetler
19:00 Fıba Europe Cup Bahçeşehir
Koleji - Mornar Canlı
21:00 Ahmet Mümtaz Taylan
İle Empati

B aşarılı oyuncu ve senarist Gupse
Özay’ın yeni filmi ‘Lohusa’nın çe-
kimleri tamamlandı. Arif V 216

ve Görümce gibi Türk Sineması’ndaki
önemli filmlerin yönetmenliğini üstlenen
Kıvanç Baruönü’nün yönetmenliğini
yaptığı ve Muzaffer Yıldırım’ın yapımcı-
lığını üstlendiği filmin ekibi, başarılı fi-
nali Beykoz Kundura Fabrikası setinde
kutladı. Uzun süre bir arada ve uyum
içinde çalışan film ekibi son günü de
neşe içinde kapattı.

Keyifli anlar yaşandı

Gupse Özay, Onur Gürçay, Esra Ruşan,
Hazal Türesan, Su Şanad, Elif Nur Ker-
kük, Feri Baycu Güler gibi güçlü oyuncu
kadrosunun yanı sıra 120 kişilik film
ekibiyle çekimleri tamamlanan ‘Lo-
husa’, son set gününü Beykoz Kundura
Fabrikası’nda kutladı. 6 hafta süren çe-
kimlerin ardından hız kesmeden post
prodüksiyon çalışmalarına başlanan fil-
min son gününde keyifli anlar yaşandı. 

Çekimleri Bebek, Beykoz, Moda, Pole-
nezköy, Topkapı gibi İstanbul’un farklı
semtlerinin yanı sıra platolarda gerçek-
leşen ‘Lohusa’nın, ilk tanıtım videosu da
yayınlandı. Merakla beklenen filme dair
küçük ipuçları veren tanıtım videosu,
kısa sürede büyük ilgi gördü ve sosyal
medyada paylaşım rekoru kırdı. Bir
anne ve babanın, doğumdan sonra ya-
şadıkları ilk 40 gün ve bu süre içinde
başlarına gelen komik olayları anlatan
film, 19 Ocak 2024’te gösterime giriyor.

HAZIRLAYAN: 
AYNUR CİHAN / SEMANUR POLAT

Geçtiğimiz dönem "Yeşil Vadinin
Kızı" dizisiyle büyük beğeni topla-
yan Beren Gökyıldız'ın yeni pro-

jesi belli oldu. FOX için çekilen ve geçen
hafta sete çıkan "Kopuk" dizisinde, 14 yaşın-
daki oyuncu Gökyıldız, "Azra" karakterine
hayat verecek. Senaryosunu Deniz Kara-
oğlu, Fuat Mete, Özden Selim Karada-
na'nın kaleme aldığı diziyi Koray Kerimoğlu
yönetiyor.. "Kopuk"un kadrosunda Kaan
Yıldırım, Biran Damla Yılmaz, Seray Kaya,
Mustafa Açılan, Sarp Akkaya, Engin Alkan,
Kadir Çermik, Melisa Doğu, Evliya Alkan,
Sahra Şaş, Merve Çağıran, Edip Tepeli,
Cem Söküt, Umut Kaya, Hakan Çelebi,
Hakan Yufkacıgil, Güneş Hayat ve Cansu
Tuman gibi isimler yer alıyor.

ÜnlÜ oyuncu Hazal Kaya, 12 yıl-
dır birlikte yaşadığı sevimli dostu
leyla'yı kaybetmenin üzüntüsünü
yaşıyor. Hazal Kaya, Instagram he-
sabında yaptığı paylaşımda, kedisi
leyla'nın yattığı yerde duygu dolu
anlar yaşayarak gözyaşı döktüğünü
belirtti. Ali Atay ile evli ve iki çocuk
annesi olan Kaya, uzun yıllar bir-
likte olduğu kedisini kaybetmenin
acısını yaşıyor. Kedisiyle olan anıla-
rını paylaşan Hazal Kaya, "Benim
güzel kızım, 12 yıllık ev arkadaşım,
leyla’m. Yetişkin hayatımın tama-
mında sen vardın. Birlikte büyüdük,
ailemiz büyüdü, çocuklara birlikte
baktık, bir an olsun elimi bırakma-
dın, hepimizi çok sevdin. Teşekkür
ederim benim güzelim. Yatağın hep
yattığın yerine bakarak ağlıyorum
sadece. Bu özlem hiç bitmeyecek
biliyorum. Seni çok seviyorum."
şeklinde yazdı.

GUPSE COK
CALISIYOR!
Başarılı oyuncu ve senarist Gupse Özay’ın heyecanla beklenen yeni
filmi “Lohusa”nın çekimleri tamamladı. 6 hafta büyük bir keyifle
süren çekimlerin son gününde film ekibi sette özel bir kutlama yaptı

Kopuk dizisine sürpriz isim

Dört yıldır Dinç Aydoğdu’yla birlikte olan
Hande Ataizi, evlenmeyi düşünmediğini söy-
ledi. Dört yıldır Dinç Aydoğdu ile birlikte olan

Hande Ataizi, evlilik düşüncesinin şu an için gündeminde
olmadığını ifade etti. Oyuncu, önceliğinin oğlu Aslan Leon
olduğunu belirterek, "Yanlış anlaşılmasın, kendi erkek ar-
kadaşımla değil, kimseyle evlilik düşünmüyorum. Önceli-
ğim oğlum... İki insan birbirini seviyorsa, çocuk da hali
hazırda yapılmışsa imzaya gerek yok" şeklinde konuştu.

Hazal Kaya, hem oyunculuğuyla hem de kişisel yaşamıyla magazin
gündemini meşgul eden sevilen bir oyuncu. Kedi dostu olan Kaya,
12 yıllık kedisi Leyla'yı kaybetmenin üzüntüsünü yaşıyor. Hazal
Kaya'nın kedisine veda paylaşımı duygusal bir hava oluşturdu

Başarılı çocuk oyunculardan Beren Gökyıldız'ın yeni projesi açıklandı,
oyunculuğuyla izleyenleri etkileyen küçük yıldızın yeni çalışması belli oldu

Hüzünlü Hazal!

Evlenmeyi düşünmüyor!
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U EFA 2024 Avrupa Şampiyonası'na
(EURO 2024) katılmayı daha önce ga-
rantileyen A Milli Futbol Takımı, ele-

melerdeki son maçında Galler'le deplasmanda
1-1 berabere kalarak D Grubu'nu lider tamam-
ladı. A Milli Takım, tarihinde ilk kez büyük bir
turnuvaya grup lideri olarak katılmayı başardı.
EURO 2024'e katılma hakkını Galler maçından
önce elde eden Türkiye, D Grubu'nda oynadığı 8
maçta 5 galibiyet, 2 beraberlik ve 1 mağlubiyet
sonucunda 17 puanla zirvede yer aldı. Son ma-
çında konuk ettiği Ermenistan'ı 1-0 yenen Hırva-
tistan ise 16 puanla grubu ikinci sırada
tamamladı ve Türkiye'nin ardından grup ikincisi
olarak EURO 2024'e katılma hakkını kazandı.
Milli takım, Galler deplasmanında 7. dakikada
Neco Williams'ın attığı golle geriye düştü. Ay-yıl-
dızlı ekibe beraberliği ve grup liderliğini getiren
golü, 70. dakikada Yusuf Yazıcı penaltıdan attı.

Türkiye 2'inci torbada

D Grubu'nu zirvede tamamlayan A Milli Futbol
Takımı, EURO 2024 kura çekimine 2. torbadan
girme hakkını kazandı. Grubu ikinci sırada biti-
ren Hırvatistan ise kura çekiminde 3. torbada yer
alacak. Almanya'nın ev sahipliği yapacağı
EURO 2024'ün gruplarının belli olacağı kura çe-
kimi, 2 Aralık Cumartesi günü Hamburg'da
yapılacak.

Maç sonunda gerginlik

Karşılaşmanın bitiş düdüğünün ardından iki
takım oyuncuları arasında gerginlik yaşandı.
Yedek kulübelerinin de dahil olduğu gerginlik, bir
süre devam etti.

Büyük sevinç

Yaşanan gerginliğin sona ermesinin ardından
milli futbolcular, Türk taraftarların olduğu tri-
büne gitti. Ay-yıldızlı oyuncular, taraftarların te-
zahüratlarına alkışlarla karşılık verdi ve EURO
2024'e lider olarak katılmayı birlikte kutladı.

Uğurcan Çakır sakatlandı

A Milli Futbol Takımı'nın kalecisi ve kaptanların-
dan Uğurcan Çakır, mücadelenin ilk yarısında
sakatlanarak oyundan çıktı. Galler'in kullandığı
kornerde Ben Davies'in faul yaptığı Uğurcan, sa-
katlandı. Tedavisinin ardından bir süre daha
oyuna devam eden tecrübeli kaleci, 33. dakikada
yerini Altay Bayındır'a bıraktı. Teknik direktör
Vincenzo Montella, aynı dakikada bir oyuncu
değişikliğine daha gitti. Abdülkadir Ömür kenara
gelirken, Yusuf Yazıcı oyuna dahil oldu.

Montella'dan hamleler

Ay-yıldızlı ekibin teknik direktörü Montella, Gal-

ler maçının ikinci yarısına oyuncu değişikliğiyle
başladı. Sol bekte görev yapan Cenk Özkacar'ı
oyundan çıkaran İtalyan teknik adam, Zeki Çe-
lik'i oyuna sürdü. Zeki sağ beke geçerken Ferdi,
Cenk'ten boşalan sol bekte görev yaptı. Mon-
tella, 59. dakikada dördüncü değişikliğine gitti.
Barış Alper Yılmaz kenara gelirken, Almanya ile
oynanan hazırlık maçında A Milli Takım'daki ilk
golünü atan 18 yaşındaki oyuncu Kenan Yıldız
oyuna dahil oldu. İtalyan teknik adam, son deği-
şikliğini ise 78. dakikada yaptı, Yusuf Sarı çıktı,
Kaan Ayhan oyuna girdi.

Galibiyet serisi sona erdi

Türkiye'nin İtalyan teknik adam Vincenzo Mon-
tella yönetimindeki 3 maçlık galibiyet serisi sona
erdi. A Milli Takım, Montella yönetiminde ilk kez
bir maçını kazanamadı. Ay-yıldızlı ekip, İtalyan
teknik adam yönetiminde oynadığı 4 maçta 9 gol
atarken, kalesinde 3 gol gördü. Milli takım,
Montellla yönetimindeki ilk maçına deplas-
manda Hırvatistan karşısında çıktı ve sahadan 1-
0'lık galibiyetle ayrıldı. Milliler, İtalyan teknik
adam idaresinde oynadığı ikinci maçta ise Kon-
ya'da Letonya'yı 4-0 mağlup etti. Türkiye, Vin-
cenzo Montella yönetiminde oynadığı üçüncü
karşılaşmada deplasmanda Almanya'yı 3-2 ile
geçti.

Galler ile 2. beraberlik

A Milli Futbol Takımı, Galler ile oynadığı 9.
maçta 2. beraberliğini aldı. Milliler, tamamı
resmi olan bu maçlarda 3 galibiyet, 4 yenilgi ve 2
beraberlik yaşadı. Biri Avrupa Şampiyonası,
dördü Dünya Kupası Elemeleri, 4'ü Avrupa
Şampiyonası Elemeleri olmak üzere oynanan 9
maçta 10 gol atan ay-yıldızlı ekip, kalesinde ise
13 gol gördü.

Bizleri gururlandırdılar

Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak, Gal-
ler'le deplasmanda 1-1 berabere kalarak UEFA
2024 Avrupa Şampiyonası Elemeleri'nde D Gru-
bu'nu lider tamamlayan A Milli Futbol Takımı'nı
kutladı.Cardiff City Stadı'nda oynanan karşılaş-
manın ardından basın mensuplarına açıklama-
larda bulunan Bakan Bak, sözlerine milli takımı
tebrik ederek başladı. Millilerin grubu lider ta-
mamladığının altını çizen Gençlik ve Spor Ba-
kanı Osman Aşkın Bak, "İlkleri başardılar. Teknik
direktörümüzü, ekibini, futbolcuları, yönetimi
tebrik ediyorum. Bizleri gururlandırdılar. Alman-
ya'daki hazırlık maçında da halkımızı sevindirdi-
ler. Burada da özellikle ikinci yarıda iyi mücadele
ettiler. 'Bekle bizi Almanya.' diyoruz." ifadelerini
kullandı. Almanya'da gerçekleştirilecek turnu-
vada A Milli Takım'a güvendiklerini dile getiren

Bakan
Bak, şunları söyledi: "Sayın Cumhur-
başkanımız da sporculara tebriklerini
iletti. Güzel bir akşam oldu. Hayırlı
olsun. Darısı Almanya'ya diyoruz.
Güzel işler yapacaklarına inanıyoruz.
Genç ve güzel bir takımımız var. Emeği
geçenlere teşekkürler. Milletimize ha-
yırlı olsun. Türk sporunda güzel şeyler
oluyor. Bunlardan birisi de milli takımı-
mızın buralara gelmesi. Artık Alman-
ya'da da güzel işler yapacaklarına
inanıyoruz, bunu gösterdiler Berlin'de.
Hayırlı olsun milletimize."

Milletimize armağan olsun

Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) Baş-
kanı Mehmet Büyükekşi, Galler'le dep-
lasmanda 1-1 berabere kalarak UEFA
2024 Avrupa Şampiyonası Elemeleri'nde
D Grubu'nu lider tamamlayan A Milli Ta-
kım'ın başarısıyla ilgili, "Grup birinciliğini
milletimize armağan ediyoruz." dedi. Cardiff
City Stadı'nda oynanan karşılaşmanın ardından
basın mensuplarına açıklamalarda bulunan
Mehmet Büyükekşi, çok mutlu ve gururlu olduk-
larını söyledi. Uzun bir maratonu geride bıraktık-
larını ve A Milli Takım'ın elemelerde ilk kez grubu
lider olarak tamamladığını vurgulayan Büyü-
kekşi, "İlk günden itibaren 'Önemli olan Alman-
ya'ya gitmek değil, başarılı olmak.' diyoruz.
Teknik ekibimiz, futbolcularımız ve biz buna
inandık, hayal ettik ve hayalimizi gerçekleştirdik.
Başta Montella hocamız olmak üzere bütün tek-
nik ekibimize, futbolcularımıza çok teşekkür edi-
yorum." diye konuştu. Almanya karşısında
alınan 3-2'lik galibiyetin ardından Galler deplas-
manından lider olarak ayrılmanın son derece
önemli olduğunun da altını çizen Büyükekşi,
şunları söyledi: "Bundan sonraki başarılara koş-
mak çok önemli. Sıradaki turnuva Dünya Ku-
pası. Uzun yıllardır katılamıyoruz. Dünya
Kupası'na katılmak için de hedef koymuştuk. İn-
şallah haziran ayında tüm milletimizi gururlan-
dırmak istiyoruz. Bizi destekleyen tüm
vatandaşlarımıza çok teşekkür ediyoruz. Grup
birinciliğini milletimize armağan ediyoruz ve en
büyük Türkiye diyorum." 

Maç bilgileri

4. dakikada Galler etkili geldi. Ferdi Kadıoğ-
lu'nun geri pasında topu kapan Broadhead, sol
taraftan ceza yayı önüne gelip plase bir vuruş
yaptı. Meşin yuvarlak direğin yanından az farkla
auta çıktı.7. dakikada Galler öne geçti. Wilson'ın
pasında sol kanatta topla buluşan Neco Willi-
ams, Ferdi'den sıyrılıp çaprazdan ceza sahasına
girdi. Bu futbolcunun uzak köşeye plasesinde,

meşin
yuvarlak köşeden filelere gitti: 1-0. 42. dakikada
milli takım beraberlik golüne yaklaştı. Ferdi Ka-
dıoğlu'nun sağdan yaptığı ortada ön direkte yük-
selen Yusuf Yazıcı kafayla topu arka bölüme
aktardı. Kale sahası önündeki Kerem Aktürkoğ-
lu'nun topu düzeltip vuruşunda, meşin yuvarlak
az farkla üstten dışarı çıktı. 43. dakikada Ro-
berts'ın uzun mesafeli taç atışında ceza sahası
içinde topu kontrol eden Johnson'ın çaprazdan
dönerek vuruşunda, kaleci Altay iki hamlede
meşin yuvarlağın sahibi oldu. Mücadelenin ilk
yarısı, Galler'in 1-0'lık üstünlüğüyle tamamlandı.
49. dakikada A Milli Takım, yarı alanından çık-
makta zorlandı. Topu kapan Broadhead, sağdan
savunmanın arkasına sarkan Johnson'a pasını
aktardı. Bu futbolcunun çaprazdan şutunda, ka-
leci Altay uzanarak meşin yuvarlağı kornere to-
katladı. 69. dakikada ay-yıldızlı ekip penaltı
kazandı. Sol tarafta topla buluşan Kerem Aktür-
koğlu'nun ceza sahasına gönderdiği ortada
Kenan Yıldız, Ben Davies'in müdahalesiyle yerde
kaldı. Hakem Matej Jug, penaltı noktasını gös-
terdi. 70'inci dakikada penaltıda topun başına
geçen Yusuf Yazıcı, meşin yuvarlağı ve kaleciyi
farklı köşelere göndererek skora eşitlik getirdi: 1-
1. 74. dakikada rakibinden kaptığı topla hızlı
çıkan İsmail Yüksek, sağdan atağa katılan Yusuf
Sarı'ya pasını aktardı. Rakibinden sıyrılıp ceza
yayı önüne gelen bu futbolcunun sert şutunda,
top üst direğe de çarparak auta gitti. Karşılaşma,
1-1 sona erdi.

Çok mutluyuz

Cardiff City Stadı'nda oynanan karşılaşmanın
ardından düzenlenen basın toplantısında açıkla-
malarda bulunan Montella, "Birincilik için lider

dön-
düğümüz için çok mutluyuz. Takıma çok fazla il-
tifatlar yağdı ve bu takıma ne kadar
güvendiğimiz apaçık ortada. Maça gelmek gere-
kirse zorlu bir karşılaşma olduğunu hepimiz bili-
yorduk. İlk yarıda daha fazlasını yapabilirdik
ama en önemlisi milli takıma geldiğimden bu
yana gördüğüm en güzel şeylerden ikinci yarıda
gösterdiğimiz reaksiyon. Sahaya ağırlığımızı koy-
maya başladık. Çok mutluyum. İkinci yarıda
gösterdiğimiz reaksiyon çok önemliydi. Lider ta-
mamlayabildiğimiz için çok mutluyuz." ifadele-
rini kullandı.

Hakem büyük hata yapmadı

Montella, hakem kararlarıyla ilgili gelen bir so-
ruyu, "Ben hiçbir zaman hakemle alakalı yorum
yapmam. Dışarıdan yargılamak gerçekten daha
kolay oluyor, belki isteyerek bir takımı daha fazla
öne çıkarmış gibi gözükse de öyle olduğunu dü-
şünmüyorum. Sadece bazı pozisyonlarda farklı
bir bakış açısıyla pozisyonları yorumladığını söy-
leyebiliriz. Genel olarak bilerek, büyük hatalar
yaptığını da düşünmüyorum." şeklinde yanıtladı.

Sadece bekliyoruz!

Vincenzo Montella, "Milli takımın bir golcü ek-
sikliği var mı?" sorusuna ise "Bu maçta Cenk To-
sun'un eksikliğini şöyle yaşadık, Letonya
maçında iki gol atmıştı. Tabii Enes Ünal da
bizim için değerlendirebileceğimiz bir futbolcu,
ne kadar değerli olduğunu hepimiz biliyoruz."
yanıtını verdi. Montella, EURO 2024'te İtalya ile
eşleşme ihtimalinin hatırlatılması üzerine ise "Şu
anda duygusal anlamda bir şey hissetmiyorum.
Sadece beklemedeyiz, kurayı bekleyeceğiz. İleride
böyle bir şey olursa daha fazlasıyla cevap verebi-
lirim." değerlendirmesinde bulundu.  AA

UEFA 2024 Avrupa Şampiyonası'na katılmayı daha önce
garantileyen A Milli Futbol Takımı, Galler'le deplasmanda
1-1 berabere kalarak D Grubu'nu lider tamamladı

Cardiff City Stadı'nda oynanan
karşılaşmanın ardından düzen-
lenen basın toplantısında açık-
lamalarda bulunan Page, "İlk
yarı ve ikinci yarı oyunumuz
arasında fark vardı. Çünkü ra-
kibimiz farklı bir oyuna geçti.
Türkiye oyuncu değişiklikle-
rinde bulunarak strateji değiş-
tirdi, biz de buna uyum
sağlamakta zorlandık. İkinci
yarıda daha farklı bir düzene
geçmek zorunda kaldık. Raki-
bimize daha fazla baskı uygu-
lamamız gerekti ve bu, daha
fazla enerji harcamamıza
neden oldu. Bek oyuncularını
ön alana çıkarmaya çalıştık ve
oyuncular istediğim perfor-
mansı gösterdiler ancak ikinci
yarı bizim için daha zorluydu.
İlk yarı istediğimiz baskıyı yap-
tık, ikinci yarı ise yapamadık."
ifadelerini kullandı. "Türkiye'yi
grup liderliği için tebrik ede-
rim." diyen Page, "Türkiye,
grubu lider bitirmeyi kesinlikle
hak etti. Şu ana kadar çok istik-
rarlı bir oyun sergilediler ve bu
sonucu elde ettiler. Liderliği
hak ettikleri yönünde hiç şüp-
hem yok." şeklinde konuştu.
Rob Page, "Forvetiniz Moore'u
neden ilk 11'de düşünmedi-
niz?" sorusuna, "Kulübünde
çok fazla süre alamadığı için
onu kullanmak istemedim. Maç
temposu yoktu ve risk almak
istemedim." yanıtını verdi. Gal-
ler Milli Takımı Teknik Direk-
törü, ilk yarıda penaltı
bekledikleri pozisyonun ise
yüzde yüz penaltı olduğunu
iddia etti.

İtalyan teknik adam, "Göreve geldiğinizden bu yana takımda en fazla gelişim
gösteren futbolcu kim oldu?" sorusunu, "Bakış açım olarak bütün futbolcuların
gelişebileceğine inanan bir hocayım. Çalışmalarım da bu yönde oluyor. Kenan
bu seviyede oynamamıştı, bu seviyede kendini gösterdi, bu gerçekten beni sevin-
dirdi. Deneyimli oyuncuların da gelişebileceğine inanıyorum." şeklinde yanıtladı.
Montella, yabancı bir basın mensubunun kaleci Altay'ın Manchester'daki duru-
munu sorması üzerine ise şöyle konuştu: "Altay, çok genç bir
kaleci. Almanya maçında da ne
kadar iyi bir kaleci
olduğunu bir kez
daha gösterdi. Emi-
nim ki takımında da
oynayabilecek. Genç
yaşına rağmen dene-
yimi var. Oynama fır-
satı bulunca ne kadar
önemli bir kaleci ol-
duğunu bir kez daha
gösterecektir. Kaleci
konusunda gönlüm
çok rahat. Uğurcan çok
iyi iki maç oynadı, çık-
masaydı devam edece-
ğine eminim. Mert'in de
ne kadar iyi bir kaleci ol-
duğunu biliyoruz."

Deneyimli oyuncular kıymetli

YIne de 
şahlanIYor
AMAN!

Türkiye 
liderliği
hak etti
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Ocak ayında da sezon başındaki gibi net isimlere gitmeyi
hedefleyen Sarı-Lacivertliler transferde büyük oynuyor. Net
bir golcü takıma kazandırmak isteyen Fenerbahçe'nin istediği
yıldız için Real Madrid'in de devrede olduğu iddia edildi

Geçtiğimiz yaz transfer döneminde
Fenerbahçe'den 20+10 milyon Euro
gibi dev bir bonservisle Real Mad-
rid'e giderek tüm dikkatleri üzerine
çeken Arda Güler için İspanya ma-
cerası çok iyi başlayamadı. Sakatlık-
lardan başını kaldıramayan 18
yaşındaki orta saha şu ana kadar İs-
panyol devinde resmi bir müsaba-
kada forma şansı bulamadı Yaşadığı
sakatlıklar yüzünden psikolojik ola-
rak da yıpranan Arda için gündeme
bomba gibi düşen bir iddia ortaya
atılmıştı. Sarı-Lacivertliler'in devre
arası transfer döneminde genç
oyuncuyu 6 aylığına kiralamak iste-
diği öne sürülse de Los Galacti-
cos'un böylesine bir öneriye sıcak
bakmadığı kaydedilmişti.

Hedef özlemin sona ermesi

Fenerbahçe ile Real Madrid bu kez
bir başka yıldız için karşı karşıya ge-
lecek gibi gözüküyor. 9 yıllık şampi-
yonluk özlemini bu sezon
dindirmek isteyen Kanarya işini
sağlama almak istiyor. Bu doğrul-

tuda devre arası transfer döne-
minde de sezon başındaki gibi net
oyuncuların kadroya katılması he-
defleniyor.

Leipzig yollarını ayırmak 
istiyor

Edin Dzeko'nun ilerleyen yaşı, Michy
Batshuayi'nin de ayrılık ihtimaline
karşın Sarı-Lacivertli ekip forvet ara-
yışına başlamıştı. Aranılan golcü de
Almanya'da bulunmuştu: Timo Wer-
ner... Leipzig cephesinin yollarını
ayırmak istediği Alman yıldız için
Kanarya çalışmalara başlamıştı.
Fakat Kanarya'ya, Real'den kötü bir
haber geldi. Diario Spor, milli ta-
kımda sakatlanan Brezilyalı süperstar
Vinicius Junior'un yerine oyuncu
bakan Madrid ekibinin, Werner'i de
listesine aldığını duyurdu. Haberde;
İspanyol devinin, 27 yaşındaki fut-
bolcuyu, Ocak ayında transfer edebi-
leceği öne sürüldü. Bu sezon 13
maçta görev yapan tecrübeli forvet, 
2 gol, 1 asistle oynadı.
HABER MERKEZİ

Vodafone Sultanlar Ligi’nin na-
mağlup lideri VakıfBank, galibiyet
serisini sürdürüyor. Sezona Spor
Toto Şampiyonlar Kupası’nı kaldı-
rarak başlayan sarı-siyahlılar, CEV
Şampiyonlar Ligi’nde 2’de 2 yapar-
ken; ligdeki 10. maçından da zaferle
ayrıldı.  TVF Burhan Felek Vestel
Voleybol Salonu’nda THY’ye konuk
olan VakıfBank, büyük bir çekiş-
meye sahne olan ilk seti 25-23 ka-
zandı. Sarı-siyahlılar ikinci sete
güçlü girse de THY rakibini yakala-
mayı başardı. Set sonunda yine
büyük bir heyecan yaşanırken; Vakıf-
Bank 27-25’lik skorla durumu 2-0’a
getirdi. 3. set 25-17 THY’nin olur-
ken; son seti 25-23 alan VakıfBank
maçı 3-1 kazandı.   VakıfBank’ta Ali
Frantti 16 sayıyla takımın en skorer
ismi olurken; Jordan Thompson 15,
Gabi 11, Zehra Güneş ise 8 sayıyla

mücadeleyi tamamladı. 

Az hata maçı getirdi

Mücadelenin ardından karşılaşmayı
değerlendiren VakıfBank Başantrenörü
Giovanni Guidetti, “Zorlu bir maç
olacağını biliyorduk. THY çok iyi bir
koçu ve harika oyuncuları olan bir
takım. Rakibimiz bize karşı baskı his-
setmeden sahaya çıkıyor ve bugün de
kazanmak için her şeyi yaptılar. İyi oy-
namadığımız dönemlerde dahi maçta
kalmayı başarabildiğimiz ve son sette
güçlü oynadığımız için memnunum.
Son sette çok az hata yapmamız bize
maçı getirdi” şeklinde konuştu. Vakıf-
Bank’ın ABD’li pasör çaprazı Jordan
Thompson ise, “Bugün çok zorlu bir
maç oldu. Her maçımız kolay geçmi-
yor. Takımımla hiç pes etmediği için
gurur duyuyorum” dedi. 
HABER MERKEZİ

Beşiktaş Kulübü’nün başkan adaylarından
Serdal Adalı, memleketi Adana’da siyah

beyazlı kongre üyeleri ve taraftarlarla
buluştu.  Adalı, “Beşiktaş'ta yaşanan 

değişimi ve yükselişi daha ilk gününden
hissedeceksiniz. Umarım ki 4 Aralık sa-

bahı bambaşka bir Beşiktaş’la uyanacağız.
Kazanan Beşiktaş olacak” diye konuştu

B eşiktaş’ta seçim gündemden
düşmezken başkan adayla-
rından Serdal Adalı, An-

takya-İskenderun ve Mersin'de
kongre üyeleri ve taraftarlarla bir
araya geldikten sonra güneydeki
son durağı memleketi Adana’ya
geldi. Merkez Seyhan ilçesindeki bir
otelde düzenlenen toplantıya katı-
lan Adalı, toplantı salonuna girer-
ken taraftarlar tarafından coşkuyla
karşılandı. Beşiktaş için elini taşın
altına koyacağını belirten Adalı,
“İçinde bulunduğumuz bu zor gün-
lerde hayal satmadan gerçekçi he-
deflerle ilerlemek zorundayız. Çok
net olarak söylemek isterim ki önü-
müzdeki 1 buçuk sene içinde en
büyük ve en öncelikli projemiz fut-
bol takımını ayağa kaldırmaktır”
dedi.

Hedef 52 bin

Beşiktaş’ın mevcut kadrosunda
transfer ihtiyacı olduğuna vurgu
yapan Adalı, “Rakiplerimiz ligde ve
Avrupa'da iyi sonuçlar alırken bizim
buna hakkımız yok mu? Rakip
takım formalı çocuklar, yıldız oyun-
cuların, futbolcuların isimlerini ba-
ğırırken bizim çocuklarımızın
bunlara hakkı yok mu? Ayrıca sta-
dımızla ilgili mimar arkadaşları-
mızla görüşüyoruz. Size öyle hayali
projelerden bahsetmeyeceğiz. Biz
koltuk düzeninin değiştirilmesiyle

kapasitemizi 52 bine çıkaracağız.
Basketbol takımımız bu sezon
geçen sezona göre çok daha iyi bir
performans sergiliyor. Gidişattan
memnunuz. Üzerine koyarak gide-
ceğiz. Başkanlığım döneminde ka-
dınlarımızın, camiamızdaki rolünü
artırmayı çok ama çok arzu ediyo-
ruz ve önemsiyoruz. Şimdiden müj-
delemek isterim ki kongre üyesi
olan ve olmak isteyen kadınlarımıza
maddi ve manevi pozitif ayrımcılık-
lar yapacağız. Öğrencilerimiz için
her noktada farklı fiyatlandırmalar,
fiyatlandırmalara gideceğiz” dedi.

Çok net göreceksiniz!

Beşiktaş camiasının bir bütün oldu-
ğunu anlatan Adalı, “Bu camianın
her unsuru birdir ve tektir. Biz bü-
tünleşirsek sadece rakiplerimizle ya-
rışırız. Sadece hakkımızı yemeye
çalışanlarla mücadele ederiz. Beşik-
taşımızın artık en ufak başarısızlığa,
zaman ve itibar kaybına taham-
mülü yoktur. Benden asla ‘zaman
verin, enkaz devraldım’ söylemlerini
duymayacaksınız. Göreve geldiği-
mizde söylemlerimizin her an ha-
yata geçtiğini de göreceksiniz.
Beşiktaş'ta yaşanan değişimi ve
yükselişi daha ilk gününden hisse-
deceksiniz. Umarım ki 4 aralık sa-
bahı bambaşka bir Beşiktaş’la
uyanacağız. Kazanan Beşiktaş 
olacak” dedi. DHA

Golcü telaşı!

Fenerbahçe'den
REKOR!
Fenerbahçe, forma satışında rekor
kırıldığını açıkladı. Sarı-lacivertlilerden
yapılan açıklamada, 150 günde 300
bin adet forma satıldığı vurgulandı
Fenerbahçe'nin lisanslı ürün satış mağazası Fe-
nerium, 150 günde 300 bin forma satıldığını ve
rekor kırıldığını açıkladı. Sarı-lacivertli ekipten
gelen açıklamada şu ifadeler kullanıldı: "Fener-
bahçe'miz büyük taraftarımızla yeni bir rekor
daha kırdı! 2022-23 sezonunda lansmandan
sonraki 250. günde ulaştığımız 300.000 satış
adetine bu sezon 150. günde ulaştık. Büyük 
Fenerbahçe'mizin Büyük Taraftarına 
şükranlarımızla! İyi ki Fenerbahçe!"

ÜmitMilli Takım, Avrupa U21
Şampiyonası Eleme Turu Grup
1'de Norveç U21 Milli Takı-
mı'yla karşı karşıya geldi. Alan-
ya'da oynanan müsabakayı
Türkiye 2-0'lık skorla kazandı.
Türkiye'ye galibiyeti getiren gol-
leri 30. dakikada Cihan Çanak
ve 64. dakikada Erencan Yar-
dımcı kaydetti. Alınan bu sonu-
cun ardından Türkiye, 6 puana
yükseldi. Norveç, 9 puanda
kaldı. Türkiye, bir sonraki maçta
İtalya ile deplasmanda karşıla-
şacak. Norveç, sahasında San
Marino'yu ağırlayacak.

Çok iyi oynadık

24’üncü dakikada serbest vu-
ruşu kullanan Cihan Çanak’ın
ortasında topla buluşan Emir
Ortakaya’nın kafa vuruşunda
top kaleci Tangvik’te kaldı.
31'inci dakikada Türkiye U21
öne geçti. Cihan Çanak’ın ceza
sahası içerisine gönderdiği or-
tada kafa topuna çıkan Erencan
Yardımcı’nın ıskaladığı meşin
yuvarlak kaleci Tangvik’in yanıl-
masıyla filelerle buluştu: 1-0.
38’inci dakikada Cihan Ça-
nak’ın pasıyla sağdan savunma

arkasına sarkan Erencan Yar-
dımcı kalecinin yanından vuru-
şunu yaptı. Kaleciyi geçen topu
Norveç U21 savunması çizgiden
çıkardı. Karşılaşmanın ilk yarısı
Türkiye U21 takımının 1-0 üs-
tünlüğüyle tamamlandı. 55’inci
dakikada Norveç U21’in ata-
ğında ceza sahası yayı üzerin-
den sert bir şut gönderen
Arnstad’ın vuruşunda kaleci
Doğan Alemdar topu kornere
çeldi. 58’inci dakikada Norveç
U21’in kullandığı kornerde ka-
leci Doğan Alemdar topu elin-
den kaçırırken yere düşen meşin
yuvarlağa ayak içiyle sert bir
vuruş yapan Zafeiris topu kale
direğinin üstünden dışarı gön-
derdi. 64’üncü dakikada Türkiye
U21 farkı 2'ye çıkardı. Rakip yarı
alanda sağ kanattan yaptığı bas-
kıyla topu kapan Cihan Ça-
nak’ın ceza sahası içerisine
girerek son çizgide yaptığı orta-
sında kaleci Tangvik’İn elinden
kaçırdığı meşin yuvarlağı takip
eden Erencan Yardımcı’nın kafa
vuruşu fileleri havalandırdı: 2-0.
Karşılama Türkiye U21 takımı-
nın 2-0’lık üstünlüğüyle sonuç-
landı. HABER MERKEZİ

Kazanan BeSIKtaS
olacaK!

Avrupa U21 Şampiyonası Eleme Turu Grup 1'de Ümit Milli Takım,
Norveç ile kozlarını paylaştı. Kritik maçı Türkiye 2-0'lık skorla kazandı

Bu iste bir 'ümit' var!

VakıfBank, Vodafone Sultanlar Ligi’nde 10. maçını da kazandı. Namağlup
liderliğini sürdüren sarı-siyahlılar, THY’yi 3-1 mağlup etmeyi başardı

VakıfBank 10’da 10 yaptı!
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Bana alfabeyi öğreten ilkokul öğretmenlerim Yunus&Hatice
Kurtoğlu’nun ve onların gıyabında tüm Öğretmenlerin 
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